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مدافع عنوان 
 قهرماني 

باخت

خريداران 
چلسي به صف 

شدند 

ستاره هايي كه 
مي خواستند ورزشكار 

حرفه اي شوند

 مدعيان در
  انتظار لغزش 

ملوان

1663 ليگ يكدر حاشيه انگليسبسكتبال
w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

بيسـت وپنجم 1400 ـ  سـال     شـنبه 14 اسـفند 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7088 شـماره 

واليبال نشسته مس شهربابك 
قهرمان ليگ برتر شد

رافائل سيلوا در تهران

آخرين جواب سرلك به باشگاه:

جانشين برزیلی 
برای  سرباز هاي 
استقــلال

تمدید نمي كنم 
 مي خواهـم 
لژیونر شوم

پاكدل: هواداران پرسپوليس نشان دادند يامگا: ابتدا علاقه اي 
بامعرفت ترين در دنيا هستندبه پيشنهاد استقلال نداشتم

آقاي گل شدن من 
شگفت  انگيـز است 

ــل زدن  محبت  با گــ
پرسپوليسي ها را جبران 
مي كنــم  موبايلم   از   پيغام هاي 

 زياد  نزديك  بود 
خراب  شود

 حالاحالاها 
 استقــلال  و 
 پرسپوليس  به 
آسيا  نمي روند

فوتباليست  هاي 
 اروپايي فقط 

6 ماه سربازي 
مي روند

 پاشازاده: خود من هم اذيتاوليايي: با فرابورس  
 سرخابي ها را
به چاه مي اندازيد 

مجيدي بخواهد 
 از  اوكــراين
 بازيكـن
مي گيـريم

مؤمني: با اين تصميم 
AFC ديگر چرا ليگ 
برگزار مي كنيم؟

 لك فقط 
 يك  شانس 
دارد

 شانس گوهري 
 براي بازي مقابل
 تيم سابقش بيشتر شد

 شدم و 3 سال طول كشيد
تا پايان خدمت بگيرم

 در دربي 
 از استقــلال
 عبــور
 می كنيم

 مهاجم ازبك 
را بايـد در زمين 

مسابقه ديد و 
سنجيد

پيوس:  كرماني مقدم:
 داش علي كري مي خواند
سر مردم گرم شود

 عبدي بايد تشنه
آقاي گلي باشد!

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a l

مدافع برزیلي خوب باشد در ایران و آسيا چه كار مي كند؟
برزيل به طور كلي بازيكنان هجومي خوبي دارد و بعيد است كه يك مدافع 
برزيلي خوب باشد آن هم با سابقه حضور در تيم ضعيف الفيصلي عربستان!
يك مدافع برزيلي اگر خوب باشد در اروپا يا حداقل در كشور خودش بازي مي كند 
نه در ايران و عربستان. البته استقلال بايد مدافع آزاد بخرد چون در ماجراي سربازها 

اشتباه بزرگ و عجيبي را مرتكب شد اما سؤال اينجاست كه چرا مدافع برزيلي؟
مجيدي قبلاً يك بار مدافع بلغاري به نام بودروف را آورد كه اصلاً خوب 

نبود اما بايد ديد از اين مدافع برزيلي چيزي درمي  آيد يا نه؟
در ميان بازيكنان فرانسوي استقلال هم تا امروز ژستد حرف خاصي 
براي گفتن نداشــته ولي يامگا نسبتاً بد نيست. با تمام اين اوصاف وقتي 
صحبت از مدافع برزيلي مي شود همه به شك و ترديد مي افتند چون بعضاً 
ديده شده كه مدافعان تيم ملي برزيل هم خوب نيستند چه رسد به مدافع 

ناشناخته اي كه در الفيصلي عربستان بازي مي كرده!

 محل خدمت مدافع استقلال 
چگونه عوض شد؟

 بغــض هايي
كه چاره ساز شد!

ماجراي ســرباز شــدن محمدحسين 
مرادمند و سياوش يزداني دو مدافع تيم 
فوتبال استقلال حواشي زيادي را به وجود 
آورد. اين دو بازيكن از تاريخ اول اســفند 
بايد خود را به محل خدمت شان معرفي 
مي كردند ولي اين اتفاق نيفتاد تا جريمه 
شوند. حالا بعد از گذشت چند روز و آرام 
شدن جو، مرادمند و يزداني بايد خدمت 
ســربازي خود را در تيم ملوان بندرانزلي 
سپري كنند. يكي از ابهامات مهم در مورد 
حضور يزدانــي اين بود كه چطور دوران 
خدمتش را در باشگاه ملوان سپري خواهد 
كرد در حالي كه قرار بود به تيم فجر شهيد 
سپاسي كه زير نظر سپاه قرار دارد منتقل 
شود. داستان از اين قرار است كه برخلاف 
محمدحسين مرادمند كه از همان روز اول 
محل خدمت او مشخص شده و قرار بود 
در پادگان نيروي دريايي ارتش در انزلي 

دوران آموزشــي اش را پشت  سر بگذارد، 
محل خدمت سياوش يزداني به صورت 
قطعي مشخص نشده بود. اينكه چطور 
يزداني امكان بازي بــراي ملوان را پيدا 
كرده، سؤالي است كه مي توان اين گونه 
جوابش را داد. تا زماني كه دوران خدمت 
آموزشي شروع نشود، از طريق رايزني با 
مسئولان ســازمان نظام وظيفه، امكان 
انتقال محل خدمت سربازي وجود دارد و 
گويا مدافع استقلال هم از همين طريق 
توانسته محل خدمتش را از سپاه به ارتش 
تغيير دهد. در واقع سياوش يزداني بازيكن 
تيم فوتبال استقلال پس از صحبت در يك 
برنامه تلويزيوني و بغض او در برنامه زنده 
باعث شد تا مسئولان نظام وظيفه مانع 
بيــرون ماندن يزداني از فوتبال شــوند. 
سياوش كه در صحبت هايش به شدت از 
مديران استقلال و فرهاد مجيدي انتقاد 

كرد، توانست نظام وظيفه را مجاب كند تا 
محل خدمت او را از سپاه به نيروي دريايي 
تغيير دهند تا پــس از آن بتواند در تيم 
فوتبال ملوان فعاليتــش را ادامه دهد تا 
غيبت نخورد و مشكلي برايش به وجود 
نيايد. در حالي كه ســميعي سخنگوي 
باشگاه استقلال اعلام كرده بود كه با توجه 
به پايان نقل و انتقالات سياوش يزداني 
بازيكن سرباز اين تيم تا مهرماه نمي تواند 

در تيمــي بازي كند، بــا همكاري نظام 
وظيفه مشكل اين بازيكن حل شده و او 
در تيــم ملوان خدمت ســربازي  اش را 
سپري خواهد كرد اما نظام وظيفه روي 
مواضعش پافشــاري كرد تــا دو مدافع 
استقلال سرباز شوند و نتوانند در استقلال 
بمانند. ضمن اينكه اين دو بازيكن حتي 
اگر به اردوي تيم ملي هم دعوت شوند، به 
دليل حضورشــان در دوران آموزشــي 

نمي توانند در اردوي 
تيم ملــي فوتبال ايران 

حضور پيدا كنند. لازم به 
ذكر اســت بعد از اتمام دوره 

آموزشــي هر كــدام از اين دو 
بازيكن اگر توســط اسكوچيچ به 

تيم ملي دعوت شوند، مي توانند در 
خدمت تيم ملي باشند و مشكلي از اين 

بابت نخواهند داشت. 

كارلوش كي روش در زمان 8 سال حضور 
در تيم ملي مدام بــه امكانات تيم ملي 
معتــرض بود و معتقد بــود تيم ملي در 
تهــران بايــد صاحب يكــي از بهترين 
كمپ هاي تمريني باشــد. بارها و بارها 
گفته شد ساختمان پك به همراه زمين 
شماره 2 كمپ تيم هاي ملي كه حرفه اي 
بازسازي شده دســتاورد و ميراث مربي 
پرتغالي است اما اكنون رئيس ايفمارك 

اين ادعا را رد مي كند. 
زهره هراتيان، رئيس ايفمارك در 
اين باره مي گويد: »من به شخصه خيلي 
اذيت شدم. هركس ديگري جاي من بود 
وســط راه شــانه خالي مي كرد اما من 
رســانه اي نكردم. همين حالا هم همه 
مي گويند پك ميراث كی روش است اما 
اين طــور نيســت. ســاختمان براي 

فدراسيون فوتبال بود. ساختمان پك 
هيچ ربطي به فيفا ندارد. در دلم مانده بود 
و افراد زيادي براي اين اتفاق خوشايند 
زحمت كشيدند. كی روش هم به دنبال 
منافع خود بود و نگران حمله هواداران او 
به خودم نيستم. برانكو از زمان تيم ملي 
با ما ارتباط خانوادگي داشــت. اينكه ما 
چند عكس با برانكــو گرفته ايم به اين 
معني نيســت كه طرفدار تيم خاصي 
هستيم. هومن افاضلي هم در پاس بازي 
كرد و خودم هم زير نظر فريده شجاعي 

كار كرده بودم.«
جالب اســت بدانيد در زمان حضور 
كارلوس كي روش در ايران تنها تيم ملي 
حق حضور در ســاختمان پــك و زمين 
شماره2 را داشت اما اكنون همه تيم هاي 

ملي از اين امكانات بهره مي برند. 

روز دوم دور دوم مرحله مقدماتي ليگ برتر بسكتبال با شكست مدافع عنوان قهرماني 
به پايان رسيد. در ادامه اين پيكارها تيم شهرداري گرگان در سالن بسكتبال آزادي 
ميزبان كاله بود كه شاگردان مهران حاتمي شروع خوبي در اين بازي داشته و كوارتر 
اول را ۳2-2۵ پيروز شدند اما در ادامه اين تيم كاله مازندران بود كه كوارترهاي دوم، 
سوم و چهارم را به ترتيب با نتايج 2۱-2۴، 2۵-2۷ و ۱۷-2۳ پيروز شد تا برنده اين 
ديدار نزديك آن هم با نتيجه 99-9۵ شود اما نكته جالب در اين ديدار اين كه محمد 
جمشيدي ستاره و كاپيتان تيم شهرداري گرگان با كسب 2۷ امتياز، ۴ ريباند و ثبت 
۱۱ پاس گل، ضمن ثبت دبل دبل با تأثيرگذاري ۳۳ بهترين بازيكن زمين شــد اما 
نتوانست مانع شكست هم تيمي هاي خود شود. پري  پتي و كريستوفر ايونز به ترتيب 
با كســب 2۳ و 2۱ امتياز، ديگر بازيكنان امتيازآور شهرداري گرگان بودند. در تيم 
كاله هم اميرحسين يازرلو با كسب 2۳ امتياز، ۷ ريباند و يك پاس گل، تأثيرگذاري 

22 را به ثبت رسانده و بهترين بازيكن مازندراني ها شد. 

تيم پيكان در اولين ديدار نيمه نهايي ليگ برتر واليبال تيم سپاهان را شكست داد. ديروز 
در سالن واليبال مجموعه ورزشي آزادي در اولين ديدار تيم هاي پيكان و سپاهان به مصاف 
هم رفتند و شاگردان پيمان اكبري در سه ست پياپي حريف خود را شكست دادند. پيكان 
در ست اول با نتيجه 2۵-۱۶ به برتري رسيد، در ست دوم هم با اينكه در ابتداي ست عقب 
بود اما پيش افتاد و 2۵-2۱ به برتري رسيد. ست سوم هم با برتري 2۶-2۴ پيكان به پايان 
رســيد. پيكان در اولين ديدار اين مرحله كه صورت دو از ســه برگزار مي شود، پيروز شد. 
دومين ديدار اين دو تيم فردا يك شنبه ۱۵ اسفند برگزار مي شود. در ديگر ديدار نيمه نهايی 

مقاومت شهداب يزد ۳-صفر فولاد سيرجان مدافع عنوان قهرمانی را شكست داد.

از چند روز قبل اين شايعه مطرح شد كه احتمال دارد جدال استقلال و پرسپوليس 
كه روز پنج شنبه بيست وششم اسفند در ورزشگاه آزادي برگزار مي شود، با تماشاگر 
باشد و تعدادي از هواداران دو تيم بتوانند مسابقه را از نزديك تماشا كنند. البته هنوز 
در اين رابطه تصميم نهايي توسط مقامات مسئول اتخاذ نشده و با توجه به زمان باقي 
مانده، احتمالاً همه چيز حداكثر تا يك شنبه يا دوشنبه هفته آينده مشخص خواهد 
شد ولي يكي از مديران ارشد فدراسيون فوتبال در گفت وگو با خبر ورزشي صراحتاً 
اعلام كرد حضور هواداران در ورزشگاه اتفاقي است كه آنها هم دوست دارند رخ بدهد. 
محمدجواد پاينده سرپرســت دپارتمان روابط عمومي و اطلاع رساني فدراسيون 
فوتبال روز گذشته در اين رابطه به خبر ورزشي گفت: فوتبال به لطف تماشاگرانش، 
جذابيتي مضاعف پيدا مي كند و هياهو و تشويق هواداران روي سكوها قطعاً اتفاقي 
اســت كه موجب لذت بخش تر شدن اين ورزش محبوب مي شود به همين خاطر 
فدراسيون فوتبال همواره از ورود تماشاگران حمايت مي كند ولي با توجه به بحث 
بيماري كرونا، همه بايد تابع قانون باشيم. اگر ستاد ملي مبارزه با كرونا اجازه بدهد، 
فدراسيون از ورود هواداران براي تماشاي بازي استقلال- پرسپوليس و همچنين 

ديدارهاي ملي به گرمي استقبال مي كند و آن را اتفاق ارزشمندي مي داند. 

حضور مدافع برزيلي در استقلال غيرقانوني است؟  
رافائل سيلوا مدافع 29 ساله برزيلي براي عقد قرارداد با استقلال وارد تهران شد 
تا به زودي قراردادش را با آبي ها امضا كند. با توجه به سوابق اين بازيكن و آيين نامه 
سازمان ليگ در خصوص جذب بازيكن خارجي به نظر مي رسد حضور اين مدافع 
در فوتبال ايران داراي مشكل است. طبق مقررات فدراسيون فوتبال ايران، بازيكن 
با مليت يكي از كشورهاي آمريكاي جنوبي بايد در دو سال منتهي به عقد قرارداد 
در مسابقات رسمي يا دوســتانه تيم ملي اميد يا بزرگسالان بازي كرده باشد. 
همچنين مي بايست بازيكن خارجي مد نظر با تيم قبلي خود در بين شش تيم 
بالاي جدول آن ليگ قرار داشته باشد. سيلوا به همراه تيم قبلي خود الفيصلي 
در رتبه نهم قرار گرفت و طي دو سال گذشته سابقه ملي يا حضور در ليگ برزيل 
را نداشــته است. اينكه باشگاه استقلال با توجه به اين موارد چگونه مي خواهد 
قرارداد بازيكن مد نظرش را ثبت كند مشخص نيست ولي مديران اين باشگاه 
بايد مراقب باشند و استعلام هاي لازم را دريافت كنند تا با شكايت تيم هاي ديگر 
ليگ برتري مواجه نشوند. گفتني است چندي قبل باشگاه پرسپوليس هم قصد 
داشت با يك مهاجم پرتغالي به نام ژوائو داسيلوا قرارداد امضا كند كه حضور اين 
بازيكن در ايران منتفي شد. اين در حالي بود كه با نظر باشگاه براي اين مهاجم 
پرتغالي بليت پرواز حضور در تهران نيز گرفته شده و اقدامات لازم براي اسكان 
وي نيز به انجام رسيده بود. با اين حال با توجه به اينكه او فاقد شرايط آيين نامه 
نقل و انتقالات فوتبال ايران براي جذب مهاجم خارجي بود، مسئولان پرسپوليس 
از جذب وي صرفنظر كردند و حضور ژوائو داسيلوا در پرسپوليس منتفي شد. 

بازيكن ازبكستاني در كدام پست  بازي خواهد كرد؟  
شــيرزد تميروف مهاجم ازبكســتاني و جديد پرسپوليس آمادگي خوبي در 
تمرينات اين تيم دارد و به زودي بايد شــاهد حضور او در تركيب پرسپوليس 
باشيم. به نظر مي رسد سرمربي پرسپوليس، بازيكن ازبكستاني را در نقشي كه 
پيش تر بازيكناني چون اميد عاليشاه و مهدي ترابي حضور داشتند به كار خواهد 
گرفت ؛ يعني به عنوان مهاجم كاذب.  در فصل جاري بعضاً شــاهد بوديم كه 
عاليشاه و ترابي در آرايش 2-۴-۴، پشت مهاجم اصلي )عمدتاً عبدي، پاكدل 
و آل كثير( به عنوان مهاجم كاذب ايفاي نقش مي كردند و شماره 2 پرسپوليس 
حتي بعضاً بازيكن آزاد بود و به تمام نقاط زمين سرك مي كشيد. اگر پرسپوليس 
قصد داشته باشد باز هم با اين سيستم بازي كند تميروف مي تواند يكي از نفرات 
كنار مهاجم اصلي باشد و يا حتي به عنوان مهاجم هدف در رأس خط حمله 
به كار گرفته شــود.  از خصوصيات مهم تميروف جنگندگي، قدرت سرزني و 
دوندگي اوســت و گل محمدي احتمالاً از اين بازيكن مي خواهد با درگيري 

مدافعان حريف، راه را براي ساير بازيكنان كنار دستي، هموار كند. 
غيبت هاي مداوم و معني دار  

جلالي به بازي با گل گهر هم نمي رسد؟
غيبت هاي مداوم ابوالفضل جلالي طي چند بازي اخير استقلال شايعاتي را در فضاي 
مجازي به راه انداخته است ولي مسئولان باشگاه مدعي اند اين بازيكن صرفاً به خاطر 
سرماخوردگي و دور شدن از شرايط ايده آل بدني نتوانسته استقلال را در ديدارهاي 
اخير همراهي كند. ديروز در پايان تمرين آبي پوشان اين بحث مطرح شد كه جلالي 
احتمالاً به خاطر مصدوميت بازي با گل گهر را هم از دست مي دهد و اين يعني تداوم 
شايعات در مورد عدم استفاده از بازيكني كه فرهاد مجيدي روي جذب او در ابتداي 
فصل اصرار زيادي داشــت و با وجود مصدوميت حاضر شد مدت هاي زيادي صبر 

كند تا اين بازيكن دوره نقاهت پس از عمل جراحي را پشت  سر بگذارد. 
نگراني يحيي در آبادان   

پرســپوليس در هفته بيست ويكم بايد به مصاف صنعت نفت برود. اين بازي در 
ورزشــگاه تختي آبادان برگزار مي شود كه به طور معمول كيفيت چمن چندان 
مطلوبي ندارد. تيم يحيي بازيكنان تكنيكي زيادي دارد كه كيفيت زمين بازي 
روي حركات آنها تأثير خواهد داشــت. گل محمدي در بازي هاي اخير به طور 
همزمان به پهلوان، ترابي و اميري بازي داده كه هر سه قابليت حمل توپ بالايي 
دارند و كار اين بازيكنان با توجه به كيفيت زمين بازي در آبادان ســخت خواهد 
شد. مهم ترين نگراني پرسپوليس در بازي با صنعت نفت كيفيت زمين ورزشگاه 
تختي آبادان است. مسئله اي كه مي تواند كيفيت بازي پرسپوليس را تحت تأثير 
قرار دهد. در اين خصوص شرايط زمين آبادان را در بازي اين تيم و نساجي بررسي 
كرديم. زمين ورزشگاه تختي كيفيت بالايي ندارد اما با توجه به فصل زمستان و 
هواي بهاري آبادان، چمن ورزشگاه در بهترين شرايط خود قرار داشت و اين خبر 
مي تواند كمي به پرسپوليسي ها اميدواري دهد كه بازي خوبي به نمايش بگذارند. 

دراگان اســكوچيچ مدت هاست اساس تيم 
ملي را بر پايه استفاده از لژيونرها بنا گذاشته 
و با توجــه به بازيكنان خوبــي كه در نقاط 
مختلف جهان به ويژه قاره اروپا داريم، بايد در 
اين رابطه به او حق بدهيم كه اين نفرات را به 
بازيكنان شاغل در ليگ برتر خودمان ترجيح 
بدهد. طبق برنامه قرار اســت كاروان ايران 
براي جدال با كره جنوبي روز شنبه 28 اسفند 
تهران را به مقصد ســئول تــرك كند ولي 
لژيونرها نمي توانند در آن تاريخ ايران باشند و 
بعضي از آنها همان شب مسابقه دارند و طبق 
قوانين فيفا بايد براي تيم هاي باشگاهي خود 
آخرين بازي قبل از فيفادي را برگزار كنند و 
پس از آن در اختيار تيم هاي ملي كشورشان 
قرار بگيرنــد. با توجه به دردســرهايي كه 
اميكرون طي سه ماه اخير براي دنيا و به ويژه 
در اروپــا ايجاد كرد، اگــر لژيونرهاي ايران 

بخواهند هر كدام پــس از پايان ديدارهاي 
باشگاهي خود، به صورت جداگانه از شهرهاي 
مختلف اروپا راهي كره جنوبي شوند، جدا از 
مسافت بسيار طولاني و خستگي مفرط بابت 
عوض كــردن هواپيما و معطل شــدن در 
فرودگاه ها، احتمال اينكه در معرض ابتلا به 
ويــروس كرونا قرار بگيرند هم وجود دارد به 
همين خاطر فدراسيون فوتبال طرح ويژه اي 
را براي حل اين مشكل مد نظر قرار داده است. 
بر اســاس اين طرح، اگر بازيكنان مورد نظر 
ســرمربي تيم ملي كه در تيم هاي اروپايي 
حضــور دارند، طوري هماهنگ شــوند كه 
بتواننــد همگــي در روز 29 اســفند يا اول 
فروردين خودشان را به استانبول برسانند، با 
هماهنگي سازمان هواپيمايي كشوري و يكي 
از ايرلاين هاي داخلي، يك پــرواز چارتر از 
تهــران به اســتانبول خواهد رفــت و همه 

لژيونرهاي ما را از آنجا سوار مي كند و مستقيم 
به شهر ســئول مي برد. اين هواپيما جدا از 
پروازي است كه 28 اسفند از تهران كاروان 

ملي پوشان را به كره جنوبي مي برد. 
يكــي از نزديكان تيم ملي با تأييد اين 
خبر به همكارمان گفت: مديران فدراسيون 
به طور جدي پيگير طرح مذكور هستند و 
كادر فنــي تيم ملي هم خيلي دل شــان 
مي خواهد چنين اتفاقــي رخ بدهد چون 
بازيكنان با خستگي كمتر و ايمني بيشتر به 
ساير نفرات در كره جنوبي ملحق خواهند 
شد. از بابت كارهايي كه بايد در ايران انجام 
شود، مشكلي وجود ندارد و تقريباً همه چيز 
هماهنگ اســت ولي اين طــرح فقط در 
صورتي به مرحله اجــرا درخواهد آمد كه 
لژيونرها بتوانند در تاريخ 29 اسفند يا اول 
فروردين همگي در استانبول جمع شوند. 

اداره حفاظت محيط زيست اعلام كرد: ميزان گرد و غبار در شهرهاي آبادان 
و خرمشهر ساعت ۱۰صبح ديروز جمعه به 822۵ ميكروگرم بر مترمكعب 
رسيد و اين ميزان آلودگي در مقايسه با شاخص استاندارد محيط زيست ۵۴ 
برابر بيشتر از حد استاندارد است. منشأ گرد و غبار از سمت كشورهاي سوريه، 
اردن و عراق است. ديد افقي هم به علت گرد و خاك در آبادان و خرمشهر به 
۱۰۰متر كاهش يافت. همچنين بر اساس پيش بيني سازمان هواشناسي 
خوزستان افزايش غلظت آلاينده ها، تا اوايل امروز شنبه در منطقه ادامه دارد. 
در اين شرايط از سالمندان، كودكان و بيماران به ويژه افراد دچار مشكلات 

تنفسي خواسته شد در محيط بيرون از خانه تردد نكنند. 
 

اين گزارشــي از وضعيت آب و هواي آبادان بود تا احتمال تعويق بازي 
دو تيم صنعت نفت و پرسپوليس وجود داشته باشد. آبادان سال  هاست 
كه با اين مشكل روبه روست ولي هنوز چاره اي براي اين گرد و غبار ها 
پيدا نكرده اند. اگر اين وضعيــت امروز بهبود نيابد احتمال تعويق در 
پرواز ها وجود دارد و از طرفي با اين شرايط آب و هوايي امكان برگزاري 

بازي فوتبال در روز يك شنبه وجود ندارد. 

يك هواپيماي اختصاصي لژيونرها را از استانبول به سئول ببرد 
طرح ويژه فدراسيون براي بازي با كره 

پك ميراث كي روش نيست 
مصاحبه عليه كارلوس 

تعويق احتمالي تقابل پرسپوليس و صنعت نفت 

 مدير فدراسيون:
 ما حامي ورود تماشاگران هستيم 

اميد دوباره براي حضور هواداران در دربي

مدافع قهرماني بسكتبال باخت

برد پيكان و   يزدی ها در بازی اول نيمه نهايی واليبال

فرهاد اشراقی
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بدل آزمون در ارتش اوكراين!

قدرشناسي مهرداد
زنده ياد مهرداد ميناوند هافبك اسبق تيم هاي ملي و پرسپوليس پيش از پوشيدن 

پيراهن سرخپوشان تهراني در تيم پاس بازي مي كرد و درخشش بسيار خوبي داشت به 

طوري كه پرسپوليسي ها را مجاب كرد تا خيلي زود او را جذب كنند. اين عكس 

مربوط به اوايل دهه 80 است كه پرسپوليس مقابل پاس صف آرايي مي كرد. مهرداد 

ميناوند پيش از آغاز بازي نزد كادر فني تيم پاس رفت و از استاد همايون شاهرخي و 

مهدي دينورزاده مربيان پيشينش در تيم پاس رخصت گرفت و از آنها تشكر و 

قدرداني كرد. ميناوند پس از درخشش در پرسپوليس راه هاي ليگ برتري شد و 

سال ها در تيم آدميرا واكر به بازي پرداخت و در ليگ قهرمانان اروپا بازي هاي 
درخشاني نيز از خودش به نمايش گذاشت. 

!!!!!!!!

خبرگردی
NEWS BROWSING

1 4 0 0 /1 2 /1 4  شـــنبه
7088 ره شـــما  25 ســـال
S a t . 2 0 2 2 / 0 3 / 0 5
Yers 25 No.7088

يك شنبه 15 اسفند 1400
ثامن پديده - تراكتور14:30

داور: رضا مهدوي، كمك ها: محمد راهي و هادي طوسي
اعلام مي شودمس - نفت مسجدسليمان15:00

داور: علي اصغر مؤمني، كمك ها: فرهاد مروجي و محمدرسول ذورقي
پاس قوامين پيكان - نساجي 15:00

داور: پيام حيدري،  كمك ها: محمدرضا منصوري و ولي كاووسي
امام خميني)ره( آلومينيوم – هوادار15:00

داور: وحيد كاظمي،  كمك ها: ايوب غلامزاده و عليرضا طاهرخاني
شهداي فولاد فولاد - ذوب آهن16:00

داور: موعود بنيادي فر،  كمك ها: قهرمان نجفي و يوسف مغروري
آزادي استقلال - گل گهر 17:30

داور: بيژن حيدري،  كمك ها: عليرضا ايلدروم و آرمان اسعدي
نقش جهان سپاهان - فجرسپاسي18:00

داوران: اميرسامان سلطاني، كمك ها: محمد عطايي و فرهاد فرهادپور
تختيصنعت نفت - پرسپوليس 19:30

داور: محمدحسين زاهدي فر، كمك ها: حسين مرادي و عليرضا مرادي

امتيازتفاضلخوردزدهباختمساویبردبازیتيمرديف
1912702471743 ملوان1
1910722171437 مس كرمان2

1996432211133 خيبر خرم آباد3

199641911833 آرمان گهر4

130-198651819 پارس جنوبی جم5

196941511427 مس شهربابك6

197662018227 استقلال خوزستان7

197661312127 شهرداری آستارا8

196852719826 خوشه طلايی ساوه9

196852319426 سايپا10

197481717025 قشقايی شيراز11

1941141510523 شهرداری همدان12

420-194871317 ويستاتوربين تهران13

619-194781824 شمس آذر قزوين14

819-1931061321 استقلال ملاثانی15

618-193971723 رايكا بابل16

229-191612830 شاهين بوشهر17

276-1906131845 ماشين سازی تبريز18

لیگ آزادگان
AZADEGAN LEAGUE

برنامه بازی ها )لیگ آزادگان(
FIXTURES  

هفته بیستم
شنبه 14 اسفند 1400

شهدای سيمرغرايكا بابل- شاهين شهرداری بوشهر14:30
داوران: محمدرضا مهرگان، محمد رعنايی و آرش امينی

وحدتشهرداری آستارا- ماشين سازی تبريز14:30
داوران: ابوالفضل دوستی، حسين سليمانی و مجتبی قاسمی

شهيد حاجی بابايیشهرداری همدان- آرمان گهر سيرجان14:45
داوران: محمدعلی صلاحی، مازيار معتمدنيا و ابوذر ممبينی

شهيد سليمانیمس شهربابك- خوشه طلايی ساوه14:45
داوران: امير ايار، سجاد نجفی نژاد و علی معصومی

حافظيهقشقايی شيراز- ملوان بندرانزلی14:45
داوران: شاهين يزدانی، رضا بابارئيسی و مهدی صناعی

غدير تهرانويستاتوربين تهران- شمس آذر قزوين14:45
داوران: وحيد زمانی، احمد حقانی و رشيد پردل

باهنرمس كرمان- سايپا تهران14:45
داوران: فرهاد امينی، هاشم خدابنده لو و مرتضی هوشيار

مسجدسليماناستقلال خوزستان- خيبر خرم آباد15:15
داوران: يعقوب آشوری، صادق رستمی و غلامرضا محمدی

تختی جمپارس جنوبی بوشهر- استقلال ملاثانی15:15
داوران: هادی علی نيافر، محمد نوری و فرزاد شيرمردی

)لیگ برتر( برنامه بازی ها
FIXTURES

امتیازتفاضلخوردهزدهباختمساويبردبازيبازيرديف
2014602962348 استقلال1
20136131131845 پرسپوليس2
20105526121435 سپاهان3
2096530201033 مس4
208842119232 گل گهر5
207942218430 پيكان6
207851615129 فولاد7
227-207671517 صنعت نفت 8
2051141513226 آلومينيوم 9
323-2041151821 نساجي 10
322-205781114 هوادار11
822-2064101018 ذوب آهن12
716-2037101522 تراكتور13
1015-20299818 فجرسپاسي14
1912-202612827 نفت مسجدسليمان15
228-201514931 پديده 16

 لیگ برتر )خلیج فارس(
PERSIAN GULF PRO LEAGUE

پنج شنبه 4 فروردين 1401
كره جنوبي-  ايران20:00
عراق-  امارات20:00
لبنان-  سوريه20:00

سهشنبه 9 فروردين 1401
امارات- كره جنوبي20:00
سوريه- عراق20:00
ايران- لبنان20:00

 برنامه بازي ها
)انتخابي جام جهاني  ۲۰۲۲ قطر(

برنامــه بازي هاي تيم فوتســال 
جوانان ايران كه در تورنمنت تايلند 
با تيم هاي ملي مغولستان و ميانمار 
همگروه اســت، مشــخص شد. 
تورنمنت فوتسال تايلند از حدود 
10 روز ديگر و با حضور شش تيم 
از جمله تيم جوانان ايران )زير 19 
سال( آغاز مي شود. ايران در گروه 
دوم اين مسابقات با تيم هاي ملي 
ميانمار و مغولستان همگروه است. 
در گروه نخست هم تايلند در كنار 
عمان و مالديو قرار دارد. گروه بندي 
و برنامــه ديدارهــاي ايــران در 

تورنمنت تايلند به شرح زير است:

گروه A: تايلند، عمان و مالديو
گروه B: ايران، ميانمار و مغولستان

24 اسفند 1400: ايران ................... 
مغولستان، ساعت 11:30 به وقت 

ايران
26 اسفند 1400: ايران ...  ميانمار، 

ساعت 11:30
28 اســفند 1400: ديدار تعيين 
تيم هاي پنجم و ششــم: تيم سوم 
گروه A - تيم سوم گروه B، ساعت 

9
 B نيمه نهايي اول: صدرنشين گروه
....  تيم دوم گروه A، ساعت 11:30

 A نيمه نهايي دوم: صدرنشين گروه

..................  تيم دوم گروه B، ساعت
29 اسفند 1400

ديدار رده بندي، ساعت 11:30
ديدار فينال، ساعت 14

تيم ايــران بــا هدايت علي 
صانعي در اين مســابقات شركت 
مي كند و احتمالاً از بازيكنان زير 23 
ســال هم بــراي شــركت در اين 
تورنمنت دعوت خواهد شد. ايران 
در صورت صدرنشيني در اين گروه، 
به مصاف تيم دوم گروه A مي رود. 
بــه جز ايران، ســاير كشــورها با 
تيم هاي ملي بزرگسال خود در اين 

رقابت ها شركت مي كنند. 

خیال اسكوچیچ با بركناري 
عزیزي خادم راحت شد!

 دراگان 
درجامجهاني

رئيس سابق فدراسيون فوتبال در طول يك 
ســال مديريت خود، هيــچ گاه حمايت 
قاطعي از اســكوچيچ نداشت و همواره در 
پاسخ به ســؤالات براي ابقاي اسكوچيچ، 
طفره مي رفت. دراگان اسكوچيچ، سرمربي 
كروات تيم ملي با تمام انتقادها، توانسته 
سريع ترين صعود ايران به جام هاي جهاني 
را رقم بزند. او به همراه تيمش توانست سه 
هفته زودتر از اتمام مرحله انتخابي، سهميه 
حضور در جام جهاني  2022 را به دســت 
آورد و اين موضوع، به معني تمديد شدن 
خودكار قرارداد اسكوچيچ است. بر اساس 
قراردادي كه دو سال قبل و در بهمن 1398 
منعقد شد، اسكوچيچ مأموريت داشت تيم 
ملي را تا جام جهاني  قطر هدايت كند و به 
تبع اين موضوع، قراردادش هم با موفقيت 
در هر مرحله تمديد مي شد و حالا با صعود 
به جام جهاني، اسكوچيچ روي كاغذ تا آذر 
1401 با تيم ملي قرار دارد. مرحله نخست 
مأموريت اسكوچيچ با پشت  سر گذاشتن 
بحران در مرحله دوم انتخابي جام جهاني  

در بحرين با موفقيت انجام شد. در نتيجه او 
فرصت پيدا كــرد تا تيم ملي را در مرحله 
نهايي انتخابي جام جهاني  هم همراه كند 
و با صعود به جام جهاني، او در دومين گام 
هم موفق بود و حالا مي تواند سكان هدايت 
ايران را در قطر هم بر عهده داشــته باشد. 
حميد استيلي، سرپرست تيم ملي فوتبال 
ايران به تازگي درباره اين موضوع ســخن 
گفته اســت. او مي گويد با صعود به جام 
جهانــي، قرارداد اســكوچيچ تــا پايان 
بزرگ ترين رويداد فوتبالي جهان تمديد 
شده و فدراسيون فوتبال هم اين موضوع را 
تأييد كرده اســت. به ايــن ترتيب، خيال 
اســكوچيچ از نشســتن روي نيمكــت 
مربيگري ايران در قطر 2022 راحت است ؛ 
اتفاقي كه در دوران مديريت شهاب الدين 
عزيزي خادم هيچ گاه رخ نداد و رئيس عزل 
شده اين فدراسيون، همواره از پاسخ دادن 
درباره اين سؤال مهم كه آيا اسكوچيچ در 
قطر هم سرمربي ايران است يا خير، طفره 
ابهام برانگيــز  پاســخ هاي  مي رفــت. 

عزيزي خــادم در مدت زمان يك ســال 
گذشــته، باعــث نگراني هايي از ســوي 
اسكوچيچ هم شده بود و او در مصاحبه هاي 
مختلف و متعدد خود از حق مســلم خود 
براي هدايت ايران در جام جهاني  ســخن 
مي گفت و هيچ گاه تا قبل از اين با قاطعيت 
از داشتن قرارداد قطر سخن نگفته بود ولي 
با رفتن عزيزي خادم، هيئت رئيسه كنوني 
فدراسيون و سرپرست اين فدراسيون يعني 
ميرشــاد ماجدي هم در ديــدار با حميد 
استيلي، ابقاي اسكوچيچ را در جام جهاني  
تأييد كرده است. او چندي قبل و پيش از 

نشســتن روي صندلــي رياســت اين 
فدراسيون، از معتبر بودن قرارداد اسكوچيچ 
با فدراســيون تا پايان جام جهاني  سخن 
گفته بود. طي مدت زمان اخير، احســان 
اصولي، ســخنگو و عضو هيئت رئيســه 
فدراسيون فوتبال هم در پاسخ به اين سؤال 
در دوران پساعزيزي خادم، از عملكرد عالي 
اسكوچيچ تمجيد كرده بود و به اين موضوع 
اشاره كرد بود كه هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال با توجه به عملكرد بسيار خوب تيم 
ملي با اسكوچيچ، از حضور او روي نيمكت 
ايــران در قطر حمايت مي كنــد. دراگان 

اســكوچيچ، در اولين 
تجربه مربيگري خود در 

به عنوان سرمربي تيم ملي، 
عملكرد 14 پيــروزي در 15 

بازي را به ثبت رسانده و تاكنون 
هيچ شكســتي را متحمل نشــده 

است. او توانسته در اين مدت زمان تيم 
ملــي ايران را تا رتبه بيســت ويكم فيفا 

برساند و حالا اين فرصت را دارد تا با نسلي 
از بازيكنان باتجربه و بااســتعداد، يكي از 
بهترين عملكردهاي ايران در جام جهاني  

را به ثبت برساند. 

تساوي آتن با محمدي و كريم  
آ. اك آتن با حضور 90 دقيقه اي ميلاد محمدي حريف تيم ده نفره پائوك نشد 
و دو تيم به تســاوي يك- يك رسيدند. كريم انصاري فرد دقيقه 82 به ميدان 

آمد و احسان حاج صفي هم نيمكت نشين بود. آتن با 43 امتياز سوم است. 
حسيني دقيقه ۳۳ تعويض شد  

كايسري اسپور با شكست 2- يك بشــيكتاش در خانه حريف به مرحله 
نيمه نهايي جام حذفي تركيه راه يافت. سيدمجيد حسيني كه از ابتدا در 

تركيب كايسري  بود، در دقيقه 33 تعويض شد. 
حذف گريتسا با نيمكت نشيني دلفي  

در نيمه نهايي جام حذفي كرواسي، گريتسا با نيمكت نشيني يونس دلفي 
با نتيجه 2- يك مغلوب هايدوك اسپليت شد تا نتواند فيناليست شود. 

الهلال 4 گل به النصر زد  
ديدار حساس و پربرخورد الهلال و النصر در سوپرليگ عربستان با 4 گل 
به سود الهلالي ها تمام شد و باز هم النصر نتوانست انتقام باخت هاي قبلي 
را از حريف بگيرد. دو گل الهلال را ســالم الدوســري زد و دو گل ديگر را 
متئوس پريرا و اوديون ايگالو به ثمر رســاندند. النصر از دقيقه 63، ده نفره 
بود. الاتحاد از 22 بازي با 54 امتياز پيشتاز است. النصر با 23 بازي و الشباب 
با 22 بازي داراي 44 و 43 امتياز هستند اما الهلال با 20 بازي و كسب 40 

امتياز چهارم است. 
حريف سپاهان با برد شروع كرد  

پاختاكور ازبكستان قهرمان دوره پيش ليگ اين كشور فصل جديد ليگ 
ازبكستان را با برد شروع كرد و با دو گل در زمين دينامو سمرقند صاحب 

برتري شد. پاختاكور در ليگ قهرمانان حريف سپاهان است. 
ايران- لبنان در مشهد قطعي شد  

آخرين بازي تيم ملي ايران در مرحله انتخابي جام جهاني  2022 قطر در 
شهر مشــهد مقدس برگزار خواهد شد. سايت فدراسيون جهاني فوتبال 
)فيفــا( اعلام كرد كه بازي پاياني تيــم ملي ايران در مرحله انتخابي جام 
جهاني  2022 قطر در ورزشــگاه امام رضا)ع( شهر مشهد مقدس برگزار 
خواهد شد. ملي پوشان كشورمان روز 29 مارس )سه شنبه 9 فروردين( از 
ساعت 20 برابر تيم ملي لبنان به ميدان خواهند رفت و شهر مشهد ميزبان 

اين بازي خواهد بود.
۳نسل از مربيان گيتي پسند    

در كلاس مربيگري سطح 2 آسيا   
كلاس مربيگري سطح 2 آسيا كه از چهار روز پيش با تدريس رضا صادقي 
مدرس رسمي فدراسيون فوتبال و به دستياري خانم چين سري در اصفهان 
آغاز شــده، شركت كنندگان خاصي را در نصف جهان دور همديگر جمع 
كرده است. در اين كلاس روز چهارشنبه سه نسل از سرمربيان ادوار مختلف 
گيتي پسند طي 11سال فعاليت در ليگ برتر فوتسال ايران دور هم جمع 
شــده بودند كه قاب هاي جالبي در آن رقم خورد. محمد كشاورز در كنار 
عليرضا افضل دو نسل متفاوت جديد و قديم گيتي پسند بودند كه به عنوان 
مربي در اين كلاس حضور داشتند كه در كنار حسين شمس از ديگر مربيان 
اين باشگاه در ادوار ليگ نيز كه به عنوان مهمان ويژه در اين كلاس حضور 

يافته بود، صحنه هاي جذابي را مقابل دوربين ها رقم زدند. 

 قهرماني مس سونگون 
در ليگ برتر شيرجه

بـر اسـاس ايـن گـزارش، همچنيـن رقابت هـاي ليگ 
برتـر شـيرجه سـال 1400 بـا قهرمانـي تيـم مـس 
سـونگون به پايان رسـيد و مس سونگون با 178 امتياز 
قهرمـان اين دوره از مسـابقات شـد و در مقام نخسـت 

ايستاد. 
گفتني اسـت مرحله دوم مسابقات هفتم و هشتم 
اسـفند بـه ميزبانـي اسـتخر بين  المللـي مجموعـه 
ورزشـي شـهيد شـيرودي انجام شـد و تيم هـاي رعد 
پدافنـد و آرسـن البرز نيز به ترتيب بـا امتيازهاي 152 

و 91 در رده هاي دوم و سوم قرار گرفتند. 

رقابت هاي ليگ برتر واليبال نشسته باشگاه هاي كشور با قهرماني تيم 
مس شــهربابك خاتمه يافت و جام ارزشــمند قهرماني توسط دكتر 
اردشير سعدمحمدي مديرعامل شركت ملي صنايع مس به اعضای اين 
تيم اهدا شد. به گزارش مس پرس ؛ در چارچوب رقابت هاي ليگ برتر 
واليبال نشسته كشور كه يك شــنبه مورخ 8 اسفند 1400 در محل 
فدراســيون ورزش هاي جانبازان و معلولان برگزار شــد  تيم واليبال 
نشســته باشگاه صنعت مس شهربابك با غلبه بر ذوب آهن اصفهان و 
بدون شكست موفق شد تا قهرماني خود را در اين رقابت ها جشن بگيرد. 
در اين مصاف كه تيم مس شــهربابك 3- يك حريف خود را شكست 
داد و به مقام قهرماني رســيد شاگردان هادي رضايي بدون حتي يك 

شكست موفق به كسب عنوان قهرماني شدند. 

واليبال نشسته مس شهربابك 
قهرمان ليگ برتر شد

مسئول پزشــكي ايفمارك دليل رد 
اعتراض تيم ملي عراق به تســت هاي 
كرونــا در ايران را اعــلام كرد. ايران 7 
بهمن در مسابقات انتخابي جام جهاني  
به مصاف عراق رفت. پيش از اين بازي 
كه به ميزباني ايران برگزار شد، عراقي ها 
اعتراض زيادي به نتيجه تســت هاي 
كرونا و مثبت شدن آن در ايران داشتند. 
عــراق حتي به فيفا و كنفدراســيون 
فوتبال آســيا اعتراض كرد و خواهان 
انجام تست هاي مستقل كرونا شد اما 
اين اعتراضات به جايي نرســيد. زهره 
هراتيان مسئول مركز پزشكي فوتبال 
)ايفمــارك( در ايــن خصوص گفت: 
مسئول برگزاري مسابقات در شرايط 
كرونايي بر عهده كشور ميزبان است. آن 
موقع عراق به تست هاي كرونا معترض 
شد اما فيفا مي گويد بايد تابع قوانين 
كشور ميزبان بود. فيفا مي گويد هرچه 
كشور ميزبان گفت بايد رعايت شود. به 
گفته هراتيان، حضور تماشــاگران در 
ورزشگاه كشــورهاي اروپايي و عدم 
حضور تماشاگران در ايران هم مرتبط 

با قوانين داخلي كشورها است. 

 چرا اعتراض عراق 
به تست كرونا در 
ايران بي نتيجه ماند؟

برنامه بازي هاي ايران در تورنمنت فوتسال تايلند

مهلت صدور رأي پرونده 
ويلموتس به تعويق افتاد

دادگاه حكميت ورزش زمان اعلام رأي نهايي پرونده سرمربي 
بلژيكي ســابق تيم ملي فوتبال ايران را به تعويق انداخت. بر 
اساس نامه اي كه دادگاه حكميت ورزش )CAS( به فدراسيون 
فوتبال ايران ارســال كرده، مهلت رسيدگي به پرونده مارك 
ويلموتس در اين دادگاه بــه تعويق افتاد. طبق اعلام دادگاه 
حكميت ورزش، مهلت صدور رأي پرونده ويلموتس تا هشتم 
آوريــل2022 )19 فرورديــن 1401( تمديد شــد. مارك 
ويلموتس بلژيكي با شــكايت از فدراســيون فوتبال ايران، 

خواستار دريافت غرامت 6 ميليون يورويي شده است. 

 باخت الغرافه 
به تيم ده نفره العربي

العربي از دقيقه 35 با اخراج حميد اسماعيل، ده نفره برابر الغرافه 
كه سعيد عزت اللهي و شيخ دياباته را 90 دقيقه در اختيار داشت، 
بازي كرد و با نتيجه 3-2 برنده شد. فرشيد اسماعيلي 79 دقيقه 
براي العربي بازي كرد. گل سوم العربي در دقيقه 9+90 به دست 
آمد و گل دوم الغرافه را دياباته به ثمر رساند. العربي با وجود اين 
برد نتوانســت سهميه پلي آف آسيا را بگيرد. اين تيم در فاصله 
يك هفتــه به پايان بازي ها 33 امتيازي اســت اما ياران اميد 
ابراهيمي در الوكره 37 امتياز دارند. الدحيل حريف سپاهان در 

ليگ قهرمانان با حساب 6- يك ام صلال را گلباران كرد. 

شــركت فرابورس در دو اطلاعيه 
جداگانه شرايط پذيره نويسي سهام 
دو شركت استقلال و پرسپوليس را 
اعلام كرد. دو باشــگاه استقلال و 
پرسپوليس حدود دو هفته قبل نزد 
سازمان بورس ثبت و نهم اسفندماه 
در تابلوي نارنجي بازار پايه فرابورس 
ايران درج شدند. بر اين اساس قرار 
اســت يك ميليارد و 34 ميليون و 
840 هــزار و 567 ســهم جديد 
پرسپوليس ناشي از سلب حق تقدم 

در نماد معاملاتي پرســپوليس از 
تاريخ 15 اســفند به مدت 30 روز 
پذيره نويســي )تــا زمــان اتمام 
پذيره نويسي( شود. قيمت هر سهم 
در پذيره نويسي 3387 ريال است. 
حداقل تعداد خريد يك برگ سهم 
و حداكثر آن نيز 885 برگ ســهم 
اســت. پس از اتمام پذيره نويسي 
فرآيند افزايش سرمايه طي خواهد 
شــد و پــس از آن نمــاد مذكور 
بازگشايي مي شود. همچنين يك 

ميليارد و 236 ميليون و 99 هزار و 
656 سهم جديد استقلال ناشي از 
سلب حق تقدم در نماد معاملاتي 
استقلالح از تاريخ 15 اسفند به مدت 
30 روز )تا زمان اتمام پذيره نويسي( 
پذيره نويسي شود. قيمت هر سهم 
در پذيره نويسي 2910 ريال است. 
حداقل تعداد خريد يك برگ سهم 
و حداكثــر آن 1030 برگ ســهم 
است. شرايط بازگشايي اين  نماد نيز 
همانند نماد پرسپوليس خواهد بود. 

جزئيات پذيره نويسي سرخابي ها اعلام شد

عضو هيئت رئيسه فدراســيون فوتبال گفت وضعيت 
قطعي عزيزي خادم براي رياست اين فدراسيون، روز 20 
ارديبهشت مشخص خواهد شد. احسان اصولي درباره 
زمان برگزاري مجمع انتخاباتي فدراسيون فوتبال، براي 
تصميم گيري درباره عزل شــهاب الدين عزيزي خادم 
گفت: قبل از جلسه عزل رئيس فدراسيون، مصوبه اي 
براي بعد از ماه مبارك رمضان و در روز 20 ارديبهشت 
1401 داشتيم كه تشريفاتي دارد و بايد دستورجلسه 

را آماده كنيم. ايــن موضوع را به اطلاع مردم و اعضاي 
مجمع فدراسيون فوتبال مي رسانيم. وي در مورد اخراج 
حدود 15 نفر از كارمندان فدراسيون فوتبال در آستانه 
نوروز 1401 گفت: تعداد زيادي از اين دوستان خودشان 
اســتعفا كردند كه بخشــي از آنها، پسُت سازماني در 
تشكيلات فدراسيون نداشتند. قراردادهاي فدراسيون 
فوتبال از اول فروردين تا 29 اســفند منعقد مي شود و 
موضوع را به اطلاع همه دوستان رسانديم. مي خواستيم 

شرايط را به وضعيتي برگردانيم كه هر كس مسئوليت 
مشخصي دارد. آنها حقوق خود را تا 29 اسفند مي گيرند 

و مشكلي براي اين افراد به وجود نمي آيد. 
عضو هيئت رئيســه فدراسيون فوتبال راجع به 
برگــزاري ديدار تيم ملي فوتبال ايــران با لبنان در 
ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد مقدس گفت: فدراسيون 
فوتبال مي خواهد امكانات زيرســاختي موجود در 
كشور را در سطح بين المللي و آسيا معرفي كند. به اين 

ترتيب در آخرين ديدار رسمي تيم ملي ايران پيش از 
جام جهاني، به پابوسي امام رضا)ع( مي رويم. اصولي 
در پاسخ به اين پرسش كه آيا تماشاگران مي توانند 
براي تماشــاي ديدار ايران- لبنان به ورزشگاه امام 
رضــا)ع( بيايند يا خير، گفت: اين موضوع در اختيار 
ســتاد ملي مبارزه با كروناست و بستگي به شرايط 
شيوع اين بيماري دارد. زماني كه تصميم گيري شود، 

اطلاع رساني خواهيم كرد. 

 مجمع فدراسيون فوتبال 20 ارديبهشت برگزار مي شود
حضور تماشاگران در دیدار ایران- لبنان در اختیار ستاد مبارزه با كروناست

تصويري در فضاي مجازي با عنوان »سردار آزمون به ارتش اوكراين پيوست« 
در حال دست به دست شدن است. شباهت سرباز اوكرايني با ملي پوش ايراني 

به حدي است كه در نگاه اول هر كاربري را شگفت زده مي كند. 

يك سايت پرتغالي نوشت: 
ستاره تيم ملي ايران را مي توان 
به عنوان بهترين مهاجم سال ليگ 
برتر پرتغال انتخاب كرد. مهدي 

طارمــي مهاجــم ملي پــوش 
كشــورمان از زمــان انتقالش به 
پورتو عملكرد درخشاني در ليگ 
پرتغال داشته و با اين تيم پرتغالي 

در ليگ قهرمانــان اروپا هم آمار 
خوبي از خود به جاي گذاشــته 
 Sp« است. در همين رابطه سايت
Fútbol Portugués« به تمجيد 
از ستاره ايراني پرداخت و نوشت: 
مهدي طارمي را مي توان بهترين 

مهاجم سال ليگ پرتغال ناميد. 
طارمــي در فصــل 2021-
2022 در 35 بازي رسمي شركت 
كرده كه در اين ديدارها 16 گل به 
ثمر رســانده و 13 پاس گل داده 
است. مهاجم تيم ملي ايران تاكنون 
در ليگ برتر پرتغال به همراه ريوآوه 
و پورتــو 120 بازي رســمي در 3 
فصل انجام داده و در طول 3 سال 
60 گل به ثمر رســانده و 26 پاس 

گل داده است. 

طارمي را بايد بهترين مهاجم سال پرتغال دانست

حميد استيلي، مدير تيم ملي ايران در آستانه ديدار تيم هاي 
ملي ايران و كره كه در ادامه مرحله انتخابي رقابت هاي جام 
جهاني  برگزار مي شود با يون كانگ هيان سفير كره جنوبي در 

تهران در محل سفارت اين كشور ديدار كرد. هيان در اين 
ديدار ضمن آرزوي موفقيت براي هر دو نماينده 

فوتبال آسيا در رقابت هاي جام جهاني  گفت: 
خوشــحالم كه از اين گروه هــر دو تيم 
شايســته و قدرتمند فوتبال آســيا به 
مسابقات جام جهاني  راه يافتند. ايران و 
كره جنوبــي همــواره از قدرت هاي برتر 

فوتبال آسيا بوده اند و اين بار هم با قدرت به 
جام جهاني  2022 صعود كردند. اميدوارم اين 

دو تيــم در مرحلــه نهايي مســابقات نمايندگان 
شايسته اي براي فوتبال آسيا باشند و نتايج ارزشمندي كسب 
كنند. ارتباط و همكاري هاي دو كشور همواره بسيار دوستانه 
و نزديك بوده همچنين مسابقات دو تيم هم جذاب و تماشايي 
است. اين بار بازي دو تيم تقريباً از حساسيت هاي هميشگي 
برخوردار نخواهد بود اما باز هم فكر مي كنم شاهد بازي جذابي 
بين دو قدرت برتر فوتبال آسيا هستيم. بازي رفت با تساوي 
يك- يك تمام شــد و اميدوارم بازي برگشــت 2-2 شود و 
مسابقه پرگلي باشد كه هواداران ايران و كره از اين بازي لذت 

ببرند. سفير كره جنوبي در تهران به مدير تيم ملي ايران اعلام 
كرد سفارت كره جنوبي در تهران در مسير هماهنگي حضور 
تيم ملي ايران در سئول همكاري لازم را با فدراسيون فوتبال 
ايران خواهد داشت و در اين بخش هر كمكي كه براي اين 

سفارت مقدور باشد انجام مي شود. 
استيلي مدير تيم ملي فوتبال ايران نيز 
ضمن قدرداني از ســفر كره جنوبي گفت: 
روابط ورزشی دو كشور ايران و كره جنوبي 
همواره بسيار خوب و نزديك بوده و دو تيم 
مســابقات جذابي را در سال هاي گذشته 
برگزار كرده اند كه خودم در بازي هاي مختلف 
مقابل تيم ملي كره حضور داشته ام. از نگاه مثبت 
و سازنده سفير محترم كره جنوبي در تهران تشكر 
مي كنم كه به دنبال تعامل نزديك با تيم ملي و فدراســيون 
فوتبال ايران خصوصاً در آستانه ديدار دو تيم است. نامگذاري 
يــك خيابان به نام پايتخت كــره در تهران و نامگذاري يك 
خيابان در ســئول به نام تهران نشان دهنده عمق روابط دو 
كشور و ملت در ساليان گذشته است. اميدواريم جدا از نتيجه 
بازي شاهد يك مسابقه خوب و جوانمردانه از هر دو تيم باشيم 
و فوتبال زمينه گسترش همكاري هاي ايران و كره جنوبي به 

عنوان قدرت هاي برتر قاره آسيا را فراهم سازد. 

 استيلي: 
 خودم بارها 

 مقابل كره جنوبي
 بازي كرده ام

هيان: اميدوارم بازي برگشت مقابل ايران 2-2 شود
دیدار مدیر تیم ملي ایران با سفیر كره جنوبي

مهاجم ايراني آماده بازي مقابل 
وست برومويچ شد

سرمربي هال سيتي از آمادگي مهاجم ايراني اش براي بازگشت به تركيب تيم خبر داد. 
سايت »هال سيتي نيوز« خبر داد شوتا آرولادزه سرمربي هال سيتي اعلام كرد كالوم 
الدر، تام ايوز، اللهيار صيادمنش و ماركوس فورس همگي براي بازگشت به تركيب تيم 
مقابل وست برومويچ آماده هستند. ببرها به دنبال كسب پيروزي هاي متوالي در برابر 
باگيز هستند و آرولادزه از بازگشت چهار بازيكن مهم تيمش خوشحال است. آرولادزه 
در اين زمينه گفت: اللهيار صيادمنش به تناسب اندام رسيده، تام مناسب است، الدر 
خوب شــده و ماركوس هم مناسب بازي است. از بازيكنان كه براي بازگشت سخت 
تلاش كردند و همچنين از كادر پزشكي كه هر روز براي برنامه ها و درمان هاي مختلف 

سخت كار كردند، تشكر مي كنم. من بايد به آنها اعتبار زيادي بدهم. 

بالاترين نهاد فوتبال در قاره آسيا، زمان و مكان برگزاري بازي هاي مرحله گروهي 
ليگ قهرمانان آسيا 2022 را اعلام كرد. كنفدراسيون فوتبال آسيا )AFC( به طور 
رسمي اعلام كرد بازي هاي مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا 2022 در منطقه 
غرب از تاريخ 7 تا 27 آوريل )18 فروردين تا 7 ارديبهشت 1401( به طور متمركز 
و به ميزباني عربستان سعودي برگزار خواهد شد. اين موضوع البته مشروط به تأييد 
كميته اجرايي AFC است كه تصميم كميته مسابقات اين كنفدراسيون مبني بر 
 AFC ميزباني متمركز مســابقات مرحله گروهي را تأييد كند. بر اســاس اعلام
بازي هاي گروه C ليگ قهرمانان آسيا كه فولاد خوزستان به عنوان نماينده ايران 
در آن حضور دارد، در شهر جده برگزار خواهد شد. همچنين بازي هاي گروه D كه 
ســپاهان ديگر نماينده كشورمان پرچمدار ايران در آن خواهد بود، در شهر برَُيده 

واقع در شمال غربي رياض برگزار خواهد شد. 

 اعلام محل برگزاري بازي هاي 
مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا

هفته بیست و يکم

جدول گلزنان لیگ برتر
TOP GOALSCORERS

تعداد گلباشگاه نام بازيكن

11گادوین منشا
8كوین یامگا

سعید صادقي

لوسیانو پریرا

6كریم اسلامي

پیمان بابایي

طالب ریكاني

شهریار مغانلو

5

مهدي عبدي

7



 اقبالي: مهاجم آبي ها گل هم بزند 
به كار اين تيم نمي آيد!

i r a n i a n
f o ot b a l l
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حــرف دل
شماره پیامک 50001022

  دوستان استقلالي به جاي اعتراض به وزير ورزش بايد به مديريت باشگاه استقلال اعتراض 
مي كرديد كه با ندانم كاري خود و نداشــتن برنامه اصولي بــراي جايگزيني بازيكنان در 

حساس ترين زمان مسابقات دو بازيكن اصلي  اش را از دست داد. 
محمد تقوي)تهران(
  حالا طارمي كه خفنه و لذت مي بريم ولي چه بازي مي كنه تيم كونسيسائو توي اين فصل 
به جز يك بازي با ليورپول شــما بازي اي پيدا نمي كنيد كه تاكتيكي و خوب بازي نكرده 
باشن. توي انواع مختلف بازي تبحر داشته تيم امسال پورتو و مدعي بزرگيه براي بردن جام 
ايليا بهزاد)تهران( ليگ اروپا.  

  اين نوع خصوصي سازي پرسپوليس و استقلال يعني شروع نابودي دو باشگاه. وقتي هيچ 
درآمدي مشخص نيست يعني ضرر خريداران سهام، مثل جبران كسري بودجه كه از طريق 
بورس و جيب مردم انجام شد الان هم هدف چيز ديگه اي به اسم خصوصي سازيه. اين نوع 

خصوصي سازي يعني مثل تراكتور زنوزي شدن حتي بدتر!
باراد عظيمي )تهران(
  مشكلات يعني: با داورها هماهنگي بيشتر صورت بگيره، بازگشت ذهني بازيكنان سابق 
تقويت بشه، بعد از جدا كردن دو مدافع وسط استقلال بازيكن هاي تأثيرگذار ديگه هم جدا 

بشن. دربي هم مهندسي بشه.
مرتضي اسيري)اصفهان(
  آقاي منصوريان ســخناني كه پس از شكســت مقابل گل گهر در رابطه با بازي مقابل 
پرسپوليس گفتيد، يعني اينكه به شاگردانت بگويي مقابل پرسپوليس خشن بازي كنند. 

شما بازي فوتبال را با ميدان جنگ اشتباه گرفته ايد.
ناصر كرماني)تهران(
  قطعاً گل محمدي برنده مهم ترين بازي هفته بيستم بود، او در روزي كه با يك تصميم 
شجاعانه حامد لك را نيمكت نشين كرد و به احمد گوهري ميدان داد، موفق شد 3 امتياز 
ديگر از مس رفسنجان كه اين روزها يكي از بهترين تيم ها محسوب مي شود، به چنگ آورد، 
و اين برد يحيي را به 3 امتيازي رقيب ديرينه رســاند. آيا او به زودي در صدر ديده خواهد 
شــد؟! و بي شك گل محمدي عميقاً دوســت دارد خالق ششــمين قهرماني پي درپي 
پرسپوليس باشد.  بهزاد وكيلي)شهسوار(
  آقاي ميرشاد ماجدي يك بار براي هميشه اعلام نماييد كه چرا رأي شكايت باشگاه پديده 
از پرسپوليس بابت طلب چندين ساله بابت جدايي يحيي گلمحمدي را فدراسيون اعلام 

و اعمال نمي كند؟
اميد شالي)لنگرود(
  آقاي ماجدي چرا دشمنان قسم خورده استقلال داوران ديدارهاي حساس استقلال و 
پيروزي مي شوند؛ واقعاً چرا؟   مرتضي پشنگ پور)ساوجبلاغ(

  سربازهاي عزيز و ملي پوش فوتبال ايران، به شهر انزلي و تيم ملوان قهرمان خوش  آمديد. 
ان شاءا... كه با قوي سپيد انزلي هم آواز شويد و با قوي سپيد به پرواز درآييد و خودتان را در 

آسمان جام جهاني  قطر 2022 ببينيد.
رضا هاديزاده)خمام(
  ستاره هايي مثل نوراللهي، عاليشاه را وسط فصل و به عنوان سرباز از ما گرفتند و تقديم 
تراكتوري كردند كه رقيب اصلي پرســپوليس بــراي قهرماني بود ولي برخلاف آبي ها نه 
مظلوم نمايي كرديم و نه هوچيگري و فقط مردانه در زمين فوتبال جنگيديم و عرق ريختيم 
و با قتدار جام را بالاي سر برديم. آيا واقعاً تيمي كه شبانه روز ادعاي بزرگي و دوستاره بودن 
دارد، بدون يزداني و مرادمند توان قهرماني ندارد؟! اگر اين طور است پس ديگر چرا اين همه 
براي ما قرمزها كري مي خوانيد؟! ضمناً تيمي كه شخصيت قهرماني داشته باشد، هيچ وقت 

با رفتن دو بازيكن خودش را نمي بازد و وارد حاشيه نمي شود.
مازيار طهماسبي)تهران(
  چرا به تماشاگران بســكتبال اجازه ورود به سالن هاي سرپوشيده داده مي شود ولي به 
علاقه مندان فوتبال اجازه ورود به ورزشگاه هاي روباز داده نمي شود؟ واقعيت اين است كه 
فدراسيون فوتبال به دليل تهديد فيفا مبني بر الزام راه دادن زنان به ورزشگاه، ترجيح مي دهد 
بازي هاي ليگ برتر بدون تماشاگر باشد زيرا فدراسيون چون نمي تواند از مسئولان دولت، 
مجوز ورود تماشاگران زن به ورزشگاه را بگيرد به بهانه شيوع ويروس كرونا فعلًا فيفا را سر 
مي دواند، ولي چنين رويه اي تا چه زماني مي تواند ادامه داشــته باشد؟ آنها بالاخره براي 
يك بار هم كه شده بايد تكليف را روشن كنند و اعلام نمايند اصلاً قدرتي براي تصميم گيري 

دارند يا بايد منتظر چراغ سبز از نهادهاي بالاتر باشند؟ 
كامران دلاوري)دليجان(
  آقاي ســجادي! اعتراضات و اهانت هاي طرفداران اســتقلال در مقابل وزارتخانه نوش 
جان تون و گواراي وجودتون. اين هم مزد آن همه خوبي و نيكي و كمك هايي كه به استقلال 

كردين! هنوز هم راه توبه و بازگشت باز است. 
حميد رفيع زاده)تهران(

  اميدوارم داستان هاي داوري تيم هاي قلعه نويي مقابل استقلال ديگر تكرار نشود. در بازي 
جام حذفي فصل قبل داور دقيقــه يك به امير قلعه نويي و بازيكن گل گهر كارت زرد داد. 

پنالتي مشكوك گرفت. اميد است داوران در ليگ برتر عدالت رو رعايت كنند. 
فرهاد فدايي)مشهد(
  استقلالي ها مي گويند كه امسال هرطور شده بايد قهرمان شوند يعني چه؟ آيا غير از اين 
اســت كه دست هاي پشت پرده در صورت تحقق اين خواســته رؤيايي آبي ها مشاركت 
جانبدارانه را اعمال مي كنند؟ كســاني در داخل ايران اطلاعات غلط و گاه غيرقابل قبول 
جامعه فوتبالي به كنفدراسيون فوتبال آسيا ارسال مي كردند تا پرسپوليس در 2 فينال ليگ 
قهرمانان ناكام بماند حالا پرچمدار مظلوميت اســتقلال شــده اند. مي ترسيم در صورت 
قهرماني پرســپوليس در ليگ 21 باز هم دو ستاره بي ارزش آبي ها كم فروق شوند. مرگ 
خوب است اما براي همسايه. وقتي استقلال مساوي مي كند اين طور زمين و زمان را به هم 
مي دوزد واي به حالي كه مقابل ارتش ســرخ ببازد آن وقت بايد شــاهد اعتراض چندهزار 
قدرت قلي زاده)ماسال( صفحه اي آنها در دادگاه كاس باشيم.  

  آقايان فدراســيون فوتبال كميته انضباطي سازمان ليگ چرا كسي جلوي هرج و مرج 
طرفدارهاي اســتقلال را نمي گيرد؟ اين همه فوتباليست هاي اين كشور رفتن سربازي 
طرفداران كدام تيم جلوی وزارت ورزش جنجال كرده اند؟ مگر مي شه با اين كارها تيم را 
قهرمان كرد؟ ســه امتياز اهدايی و نه پنالتي اهدايی كم بود، باز دنبال  چي هستن؟ خيلي 

خنده داره از وزارت ورزش قهرماني زوركي مي خوان؟
محمد بريماني)ساري(
   خداراشــكر بازيكنان و كوچ تيم نســاجي در دو بازي خود در حسرت گل زدن به تيم 
استقلال ماندند وگرنه چه ها كه نمي كردند چراكه به اندازه 6 بازي دوندگي كردند. خود را 
به آب و آتيش زدند تا يك امتياز بگيرند در صورتي كه مثل آب خوردن دو گل به تيم رقيب 
احسان پارنج)تهران( هديه كردند.  

  آقاي مرغه چيان مگر پرسپوليس حوزه نظام وظيفه است و نفرات شما را به سربازي احضار 
كرده؟ كي مي خواهيد دشــمني تون با پرســپوليس رو به پايان برسانيد؟ اگر شما جاي 
پرســپوليس بوديد و ده نفر از بهترين نفراتش را از دست داد و رفتند دنبال زندگيشون و 
لژيونر شدند مانند بيرانوند، كنعاني زادگان، مكاني، طارمي، عليپور، محرمي، شهاب زاهدي، 
طاهري، رامين رضاييان و عليپور و مغانلو كه جز مغانلو و طاهري همگي عضو تيم ملي بوده 
و هستند چه كار مي كرديد پرسپوليس بدون آنان قهرمان شد چرا واقعيت را نمي پذيريد 

و خصومت با پرسپوليس را كنار نمي گذاريد؟
كاظم كتف)آبادان(
   خبر عزيز به خاطر اينكه استقلالي ها بتوانند با خيال راحت به قهرماني ليگ امسال برسند، 
پيشنهاد مي دهم پرسپوليس از بازي هاي ليگ خودش را كنار بكشد و به ليگ يك برود اما 

مي دانم استقلالي ها در ليگ يك هم دست از سر پرسپوليس برنمي دارند.
قاسم گلرخ)تهران(
  اين رفتارها كه با سربازان استقلال صورت گرفت باعث عبرت لشكر فضاي مجازي مربي 
استقلال بشود كه اين شعارهاي تعصب و عشق اسطوره مختص همان فضاست و جز منافع 
شخصي و مطرح شدن هيچ چيز ديگر موضوعيت ندارد. افسوس از نوجوانان كه فريب اين 
منوچهر قاسم زاده)تهران( بادكنك هاي كاغذي را مي خورند.  

  آقاي فريبا! چرا وقتي وسط فصل عاليشاه و نوراللهي رو از پرسپوليس جدا كردند، دل تان 
حميده شمك گلي)كرمانشاه( نسوخت؟  

  منصوريان فقط با نفت يك بار پرسپوليس رو برد ديگه هميشه باخته. ببينيم يك شنبه 
محمد سابقي)انديمشك( چه مي كنه.  

  كجاي دنيا سراغ داريد وسط فصل بازيكن به راحتي هرچه تمام تر يا تيم رو ترك مي كنه 
يا سرباز مي شه؟ اين فقط نشون از ضعف سيستم مديريت و ضعف سرمربي هست كه تيم 
رو خالي از بازيكن كرد. الان چوبش را هم تيم مي خوره هم منه هوادار. خودشون هم بي خيال 
هوادار هستند.  مجيد ضريحي)كاشان(
  پرسپوليســي ها عادت دارن عليه اســتقلال جوســازي كنند ولي هرگز به هدف شان 
نمي رسند. آبي ها در زمين جواب دندان شكني به قرمزها مي دهند. دشمني ها عليه استقلال 

هميشه است. هواداران بايد محكم از تيم دفاع كنند.
محمد سرافراز)تهران(
  آرزوي ســلامتي دارم براي جناب لارودي و بقيه هموطنان عزيزم كه در بستر بيماري 

هستند. اميداورم خيلي زود بهبود پيدا كنند.
سهراب محمدي)بجنورد(
  وقتي يك نفر روي خوش بهتون نشون ميده به اين مفهومه كه من انسانم و تصور مي كنم 

تو هم انساني. نه اينكه من ساده ام بيا سوء استفاده كن.
 محمدحسين سالار)رويان(
  براي اردشــيرخان آرزوي سلامتي دارم ان شا ءا... هرچه زودترخوب شود. مطالب ايشان 
هميشه جذاب و آموزنده و بدون حب و بغض است. فراتر از رنگ هاست. اگر اين بازيكنان 
مال قرمزها بودند آنها را به سربازی نمی بردند! هيچ دل و دماغي براي دنبال كردن مسابقات 

ندارم هر سال ترمز تيم را مي كشند. اسم اين كارها چيست؟
علي محمدي)اردبيل(
  درحالي كه طبق نوشته خبرورزشي اكثر كارشناسان داوري برخورد حقيقي و مطهري 
رو پنالتي نمي دانستند، ولي آقاي ميرشاه ولد كه اصولاً فقط سوژه هاي پرسپوليسي داره، 
طوري نشــان داده كه همه ديدند پنالتي هست به جز داوران. فكر كنم به جاي قانع كردن 
حسن سالاري)شيراز( استقلالي ها بايد آقاي ميرشاه ولد رو قانع كنيم.  

  متأســفم براي آقاي آجورلو كه براي خوشــحال كردن 20 ميليون هوادار استقلال 60 
ميليون هوادار پرسپوليس را ناراحت كرد ؛ آقاي آجورلو توهين شما به بانوي خبرنگار رسانه 
ملي در تاريخ فوتبال ايران ثبت شــد طوري كه تاكنون هيچ وزير مسئول فدراسيون و يا 
محمدقلي سرافراز)بندرتركمن( مديرعاملان باشگاه ها چنين كاري انجام ندادند. 
  با توجه به استعفا و بازگشت دوباره نويدكيا به سپاهان كه تيم، مديريت و هواداران بايد 
از محرم اســتقبال و حمايت همه جانبه فرمايند، ذكر يك خاطره خالي از لطف نيســت. 
قهرماني كسب نتيجه همشه بر بازي زيبا و خلاقانه ارجحيت داشته است اما به دنبال بازي 
با موقعيت هاي گل، برد و جام هم دور از دسترس نيست. دوره دنيزلي، پرسپوليس جامي 
تصاحب نكرد ليكن بازي هاي چشم نواز تيم، خلق موقعيت گل و پاس هاي متعدد، هواداران 
قرمز را از فوتبال ناب ســيراب مي كرد. اينك ســپاهان نيازمنــد ثبات و حفظ و حمايت 
خواجه كاميار شهني)مسجدسليمان( نويدكياست.  

مشــكلات توزيع روزنامه خبرورزشــي را به شماره  50001022 
پيامك كنيد    . لطفاً آد    رس د    قيق كيوســك مطبوعاتي، شهر و استان 

خود     را هم اضافه كنيد    .

د    يد    ه بان  توزيع

جدایي ۳ بازیكن از جمع انزلي چي ها   
كارت بازي 2 استقلالي ملوان صادر شد

كارت بازي محمدحســين مرادمند و سياوش يزداني دو مدافع استقلال در 
آخرين روز نقل و انتقالات ليگ يك براي ملوان انزلي صادر شد. اين دو بازيكن 
سرباز نيروي دريايي ارتش شده و دوران آموزشي را در پادگان شهيدنامجوي 
حسن رود انزلي مي گذرانند. قرار است مرادمند و يزداني از فردا )يك شنبه( در 
تمرينات ملوان شركت كنند. با پيوستن اين دو بازيكن به ملوان، 3 بازيكن از 
ليست انزلي چي ها خارج شدند. محمد مهري مهاجم ملوان به طور قرضي در 
نيم فصل دوم به قشقايي شيراز پيوست و محمدرضا نقدي پور و ميلاد محسني 
دو مدافع كه كمتر بازي مي كردند، با دريافت رضايتنامه از ملوان جدا شدند. به 
اين ترتيب با جذب مهدي مؤمني و ميلاد شعبانلو و پيوستن مرادمند و يزداني 

به قوي سپيد انزلي، ملوان در نيم فصل دوم ۴ بازيكن كليدي جذب كرد. 

بازي استقلال و خيبر در ورزشگاه فولاد  
با مخالفت مسجدســليماني ها، بازي امروز اســتقلال خوزستان و خيبر 
خرم آباد به جاي ورزشــگاه شــهيد بهنام محمودي مسجدسليمان در 

ورزشگاه فولاد نوين اهواز برگزار مي شود. 

2 بازيكن جديد براي قشقايي  
ابوالفضل اعلايي، مدافع شاهين بوشهر و سابق استقلال خوزستان و اميد دره، 

بازيكن سابق سايپا و تيم اميد با عقد قراردادي به قشقايي شيراز پيوستند. 

پاپي در شمس آذر   
محمد پاپي، هافبك نيم فصل نخست ويســتاتوربين تهران به عضويت 
شــمس آذر قزوين درآمد. او سابقه بازي در پيكان، نفت مسجدسليمان، 

سپاهان و تراكتور را در كارنامه خود دارد. 

مديرعامل جديد شاهين بوشهر  
با حكم شهرداري بوشهر، سعيد مسيگر بار ديگر به عنوان مديرعامل باشگاه 
شــاهين منصوب شد. اين براي چندمين بار است كه شاهين مديرعامل 
جديد انتخاب مي كند ولي شهردار بوشهر كه خودش رياست هيئت مديره 

اين باشگاه را برعهده دارد، مشكلات مالي اين تيم را برطرف نمي كند. 

مهاجم جديد شهرداري همدان  
مرصاد فلاح نژاد مهاجم نيم فصل اول قشقايي شيراز با دريافت رضايتنامه 
قطعي به شــهرداري همدان پيوست. او قرار بود به شهرداري آستارا برود 

ولي با مديران اين تيم به توافق نرسيد. 

1 4 0 0 /1 2 /1 4  شـــنبه
7088 ره شـــما  25 ســـال
S a t . 2 0 2 2 / 0 3 / 0 5
Yers 25 No.7088

كرماني مقدم: پرسپولیس با صلابت 
به قهرماني ششم حمله مي كند

در دربي از استقلال 
رد مي شويم

پيشكسوت پرسپوليس گفت: حرف هايي 
كه منصوريان در آبادان درباره پرسپوليس 
زد، بخشي از كري خواني هاي فوتبال است 
كه باعث مي شود سر مردم گرم شود و بازار 
اخبــار فوتبالــي داغ بمانــد. مرتضي 
كرماني مقدم، مهاجم و بازيكن اســبق 
پرسپوليس در گفت وگو با خبرورزشي، 
درباره وضعيت اين روزهاي پرسپوليس و 
رقابت نزديكش با استقلال در صدر جدول 
و همچنين بازي بعــدي اين تيم مقابل 
صنعت نفت آبــادان و البته دربي هفته 

بيست وسوم اظهاراتي را مطرح كرد. 
  اوضاع پرسپوليس در جدول رده بندي را 

چطور مي بينيد؟
فكر مي كنم در اين چند بازي گذشته شرايط 
خوبي را پشت  سر گذاشتيم و تيم رفته رفته 

به همان تيم هميشگي تبديل مي شود. 
  يحيــي گل محمدي انتقــاد كرده كه 
پرسپوليس مهاجم خوبي ندارد. در حالي 
كه اين تيم از بازي نســاجي تا اين هفته 
)بيستم( مقابل مس رفسنجان ۹ گل در ۴ 

ديدار به ثمر رسانده؟
خوشبختانه پرسپوليس در اين هفته ها 
خوب گل مي زند. يعني اشتياق گلزني 
بين بازيكنان زياد شــده و اين به دليل 
بازگشــت خوب و به موقع هافبك هاي 
رونــده تيم اســت. مخصوصــاً كمال 
كاميابي نيــا كه مي بينيم تا چه اندازه به 

خوبي به خط حمله اضافه مي شود. 
  ممكن است اين حرف گل محمدي بحث 
روحي- رواني بوده تا عبدي را به خودش 

بياورد؟
اين قبيل حرف ها معمولاً دو حالت دارد؛ يا 

باعث بي انگيزه شدن مهاجم تيم مي شود 
يــا او را بــه خودش مــي آورد و 
انگيزه اش را دو برابر مي كند كه 
خوشــبختانه ديديم مهدي 
عبدي حالا نســبتاً وضعيت 
بهتري پيدا كرده و خوب هم 
گل مي زنــد. از طرفي كمال 

كاميابي نيا هم به روزهاي اوجش 
برگشته است. 

  به نظر شما او توانسته جاي خالي نوراللهي 
را پر كند؟

دقيقــاً. در نيم فصــل اول مصــدوم بود و 
نمي توانست زياد در تركيب حضور پيدا كند 
اما حالا جاي خالي احمد كه در نيم فصل اول 
به شــدت حس مي شد را پر كرده و به يك 
بازيكن تأثيرگذار تبديل شده كه هم خوب 
دفــاع مي كند، هم خــوب حمله و هم گل 
مي زند. مهدي ترابي هم همينطور، وحيد 
اميري هم يكي ديگر از همين بازيكنان است 
كه با وجودشان شرايط پرسپوليس روز به 

روز بهتر مي شود. 
  بازيكــن خارجي اين تيــم را چقدر 

مي شناسيد؟

هنــوز او را نديده ايم، 
ولي قطعــاً با حضور 
حامد پاكدل و مهدي 
عبدي ســر حــال اين 
روزها، وضعيت خط حمله 
پرســپوليس هم رفتــه رفته بهتر 
مي شــود. اميدوارم بازيكن خارجي جديد 
بتواند نيازهاي پرسپوليس را برطرف كند. 

  شنيديد منصوريان در نشست خبري 
بازي آخر تيمش )صنعت نفت آبادان( مقابل 
گل گهر با اينكه تيمش شكست خورده بود 
براي پرسپوليس و بازي بعدي تيمش خط و 

نشان كشيد؟
چه بگويم ؛ داش علي است ديگر )خنده(! او 
هم رفيق مان است، بگذاريد از اين كري ها 
بخواند. به هر حال مردم با اين كري خواني ها 
سرشان گرم است و اگر اينها هم نباشد كه 

دق مي كنند. 
  بازي پرسپوليس مقابل تيم منصوريان را 

چطور پيش بيني مي كنيد؟
بازي در آبادان هميشــه سخت است. البته 
كاپيتان آباداني ها غايب است كه مي تواند 
يك اتفاق مثبت باشد ولي در كل پرسپوليس 
بايد برنده شود تا از استقلال فاصله نگيرد. 

  مي دانيد بازي بعدي پرسپوليس )هفته 
بيست و دوم( تا قبل از دربي هم بيرون از 

خانه است؟
بلــه. دو بازي بيــرون از خانه قبل از دربي 
سخت است. جدول مسابقات را ديدم بايد 
در مسجدسليمان بازي كنيم كه مي تواند 
كمي كار را دشوار كند ولي با توجه به فاصله 
شــش روزه تا دربي قطعاً تيم به شــرايط 

خوبش برمي گردد. 
  امتياز بازي با صنعت نفت چقدر اهميت 

دارد؟
غير از صنعت نفت، بازي بعدي مقابل نفت 
مسجدسليمان هم مهم است و اين 6 امتياز 
مي تواند وضعيت پرســپوليس را تا قبل از 

دربي تثبيت كند. چون 
از آن طرف اســتقلال هم 

بازي سختي مقابل گل گهر 
دارد. شكر خدا پرسپوليس به 

همان صلابت هميشگي  اش براي 
رسيدن به قهرماني ششم رسيده و 

در اين مسير با قدرت حركت مي كند. 
  غيبت سياوش يزداني و مرادمند در 

خط دفاعي اســتقلال تا چه اندازه ممكن 
است باعث تزلزل اين تيم شود؟

بعيد مي دانم مشــكلي بــراي خط دفاعي 
استقلال به وجود بيايد. آنها در دو بازي اخير 
هم بــدون اين دو بازيكــن گلي نخوردند. 
استقلال مشكل دفاعي ندارد ولي با توجه به 
اينكه بازي پرسپوليس مقابل استقلال يك 
بازي 6 امتيازي براي رد شــدن از اين تيم 
اســت، قطعاً يحيي و شــاگردانش كاري 
مي كنند كه اين دربي ديگر مثل بازي قبلي 

كسل كننده نشود و حتماً برنده مي شوند. 

 داش علي 
كري مي خواند 

 سر مردم
 گرم شود

با برگزاري ۹ ديدار امروز، بازي هاي ليگ يك 
به ايســتگاه بيستم مي رســد. ملوان انزلي 
صدرنشين مقتدر رقابت ها در شيراز به مصاف 
قشــقايي مي رود. طبق آمار ملوان از هر دو 
بازي خارج از خانه و خانگي ۴ امتياز مي گيرد. 
حالا بايد ديد ملوان در شيراز براي برد مي رود 
يا تســاوي؟ مازيار زارع اعتقاد دارد ملوان در 
هر بازي براي كسب 3 امتياز بازي مي كند. 
امروز تمام نگاه ها به كرمان و اهواز است. آنجا 
كه مس كرمان در ديداري حساس ميزبان 
سايپاست و اســتقلال خوزستان در اهواز از 
خيبر خرم آباد ميزباني مي كند. دو بازي بسيار 
حساس و سرنوشت ساز كه به اندازه 6 امتياز 
ســيرجان،  آرمان گهــر  دارد.  ارزش 

خوشــه طلايي ساوه، اســتقلال ملاثاني و 
شــمس آذر قزوين هم در بيــرون از خانه 
بازي هاي دشــواري برابر حريفان پيش رو 

دارند. ۹ بازي امروز از نظرتان مي گذرد. 
 قشقايي- ملوان

ملوان كه به تيم دست نيافتني تبديل شده، 
حــالا براي هر بــازي برنامــه دارد و به فكر 
امتيازگيري از حريفان است. ملوان از نظر آمار 
از همه تيم هاي ليگ يكي جلوتر است و براي 
شكست قشقايي دندان تيز كرده. ملوان در 
تمام خطوط مهره هاي خوب و تأثيرگذاري 
دارد و تيمي نيست كه با غيبت چند بازيكن 
دچار مشــكل شــود. مثل هفته قبل كه ۷ 
بازيكن نداشت ولي از پس شهرداري همدان 

برآمد. قشقايي در سه بازي اخير آمار خوبي 
نداشته ولي به هر حال چون در شيراز بازي 
مي كند، ملوان بايد مراقب باشد كه غافلگير 
نشــود. شــايد حريف اصلي دو تيم به ويژه 
ملوانان زمين بي كيفيت حافظيه شيراز باشد. 

 مس كرمان- سايپا
مس كرمان بعد از تساوي هفته پيش در دربي 
كرمان، امروز بايد ســايپاي متحول شده را 
شكست دهد. ســايپا با جذب چند بازيكن 
جديد و خوب از ۴ بازي گذشــته 10 امتياز 
گرفته و در ميانه جــدول قرار دارد. اين تيم 
براي حضور در جمع بالانشينان بايد مس را 
ببرد ولي مسي ها اگر مي خواهند از كورس با 
ملــوان و خيبر عقب نمانند، بايد از اين بازي 
خانگي با دســت پر از ميدان خارج شــوند. 
مســاوي به درد هيچ يك نمي خورد و هر دو 

تيم بايد براي برد بازي كنند. 
 استقلال خوزستان- خيبر

اين دو تيم در چند هفته اخير عملكرد بدي 
داشــتند و امتيازات مهمي از دست دادند. 
خيبر از سه بازي قبلي فقط يك امتياز كسب 
كرده اما استقلال از 5 بازي 2 امتياز گرفته. 
اســتقلال با داود مهابادي دو بار شكســت 
خــورده و بايد ديد با جذب اين همه بازيكن 
جديد به دنبال صعود اســت يا نه؟ هواداران 
خرم آبادي هم نگران نتايج تيم شان هستند. 
تيمي كه پرنوسان ظاهر مي شود و انتظارات 
را برآورده نكرده است. اين بازي هم بايد مثل 

ديدار مس كرمان و سايپا برنده داشته باشد 
و مساوي به ضرر هر دو تمام خواهد شد. 
 شهرداري همدان- آرمان گهر

شــهرداري همدان اگر چه هفته پيش در 
انزلي شكست خورد اما تيم خوبي نشان داد 
و بــه ويژه در فاز دفاعــي خيلي خوب كار 
مي كند و در ضد حمله هم زهردار اســت. 
شهرداري اگر همان تيم خوب و يكپارچه روز 
بازي با ملوان باشد، آرمان گهر در همدان كار 
ســختي پيش رو خواهد داشت. آرمان گهر 
هنوز با قرار گرفتن در مكان چهارم خود را 
مدعي مي داند و براي رسيدن به هر 3 امتياز 

به همدان مي رود. 
 پارس جنوبي- استقلال ملاثاني

يكي براي باقي ماندن در كورس مي جنگد و 
ديگري براي بقا. پارس جنوبي جم در خانه 
فقط هر 3 امتياز را مي خواهد و قدر اين بازي 
خانگي را مي داند. استقلال ملاثاني براي فرار 
از ميان قعرنشــينان تحت هر شرايطي بايد 
حداقل امتياز را از حريف بگيرد وگرنه كارش 

براي بازي هاي آينده دشوارتر خواهد شد. 
 مس شهربابك- خوشه طلايي 

مس شــهربابك و خوشــه طلايي ســاوه 
هفته هاســت رنگ پيروزي را نديده اند و به 
خصوص خوشــه طلايي فقط 3 امتياز از 5 
بازي اخير گرفته اســت. مس شهربابك در 
خانه و بيرون از خانه بردن را بلد نيســت و ۹ 
تساوي دارد. خوشه طلايي با از دست دادن 

چند بازيكن دچار افت شده و كار سختي در 
مصاف با حريف خواهد داشت. 

 شهرداري آستارا- ماشين سازي 
شهرداري آستارا تيم خوب ۴ هفته اخير و با 
كسب امتياز درصدد يك پيروزي ديگر است. 
ماشين سازي قعرنشــين كه در يك قدمي 
سقوط قرار دارد، براي امتيازگيري از حريف 
در آستارا كار خيلي دشواري دارد. شهرداري 
اين بازي را ببرد، با 30 امتياز اميدوار خواهد 
شد و مي تواند خود را به مدعيان نزديك كند. 

 ويستاتوربين - شمس آذر
ويســتاتوربين تهران و شمس آذر قزوين دو 
تيم پيروز هفته نوزدهم اين بار براي رسيدن 
به 3 امتياز ديگر تلاش مي كنند. هر دو تيم 
صاحب نفرات خوبي هســتند و تيم برنده از 
جمــع قعرنشــينان جــدا خواهد شــد. 
ويستاتوربين در خانه تيم خطرناكي است و 
همين موضوع كار را بــراي نماينده قزوين 

سخت خواهد كرد. 
 رايكا- شاهين

رايكا بابل هفته هاســت كه نمي برد و اين 
آخرين فرصت شاگردان پيروز قرباني است 
تا با دســت پر از ميدان خارج شوند. رايكا 
هنوز در منطقه ســقوط است و اين بازي 6 
امتيازي را بايد از شــاهين بوشــهر ببرد. 
شاهيني كه هنوز مشكلات مديريتي داشته 
و هر هفته يك مديرعامل جديد بالاي سر 

خود مي بيند. 

مدعيان در انتظار لغزش ملوان هفته بیستم لیگ یک

مسابقات هفته پانزدهم ليگ 2 كه از ديروز با ۷ ديدار 
گروه اول آغاز شــده بود از امروز )شنبه 1۴ اسفند 
1۴00( با برگزاري 5 ديدار مربوط به گروه دوم ادامه 
پيدا خواهد كرد و ديدار ششــم و آخر اين گروه هم 
سه شنبه )1۷ اسفند( بين تيم هاي نود اروميه و ايمان 
مهيار ســبز شــيراز برگزار خواهد شد و البته قرعه 
اســتراحت اين گروه هم در اين هفته )به دليل كنار 
گذاشته شدن تيم گل ريحان البرز از مسابقات( به 
تيم خليج فارس ماهشهر افتاده است. اما در 5 بازي 
امروز ابتدا بايد به سفر صدرنشين يعني شاهين بندر 
عامري به كرمان و بازي در مقابل تيم مس اين شهر 
كه در رده دهم نشســته اشاره كنيم و سپس بايد به 
حساس ترين ديدار اين گروه كه بين تيم هاي فولاد 
نوين خوزستان و شهيد قندي يزد برگزار خواهد شد 
بپردازيم، در حال حاضر فولاد با 26 امتياز دوم است 
و نماينده يزد نيز با 22 امتياز پنجم. بازي ســوم در 
اصفهان انجام خواهد شــد و طي آن ون پارس رده 
سومي به مصاف عقاب تهران فانوس به دست خواهد 
رفــت و با توجه به جايگاه هر دو تيم حدس زدن نام 
تيم برنده چندان دشــوار نيست. در مسابقه بعدي 
اسپاد الوند كه در هفته قبل با قرعه استراحت روبه رو 
شده بود، ميزبان پاس همدان )تيمي كه در نيم فصل 
دوم يارگيري خوبي داشــته( خواهد بود و به همين 
دليل شاهد بك بازي نزديك خواهيم بود و بالاخره 
در آخرين بازي امروز دو تيم نا اميد اين گروه كه در 
پاييــن جدول قرار دارند به مصاف يكديگر خواهند 

رفت و اترك در بجنورد از شهرداري نوشهر و محسن 
بنگر پذيرايــي خواهد كرد.  زمان و مكان بازي هاي 
امروز را به همراه اســامي داوران قضاوت كننده اين 

ديدارها در زير مي بينيد. 
1۴:15: اترك بجنورد ...........  شهرداري نوشهر )تختي 

بجنورد(
داوران: پژمــان قرائيان، محســن منصوري و محمد 

حميدي
1۴:30: ون پارس اصفهان ..... عقاب تهران )فولادشهر 

اصفهان(
داوران: سعيد كياني، محمد درخشان و عيسي كوراوند

1۴:30: اسپاد تهران ...........  پاس همدان )امام رضا)ع( 
تهران(

داوران: علي محمدي پور، حسين رحمتي  زاده و حسن 
مجركاظمي

1۴:30: شهيد قندي يزد ......  فولادنوين اهواز )نصيري 
يزد(

داوران: غلامرضــا اديبــي، احمد آريــك و عليرضا 
محتشمي فر

1۴:30: مس نوين كرمان ............  شاهين بندر عامري 
)شهرداري كرمان(

داوران: امير آرمند، مهدي اكبرزاده و ميثم باهوش
سه شنبه ۱۷ اسفند ۱۴۰۰

1۴:30: نود اروميه ......  مهيار ايمان سبز فارس )تختي 
اروميه(

داوران: فرهاد اميني، اصغر ملكي و مهران مصطفوي

علي لطيفي، مهاجم اسبق استقلال 
و هم تيمي اسبق فرهاد مجيدي در 
خط حمله اين تيم در گفت وگو با 
خبرورزشــي، دربــاره مصاحبه 
اخيرش با خبرورزشي كه از سياوش 
يزداني خواسته بود آنهايي كه باعث 
بروز اين مشكل برايش شده اند را لو 

بدهد، اظهاراتي را مطرح كرد. 
  شــما در گفت وگوي قبلي  تان با 
خبرورزشي از ســياوش يزداني 
خواستيد اسامي آنهايي كه به او قول 
داده بودند كار سربازي  اش درست 
مي شود را بگويد. ديديد در  تلويزيون 

چطور افشاگري كرد؟
من اين حرف ها را روزي به شما گفتم 
كه هنوز سياوش يزداني حرف نزده 
بود. اصلًا نمي دانستم كه مي خواهد 
مصاحبه كند يا نه! من روي تجربه ام 
گفتم كــه مطمئنم افــرادي درون 
باشگاه به او قول و وعده داده اند كه برو 
 جلو و خيالت راحت باشد اما در نهايت 
اين اتفاق نيفتاد ولي حالا كه سياوش 
از سردار و فرهاد مجيدي اسم آورده 

شرايط فرق مي كند. 
  چطور؟

حــالا اگر ســردار آجورلــو و فرهاد 
مجيدي در اين اتفاق نقشي نداشته اند 
بايد بيايند و از خودشان دفاع كنند يا 
اينكــه بيايند بگويند چــرا چنين 
وعده هايي بــه ســياوش يزداني و 
مرادمند دادند. هوادار حق دارد بفهمد 
در اين ميان چه كســي مظلوم واقع 
شده! آيا يزداني بي دليل عليه مجيدي 

و سردار موضع گرفته يا حق دارد. 
  بيشــتر در اين بــاره توضيح 

مي دهيد؟
من الان با اين صحبت ها از كســي 
حمايت نمي كنم اما موضوع سربازي 
يزداني و مرادمند بحثي است كه همه 
آن را پيگيــري كرده اند. چون آينده 
فوتبال ايــن دو بازيكن به خصوص 
ســياوش يزدانــي نابود شــد. يك 
فوتباليست در سن 30 سالگي فقط 

يك بار مي تواند در چنين شرايطي 
قرار بگيرد. شايد اگر يزداني 20 ساله 
بود به او مي گفتيم تا جام جهاني بعد 
صبر كن اما اين دو نفر كه ستون ها و 
بهترين هاي خط دفاع استقلال بودند 
و از عوامــل موفقيتــش به شــمار 
مي رفتند، حالا با شرايط خيلي بدي 

مواجه شدند. 
  به نظر شما سياوش يزداني بايد اين 

حرف ها را مي زد؟
وقتي من خودم را جاي ســياوش 
يزداني يا هر بازيكن ديگري مي گذارم 
و از طرفــي فكر مي كنم كه يك نفر 
مثل ســردار آجورلو آمده و به من 
گفته نگــران نباش، قطعاً اين كار را 
انجــام مي دهم، چون حتمــاً به او 
اعتماد مي كنــم. با توجه به جايگاه 
نظامــي كــه آجورلو داشــته، اگر 
مديرعامل باشــگاه هم نبود يا اگر 
معاون باشگاه يا سرپرست تيم هم 
بود من به عنوان بازيكني كه شرايط 

يزداني را داشته حرفش را 
با همه وجــودم باور 

مي كردم تا كارهاي 
سربازي ام را حل و 
فصل كند، چون 
مطمئــن بــودم 

حرفش حرف است 
اما متأسفانه امروزه در 

خيلي از ارگان هاي كشور 
قانــون جــاي خــودش را بــه 
ريش ســفيدي يا پارتي بازي داده 
است اما با اين شرايط وقتي يك نفر 
مثل آجورلو مي گويد ناراحت نباش، 
خيالم راحت مي شــود، چون اين 

حرف را يك آدم عادي نزده است. 
  به نظر شما مجيدي و آجورلو در 
ايــن ارتباط تا چه انــدازه مقصر 

هستند؟
مادامي كه اين دو عزيز حرف نزنند، 
نمي توانيم قضاوت كنيم ولي قاعدتاً 
دو يا سه نفر به اين دو بازيكن گفته اند 
كه كارتان را درست مي كنيم وگرنه 

يك بچه هــم اين كار را نمي كند كه 
شش ماه بي تفاوت كنار بنشيند تا به 
روز اعزام به خدمت برسد، به خصوص 
سياوش يزداني كه تحصيلكرده است 
و مي خواهد در مقطــع دكترا ادامه 

تحصيل بدهد. 
  پس شما به يزداني حق مي دهيد؟

از بازيكن اسم نمي برم اما آنهايي كه 
مرا مي شناسند، مي دانند هميشه در 
چنين شرايطي حتي اگر به ضررم هم 
تمام شود، كنار مظلوم مي ايستم. پس 
ايــن بار هم كنــار ايــن دو بازيكن 
مي ايستم و از آنها كه واقعاً در حقشان 
ظلم شده دفاع مي كنم. از رسانه ها هم 
مي خواهم همان طــور كه در بحث 
دوپينگ، شرط بندي و مسائلي از اين 
دســت مثل فســاد در داوري ورود 
مي كنيد، درباره موضوع سربازي هم 
پاي كار باشيد و يك بار براي هميشه 
اين مشكل را براي فوتباليست ها حل 
كنيد. قطعاً صداي رسانه ها به گوش 

مسئولان مي رسد. 
  حرف باقي مانده اي 

داريد؟
مجيدي،  فرهــاد 
رفيق 2۸ ســاله 
من است پس در 
عالم دوستي من 
بايد طــرف فرهاد را 
بگيــرم ولي اگــر چنين 
حرفي را به سياوش يزداني زده اصلًا 
كار درســتي نكرده! اگر هم چنين 
نيســت بايد بيايد و از خودش دفاع 
كند. سردار آجورلو هم از مديران قابل 
و تواناســت ولي وقتي بحث حق و 
ناحــق مي شــود چيــزي جــز 
حقيقت گويــي مشــكلات را حل 
نمي كنــد. رســانه ها، طرفــداران 
استقلال و ما پيشكسوتان حق داريم 
بدانيم چرا به اين دو بازيكن ظلم شد. 
لطفــاً مديرعامل باشــگاه و فرهاد 
مجيــدي كه يزداني آنهــا را متهم 

كرده، بيايند و روشنگري كنند. 

اســماعيل حيدرپور قائم مقام باشگاه 
پديده در خصــوص آخرين وضعيت 
طلب باشگاه پديده از پرسپوليس بابت 
انتقال سه سال قبل يحيي گل محمدي 
بــه اين باشــگاه گفت : بارهــا در اين 
خصوص صحبــت  و جلســه برگزار 
كرده ايــم اما باز هــم پديده به حقش 
نرسيده  اســت. مدتي قبل با درويش 
توافقي به صورت شفاهي انجام شد ولي 
پرســپوليس به اين توافق هم پايبند 
نبــود. بر اســاس توافقي كــه ميان 
انصاري فرد و حميداوي بر سر انتقال 
گل محمدي صورت گرفته  بود، باشگاه 
پرسپوليس بايد بابت هر روز ديركرد 
مبلغ 10 ميليون خســارت پرداخت 
مي كــرد. طبق محاســبات ما هفت 
ميليارد و ۸00 ميليون بابت اصل طلب 
و بيش از هفت ميليارد بابت ديركرد از 
پرسپوليس مي خواستيم ؛ يعني رقمي 
نزديك به 15 ميليارد تومان اما طبق 
توافق شفاهي با درويش اعلام كرديم 
حاضريم با دريافت 10 ميليارد تومان 

پرونده را مختومه كنيم. 
او افــزود: قــرار بود ايــن توافق 
شفاهي روي كاغذ برود و پرسپوليس 
امضا كند اما باشگاه پرسپوليس تنها 2 
ميليــارد پرداخت كــرد و پس از آن 
خبري از ايشان نشد، حتي قرار بود تا 
هفته قبل 2 ميليارد ديگر هم پرداخت 

كنند ولي باز هم خلف وعده كردند. 
حيدرپــور خاطرنشــان كرد: با 
ميرشــاد ماجدي، كامراني فر و ساير 

دوســتان در فدراســيون جلســات 
مختلفي را برگزار كرديم و گلايه كرديم 
كه چرا اين روزها پرسپوليس مي تواند 
بازيكن جذب كند ؛ در صورتي كه وقتي 
ما بدهي قطعي خارجي نداشتيم، اجازه 

جذب بازيكن به ما ندادند. 
وي افزود: علاقه نداريم به اين فكر 
كنيــم كــه باشــگاه هاي پايتخت 
مي توانند قانون را به شكلي متفاوت با 
تيم هاي شهرستاني تعريف كنند اما آيا 
اين ظلم به تيم شهرســتاني نيست؟ 
باشگاه پرســپوليس بدهي داخلي را 
مي تواند پرداخــت نكند و به راحتي 
بازيكــن جذب كند؟ اگــر روزي كه 
حميداوي و انصاري فرد توافق كردند، 
باشگاه پرسپوليس پول ما را پرداخت 
مي كرد، همان موقع با 100 هزار دلار 
پرونده بازيكن اوكرايني را مي بستيم 
اما حــالا بايد ۴00 هزار دلار بابت آن 

پرداخت كنيم. 
حيدرپور خاطرنشان كرد: باز هم 
به دوســتان در باشــگاه پرسپوليس 
گوشــزد مي كنيم كه بعداً از ما دلگير 
نشوند ؛ اين حق باشگاه پديده است و 
مســئولم كه براي اين مطالبه تلاش 
كنم. استقلال و پرسپوليس اين فصل 
هم به خاطر بدهــي مالياتي از ليگ 
قهرمانان آسيا حذف شــدند و ما در 
ادامــه هم بــه كميته صــدور مجوز 
حرفــه اي طي نامه اي عــدم توافق را 
اعلام مي كنيم و هم AFC را در جريان 

خواهيم گذاشت. 

 فولاد نوين خوزستان - شهيد قندي يزد
 حساس ترين ديدار هفته

برنامه و اسامي داوران مسابقات هفته پانزدهم لیگ 2 )گروه دوم(
چرا آجورلو و مجيدي از خودشان دفاع نمي كنند؟
لطیفي: فرهاد رفیق 28ساله ام است ولي طرف سیاوش را مي گیرم

بچه هم 6 ماه قبل از 
اعزام بيكار نمي نشيند 

چه برسد به دكتر

در نقل و انتقالات زمستاني ليگ 
برتر بيســت و يكم، باشگاه پديده 
اقدام به جذب دو بازيكن سوداني 
كــرد اما شــنيده مي شــود اين 
بازيكنان نيامده رفتني شدند و در 
ليگ ايران به ميدان نخواهند رفت. 
يكي از اين دو بازيكن نتوانست از 
ايفمــارك مجوز بــازي بگيرد و 
ديگري هم قرار نيست در باشگاه 
پديــده بمانــد. زهــره هراتيان، 
مدير عامل ايفمارك، در خصوص 
عدم صــدور مجوز ايفمارك براي 

بازيكن ســوداني اظهار كرد: اين 
بازيكن نتوانست مجوز مربوطه را 
كســب كند و قطعاً در ليگ برتر 

ايران به ميدان نخواهدرفت. 
وي در خصوص شايعه ابتلاي 
اين بازيكن به هپاتيت گفت: مشكل 
وي ابتلا بــه بيماري هاي عفوني 
نيســت، ولي پرونده بازيكنان در 
ايفمارك محرمانه است و صرفاً به 
بازيكن و باشگاهش اعلام مي شود. 

 به دنبال تفاهم با مدير 
برنامه هاي بازيكن سوداني 

هستيم
اسماعيل حيدرپور، قائم مقام 
پديــده در خصــوص جدايــي 
بازيكنان ســوداني از تيم پديده 
گفت: قرارداد اين 2 بازيكن به ريال 
بسته شــده و بحث دلاري مطرح 
نيست. پس از اينكه يكي از اين 2 
بازيكن مجوز ايفمارك را كســب 
نكرد، به دنبــال رايزني و توافق با 
مدير برنامه هاي 2 بازيكن هستيم 
تا به صورت مسالمت آميز از پديده 

جدا شوند. 

سوداني هاي پديده نيامده رفتني شدند!

مسعود اقبالي در خصوص اينكه در فاصله 10 هفته مانده تا انتهاي ليگ 
آيا مي توان گفت دربي تعيين كننده قهرمان مسابقات است يا خير؟ اظهار 
داشــت: اين به بازي هاي دو تيم بستگي دارد. از سوي ديگر بايد ببينيد 
شرايط روحي-رواني تيم ها، وضعيت اقتصادي باشگاه ها و همچنين شرايط 

مديريتي دو تيم چگونه است. 
وي افزود: به طور مثال بعد از اظهارات آجورلو صحبت هايي در مورد 
استقلال مطرح شد يا مثلًا بحث سربازهاي استقلال حواشي را براي اين 
تيم ايجاد كرد. اين مسائل روي تيم ها تأثيرات خاص خودش را مي گذارد 
و از حالا نمي شــود گفت مســابقه رودرروي اســتقلال و پرســپوليس 
تعيين كننده قهرماني است چون مسائلي كه گفتم ممكن است روي تيم ها 

اثرات مثبت و منفي داشته باشد. 
مربي اسبق استقلال در خصوص عملكرد رودي ژستد در اين فصل 
از مســابقات گفت: بازيكني كه به عنوان لژيونر از فوتبال اروپا به كشور ما 
مي آيد بايد با برنامه هاي جديد اعم از مســائل تاكتيكي، روحي و رواني و 
حتي اقتصادي تيم كنار بيايد. من اگر چه مســابقات را ريز به ريز دنبال 
نمي كنم ولي چند بازي اين بازيكن را تماشا كردم. او بازيكني نيست كه 

شاخص باشد يا به قول فوتبالي ها كار دربياورد. 
اقبالی تأكيد كرد: ممكن است بگوييم يك بازيكن به بلوغ تاكتيكي 
در يك تيم نرسيده يا مثلًا با شرايط اخُت نشده است اما از زمان حضور 
وي در ايران زمان زيادي مي گذرد. مثلًا زماني كه ژاوي وارد تيمي مثل 
السد شد روند اين تيم را دگرگون كرد چون شاخص و اثرگذار بود ولي 
ژســتد نشان داده بازيكن تأثيرگذار و شــخاصي نيست ولو اينكه در 

بازي هاي بعد گل هم بزند. 
وي خاطرنشــان كرد: به طور مثال طارمي در فوتبال اروپا در تيم 
پورتو در هر بازي يا گل مي زند يا پاس گل مي دهد، حتي اگر اين كارها 
را انجــام ندهد تأثير خودش را مي گذارد ولي وقتي به تيم ملي مي آيد 
مثل پورتو ستاره نيست چون از نظر تاكتيكي بازيكنان ديگر با او به درك 
متقابل نرسيده اند. آزمون هم همين شرايط را دارد. ژستد در استقلال 
هم به درك تاكتيكي نرســيده و هم اينكه با عملكردش نشــان داده 

فوتباليست شاخصي نيست. 
مربي اسبق استقلال در پاسخ به اين سؤال كه آيا مي شود 3 امتياز را 
براي قهرماني حاشيه امنيت دانست؟ گفت: اصلًا. فوتبال ما اصلًا فوتبال 
قابل اطميناني نيست. همه در ابتداي مسابقات تصور مي كردند سپاهان 
قهرمان مي شود آن هم با امكانات و نفراتي كه داشت ولي عملًا از كورس 
خارج شــده است. تيمي كه مي خواهد قهرمان شود بايد از نظر فوتبال و 
جمع آوري امتياز با تيم هاي ديگر اختلاف فاحش داشته باشد در غير اين 

صورت تا پايان بازي ها درگير استرس خواهد شد. 

طارمي ستاره تيم ملي نيست

چرا اين روزها پرسپوليس 
مي تواند بازيكن جذب كند؟

شكایت از باشگاه پرسپولیس را ادامه مي دهیم



پاكدل: از مديريت، مربيان و همبازيانم تشكر مي كنم كه جوياي احوالم شدند

هواداران پرسپوليس نشان دادند 
بامعرفت ترين در دنيا هستند

فرکانس قــرمز
 R e d  F r e q u e n c y 

در خبرها داشــتيم سعيد آقايي براي تمديد قراردادش با پرسپوليس چراغ سبز نشان داده و به زودي پاي ميز مذاكره 
خواهد نشست. اين درحالي است كه ظاهراً دوباره فولادي ها به اين بازيكن پيشنهاد داده اند! قهرمان سوپرجام در نقل و 
انتقالات زمستاني نيز نامه رسمي به باشگاه پرسپوليس زده و خواهان خريد مهدي شيري و سعيد آقايي شدند. هر چند 
ابتدا باشگاه پرسپوليس با اين درخواست مخالفت كرد اما در ادامه با اخراج شيري توسط يحيي گل محمدي اين بازيكن 
راهي اهواز شــد. در همين ارتباط شنيديم باشــگاه فولاد خوزستان هنوز به دنبال آقايي است و اميدوار است در نقل و 
انتقالات تابستاني سال آينده اين مدافع خوش استيل و چپ پا را جذب كنند. شايد تجربه موفق خريد شيري فولادي ها 
را بيشتر وسوسه كرده باشد. اين در حالي است كه آقايي يكي از اولويت هاي گل محمدي براي تمديد قراردادش است 

اما به نظر مي رسد احتمال ماندن اين بازيكن بيشتر از جدايي  اش باشد. 

رامين رضاييان پس از بازگشت به ايران و تيم پرسپوليس عملكرد خوبي از خود به جاي گذاشته و يكي از بهترين هاي 
تيمش بوده است.  با اين وجود شماره 27 پرسپوليس در ليست تمديدي ها و اولويت باشگاه نبوده است. چرا؟ يك منبع 
مطلع و نزديك به باشــگاه پرســپوليس در همين ارتباط خبر داد اين موضوع سه دليل مشخص دارد. اول آنكه رامين 

رضاييان تازه به پرسپوليس پيوسته و فعلًا نيازي به مذاكره مجدد آن هم براي تمديد قرارداد شايد احساس نشود. 
دوم اينكه خود رضاييان پس از بازگشــت از قطر و در گفت وگو با رضا درويش و مديران پرسپوليس اعلام كرد 
دوست دارد قراردادش 6 ماهه تنظيم شود!  شنيديم دليل اين تقاضاي رضاييان احتمال رسيدن پيشنهاد جديد 
در پايان ليگ بيست ويكم براي بازي در خارج از كشور بوده است. دليل سوم اما يحيي گل محمدي است. سرمربي 

پرسپوليس تمايل دارد باز هم بيشتر رامين را سنجيده و در صورت رضايت كامل قراردادش تمديد شود. 

 فولادي ها 
آقايي را 
مي خواهند 
اما...  

 چرا رامين
 در اولويت 
تمديدي ها 
نيست؟

عاليشاه دوست دارد بازي کند اما يحيي ريسك نمي کند  
شنيديم اميد عاليشاه از يحيي گل محمدي خواسته است او را براي كمك به تيم و بازي كردن به آبادان ببرد. كاپيتان 
دوم پرسپوليس به دليل نياز پرسپوليس و دست هاي خالي يحيي گل محمدي در ديدار سوپرجام با وجود مصدوميت 
بازي كرد. اميد عاليشاه از ناحيه زانو مصدوم بود و هنوز به آمادگي كامل نرسيده بود و بازي برابر فولاد خوزستان در 
سوپرجام اين بازيكن را از بازي هاي رسمي پرسپوليس دور كرد. شماره 2 پرسپوليس حالا دو، سه روزي مي شود 
در تمرينات پا به توپ شده و دوست دارد زودتر برگردد و بازي كند اما...   يحيي گل محمدي تجربه تلخي از سوپرجام 
و بازي دادن به اميد عاليشاه آن هم چند روز پس از بهبود دارد و بنابراين نمي خواهد ريسك كند. پرسپوليس در خط 
مياني و به عنوان وينگر و هافبك هجومي مهره هايي نظير ؛ احسان پهلوان، وحيد اميري، مهدي ترابي و حتي علي 
شجاعي را در اختيار دارد و دست يحيي گل محمدي از اين حيث پرُ است. از طرفي يحيي گل محمدي به تجربه اميد 
عاليشاه در بازي حساس دربي نياز دارد و مي خواهد كاپيتان دوم تيمش را براي بازي با استقلال حفظ كند. بنابراين 
احتمال بازي دادن به عاليشاه در ديدار با صنعت نفت بسيار اندك است و شايد اصلًا گل محمدي او را با خودش به 

آبادان نبرد. هرچند عاليشاه خودش دوست دارد در اين سفر حداقل كنار بروبچه هاي پرسپوليس باشد. 
سرمربي پرسپوليس هنوز از اسكوچيچ گله دارد  

همسترينگ سرلك آخرين کادوي تيم ملي به يحيي
يحيي گل محمدي همواره از مصدوميت شديد ستاره هاي تيمش در اردوهاي تيم ملي گلايه كرده است. سرمربي 
پرسپوليس بارها در مصاحبه هايش گفته رابطه تيمش با تيم ملي يك طرفه بوده و اين تعامل دوطرفه نيست. جداي 
از گلايه هاي پنهان و آشكار درخصوص نيمكت نشيني مطلق مهدي ترابي و افت روحي اين ستاره پس از بازگشت 
از اردوي تيم ملي به تمرينات پرسپوليس بايد به مصدوميت بازيكناني همچون كمال كاميابي نيا يا سيامك نعمتي 
اشــاره كرد. تازه ترين كادوي تيم ملي و دراگان اسكوچيچ براي يحيي گل محمدي اما ميلاد سرلك است. سرلك 
هافبك پرسپوليس در جريان ديدار با مس رفسنجان مصدوم شد تا در دقيقه ۳۰ تعويض شده و جاي خود را به علي 
شــجاعي دهد. عكسبرداري از پاي آسيب ديده سرلك نشان از نياز اين بازيكن به استراحت چندروزه دارد و طبق 
تشــخيص كادر پزشكي فعلًا نبايد فشار زيادي روي پاي خود وارد كند. بنابراين هافبك ملي پوش پرسپوليس در 
ديدار با صنعت نفت غايب خواهد بود تا با توجه به عملكرد قابل قبول شــجاعي به عنوان بازيكن ذخيره، احتمال 
حضور او افزايش پيدا كند.  نكته قابل تأمل آنكه اين آسيب ديدگي كهنه و قديمي است. مصدوميت ميلاد سرلك 
مربوط به گذشته و تيم ملي است. اين هافبك ملي پوش پيش از ديدار تيم ملي ايران و امارات در بازي درون تيمي 
از ناحيه همسترينگ مصدوم شد و آن بازي را از دست داد. سرلك به خاطر همان مصدوميت ديدار سوپرجام با فولاد 
خوزستان را از دست داد طوري كه بسياري از پرسپوليسي ها معتقد بودند اگر يحيي گل محمدي اين هافبك ملي پوش 
را در اختيار داشت، چه بسا مي توانست برنده اين ديدار شود.  حالا دوباره همان مصدوميت قديمي و به جا مانده از 
تيم ملي دوباره سرلك را از يحيي و پرسپوليس گرفته و... بايد منتظر ماند و ديد پس از پايان ديدار با صنعت نفت 

آبادان، يحيي گل محمدي اشاره اي به تيم ملي، دراگان اسكوچيچ و مصدوميت ميلاد سرلك مي كند يا اينكه...؟
لك فقط يك شانس براي بازي دارد!  

شانس گوهري برابر تيم سابقش بيشتر است؟
از تمرينات پرســپوليس شنيده مي شود احتمالاً شانس احمد گوهري براي بازي برابر تيم سابق خودش بيشتر از 
حامد لك باشد. احمد گوهري كه در نقل و انتقالات زمستاني به واسطه عدم رعايت حقوق قراردادش با باشگاه نفت 
آبادان فسخ كرده بود، در ادامه به جمع سرخپوشان اضافه شد اولين بازي خودش با تيم جديد را برابر مس رفسنجان 
تجربه كرد. دروازه بان تازه وارد پرسپوليس در شرايطي در اين ديدار فيكس شد كه طي ديدارهاي گذشته عملكرد 
حامد لك با انتقاداتي همراه شده بود و يحيي گل محمدي نيز چه در پايان بازي با گل گهر سيرجان و چه در نشست 
خبري قبلي تيمش نسبت به اين موضوع واكنش نشان داد.  دروازه بان جوان سرخپوشان در بازي برابر مس رفسنجان 
براي اولين بار در تركيب اين تيم حاضر شد و هرچند نتوانست كلين شيت كند اما يحيي گل محمدي از بازي او ابراز 
رضايت كرد. دليل اين رضايت نيز اولين بازي گلر جوان در تركيب تيم بزرگ پرسپوليس و پيروزي ۳-يك سرخپوشان 
بود. حالا پرســپوليس با تيم سابقش صنعت نفت آبادان بازي دارد و تجربه نشان داده بازيكنان فوتبال معمولاً در 
چنين ديدارهايي انگيزه مضاعف دارند. بنابراين در وضعيت كنوني احمد گوهري شانس بيشتري براي بازي دارد 
مگر آن كه...   تنها شانس حامد لك نزديك بودن اين ديدار به دربي است. برخي نزديكان گل محمدي به او پيشنهاد 
داده اند با توجه به نزديكي دربي به ديدار آبادان از لك استفاده كند چراكه اين گلر، تجربه بازي مقابل استقلال را دارد 
و بايد در شرايط مسابقه باشد. البته استفاده از احمد گوهري در دربي هم ريسك بزرگي است و همه اين موارد پيش 

از بازي با تيم عليرضا منصوريان ذهن يحيي را درگير خود كرده است. 
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   از پيام هاي محبت آميز هواداران پرسپوليس گفتي. حالا خودت چه 
پيامي براي آنها داري؟

هواداران پرسپوليس نشان دادند بامعرفت ترين هواداران دنيا هستند. 
حالا وظيفه من اســت كه جواب محبت ايــن بزرگواران را با گلزني در 

ديدارهاي آينده بدهم. 
   شنيديم شب اول اصلاً نمي توانستي صحبت كني؟

به هر حال ضربه ســنگيني به ســر و گردن من خورده بود و حتي 
پزشكان صحبت كردن با موبايل را براي من ممنوع كرده بودند. 
حالا همه چيز گذشته و خوشحالم توانستم سلامت خودم 

را به دست بياورم و مشكل حادي هم به وجود نيامد. 
   البته پرسپوليس با 3 گل مس رفسنجان را شكست 

داد. جاي خودت را در اين بازي خالي نديدي؟
خدا را شكر مهدي عبدي و بچه ها عالي كار كردند. هدف 
همــه ما پيروزي و موفقيت پرســپوليس اســت. خيلي 
خوشحال شدم وقتي ديدم پرسپوليس برنده شد. ما به اين برد 
خيلي نياز داشــتيم و به نظرم مقابل تيم خوب مس رفسنجان بازي 

هوشمندانه اي بچه ها ارائه دادند. 
   روز يك شنبه بايد در آبادان به مصاف صنعت نفت برويد. تو خودت 
هم سابقه بازي در اين تيم جنوبي را داري. اين مسابقه را چطور مي بيني؟

صنعت نفت آبادان يكي از تيم هاي ريشه دار فوتبال ايران است. هواداران 
دوست داشتني و خونگرمي دارد كه همواره از تيم خود حمايت مي كنند 
و من هم خاطرات خوبي از بازي در اين شهر دارم. نفت تيم خوبي است 
اما پرســپوليس براي نزديك تر شدن به صدر جدول نياز به برد دارد. با 
توجه به اينكه آباداني ها اهل ضد فوتبال نبوده و فوتبال زيبا و هجومي 
بازي مي كنند، پيش بيني مي شــود مســابقه اي تماشايي شود. البته 

اميدوارم در نهايت ۳ امتياز به تيم ما برسد. 
   با توجه به شكل مصدوميت تو ممكن است پزشكان اين هفته مجوز 
سفر تو به آبادان را صادر نكنند. پيش از اين هم ميلاد سرلك در ديدار 
با تيم ملي سوريه با مصدوميتي مشابه تو مواجه شد و سفر با تيم ايران 

را از دست داد. نظر خودت چيست؟
به نظر خودم هيچ مشكلي ندارم اما به هر حال تابع تصميم آقايحيي و 
پزشكان هستم. دوست دارم به پرسپوليس كمك كنم و هرچه سريع تر 
جواب پيام هاي محبت آميز و لطف طرفداران تيم را بدهم. شد، شد اما 

اگر هم نشد از بازي بعدي در خدمت تيم محبوبم خواهم بود. 

شايد يكي از بدشانس ترين و در عين حال خوش شانس ترين 
بازيكنان يك هفته گذشته فوتبال ايران، حامد پاكدل بوده 
باشد. بدشــانس ترين از اين حيث كه پس از ۳ بازي متوالي 
گلزني و در اوج ناگهان در آخرين تمرين پيش از ديدار با مس 
رفسنجان روي يك برخورد با گلر پرسپوليس، از ناحيه سر 
دچار ضربه و سانحه شد كه منجر به بيهوشي او شد. اتفاقي 

كه باعث شد حامد پاكدل شانس بازي و ادامه گلزني هاي 
خود برابر مس رفسنجان را از دست بدهد. خوش شانسي 
اين مهاجم لرســتاني آنجايي بود كه با سرعت عمل 
پزشكان و انتقال به بيمارستان خطر بزرگي از بيخ گوش 
او گذشت و آينده حرفه اي اين بازيكن تهديد نشد. 
حالا اين بازيكن از بيمارستان ترخيص شده ولي بايد 
با مجوز پزشكان در تمرينات گروهي و مسابقات رسمي 

تيمش شركت كند. حامد پاكدل با اين وجود سر تمرين 
پرسپوليس حاضر شد اما احتمال حضورش در آبادان شايد 

كم باشد. تازه ترين صحبت هاي اين مهاجم گلزن و زحمتكش را 
بخوانيد كه خواندني است .

  در حالي كه در 3 بازي پشت سر هم 3 گل براي پرسپوليس زده بودي، 
ناگهان در آخرين تمرين پيش از ديدار با مس رفسنجان مصدوم شدي. 

بدشانسي بزرگي بود. اين طور نيست؟
نمي دانم چه بگويم؟ فوتبال همين است. روي يك برخورد فوتبالي در 
تمرين ناگهان ضربه اي به سر و گردنم خورد كه بيهوش شدم و... شايد 

قسمت اين بود و باز هم خدا را شكر مي كنم. 
  جواب سؤال دوم ما را خودت دادي. شايد به نوعي هم خوش شانسي 
آوردي كه با وجود برخورد شديد از ناحيه سر و گردن توانستي زود 

برگردي و با پرسپوليس تمرين كني؟
واقعاً خدا را شكر مي كنم كه به خير گذشت. گاهي اوقات اتفاقاتي براي 
شما مي افتد كه متوجه مي شويد خداوند چقدر بنده هايش را دوست 
دارد. جا دارد از همه مربيان، هم تيمي هايم، دوســتانم و هواداران بابت 
پيام محبت آميزشان تشكر  كنم. به خصوص مي خواهم از خانواده ام كه 
هميشــه در كنارم هستند، تشكر كنم. همين طور از آقاي درويش كه 
لطف كرد و به ملاقات من آمد نيز بايد تشكر و قدرداني كنم. همه اين 
عزيزان در زمان بستري شدن جوياي احوالم شدند و هرگز اين مهرباني ها 

را فراموش نخواهم كرد. 

 با گل زدن در 
بازي هاي آينده جواب 
محبت پرسپوليسي ها 

را مي دهم

كتا
ی ي

هد
م

شيرزود تميروف، مهاجم ازبك تازه ترين خريد 
پرسپوليس است كه حالا به عنوان بازيكن آزاد 
به اين تيم پيوسته اســت. اين جوان 2۳ ساله 
چندان مهاجم شناخته شده اي نيست و بر همين 
اساس بد نديديم با فرشاد پيوس در اين رابطه 

صحبت كنيم. آقاي گل سابق فوتبال 
ايران اما در اين خصوص و مسائل 

ديگر صحبت هاي جالبي مطرح 
كرد كه خوانــدن آن خالي از 

لطف نيست .
   پرسپوليس يك شنبه بايد به 

مصاف صنعت نفت آبادان برود. شما 
اين بازي را چطور مي بينيد؟

صنعت نفت هميشه در آبادان تيم خطرناكي 
بوده اما اگر پرسپوليس مثل بازي با مس رفسنجان 

باشد، مي تواند برنده اين ديدار شود. 
   خيلي مطمئن صحبت مي كنيد.

گفتم بازي ســختي اســت اما بــر و بچه هاي 
پرسپوليس پس از برد شيرين مقابل تيم خوب 
مس رفســنجان حالا از انگيزه و اعتماد به نفس 

فراواني برخوردار شده اند. 
   تساوي هفته گذشته استقلال و نساجي مازندران 
هم روي عملكرد بازيكنان پرسپوليس تأثير داشت. 
حالا باز هم پرســپوليس قرار است بعد از ديدار 
استقلال و گل گهر سيرجان بازي كند. در اين رابطه 

چه نظري داريد؟
قطعاً همين طور اســت. من فكر مي كنم در حال 
حاضر فشــار بيشــتري روي اســتقلال باشد تا 

پرسپوليس! استقلال تيم خوبي است و امسال بهتر 
از ســال هاي گذشــته نشــان داده اما اســترس 
صدرنشيني يا از دست ندادن امتياز مقابل گل گهر 
سيرجان فشار زيادي روي دوش مربيان و بازيكنان 
اين تيم مي اندازد. توجه داشته باشيد كه سرمربي 
گل گهر امير قلعه نويي باتجربه است كه 
شناخت بسيار خوبي از استقلال دارد. 
بنابراين بازي سخت تري در انتظار 

اين تيم است تا پرسپوليس!
   بسيار خوب، در ديدار با مس 
رفسنجان مهدي عبدي ستاره 
پرسپوليس بود و دبل كرد. فكرش 

را مي كرديد؟
ببينيد مهدي عبــدي تمامي ويژگي ها و 
همه فاكتورهاي يك مهاجم شش دانگ را دارد. او 

بايد در همه بازي ها اينچنين باشد و گل بزند. 
   چرا گاهي اين چنين مي درخشد و گاهي 

هم... 
من دليلش را نمي دانم اما به هر حال 
عبدي مهاجم جواني است. او حالا 
حالا ها فرصــت دارد كه كامل تر 
شود. روي زمين و هوا خوب است 

و از همــه مهم تر يك خصوصيت 
دارد كه در حد عالي است. جاگيري 

مهدي در ميان تمــام مهاجمان حال 
حاضر ليــگ برتر ما بي نظير اســت. خيلي خوب 
خودش را در موقعيت گلزني قرار مي دهد و شــم 

گلزني بالايي دارد. 

   چه توصيه اي به عبدي داريد؟
خودش هم مي داند خيلي دوستش دارم و از مهدي 
عبدي فقط مي خواهم تشنه آقاي گلي باشد. بايد 
دنبال اين عنوان و كفش طلا بدود و نبايد سير شود. 
اينكه با خودش بگويد حالا 2 گل زده و بعدش مهم 
نيست اين طور نبايد باشد. او بايد در ديدار با صنعت 
نفت آبادان هم دنبال دبل كردن باشد و حتي به زدن 

يك گل هم رضايت ندهد. 
   فرشــاد پيوس زماني كه بــازي مي كرد، اين 
ويژگي ها را داشت. فوتبال دوستان قديمي به خوبي 

به ياد دارند.
اينكه نظر لطف شماست اما من در تمرينات گلزني 
هم عطش گلزني داشــتم. دوست داشتم در بازي 

تمريني هم بيشتر از بقيه گل بزنم. 
   حتي شنيديم وقتي يكي از همبازيان شما بيشتر 

در يك بازي گل مي زد، ناراحت مي شديد!
ناراحت نــه! من معتقدم يك فوروارد بايد 
خودخواه يا بهتــر بگويم زياده خواه 
باشــد. مهاجم بايد با خودش در 
گلزني رقابت كند. اينكه فلاني دو تا 
گل زده شــايد من را بــه خودم 
مي آورد كه در بازي بعدي بيشتر 
گل بزنــم. ماجرا هميــن بود كه 
دوســت داشــتم آقاي گل شــوم. 
مي دانستم اگر من آقاي گل شوم يا اينكه 
گل هاي بيشتري بزنم، شانس موفقيت و قهرماني 

پرسپوليس هم بالاتر مي رود. 
   پس چرا برخي مهاجمان در مصاحبه هاي خود 

مي گويند موفقيت تيم براي ما مهم تر از گلزني است؟
) مي خندد( اين يك حرف كليشه اي است. البته كه 
موفقيت تيم مهم است اما براي يك مهاجم گلزني 
مثل آب براي ماهي اســت. يك مهاجم با گل زدن 
نفس مي كشد و زندگي مي كند. حالا اين صحبت ها 
مطرح مي شــود اما بــاز هم تكــرار مي كنم تمام 

مهاجمان بزرگ تاريخ خودخواه بوده اند. 
   شايد حق با شما باشد. گرد مولر، ماركو فان باستن 
يا زلاتان ايبراهيموويچ و همين كريستيانو رونالدو 
اما استثنا هم بوده است. پله با وجود زدن گل هاي 

زياد پاس گل هاي فراواني هم داده و...  
به هر حال وظيفه اصلي يك مهاجم گلزني 

است. 
   به عنوان سؤال آخر مي خواهيم بپرسيم نظر شما 

درخصوص خريد شيرزود تميروف چيست؟
به هر حال يحيي گل محمدي گزينه هاي زيادي را 
به باشگاه معرفي كرد كه يا پنجره بسته بود يا پول 
نداشتيم. اميدوارم تميروف مهاجم مناسبي باشد و 
به پرسپوليس كمك كند. هر چند اين مهاجم ازبك 

را بايد در مسابقه رسمي ديد و سنجيد!

روز يك شنبه پرسپوليس بايد در آبادان به مصاف 
صنعت نفت برود و اين ديدار مي تواند در جدول 
رده بندي تأثيرگذار باشــد. ناصر محمدخاني 
ستاره گريزپاي دهه 6۰ پرسپوليس معتقد است 
اين ديدار و همين طور بازي هفته 22 برابر نفت 
مسجدسليمان مي تواند بسيار حياتي باشد. اين 
پيشكسوت دوست داشتني دلايل خود را براي 

اين ادعا دارد و...  
   مي خواهيم ارزيابي شما را از بازي با صنعت نفت 

آبادان بدانيم؟
اين بازي بســيار مهم است. همان طور كه ديدار 
بعدي برابر نفت مسجدسليمان هم مي تواند حائز 
اهميت باشد. پرسپوليس بايد قبل از دربي بار خود 

را ببندد !
   منظور شما چيست؟ بيشتر توضيح مي دهيد؟

ما نبايد اين دو بازي را فداي بازي با استقلال كنيم. 
دربي مهم است اما اين دو بازي پيش رو هم 6 امتياز 
در بر دارد كه مي تواند سرنوشــت تيم قهرمان را 

تعيين كند. 
   شما فكر مي كنيد ممكن است پرسپوليسي ها 

اين دو بازي را فداي دربي كنند؟
خوشــبختانه يحيي گل محمدي از تجربه كافي 
برخوردار است و اين تيم بزرگترهايي مثل افشين 

پيرواني، كريم باقري، حميد مطهري، داوود فنايي 
و حتي سيدجلال حسيني دارد كه هر يك دنياي 
تجربه هستند. منظور من اين است كه بايد با تمام 
قدرت مقابل اين دو حريف بازي كنيم و بچه هاي 
جوان تر تا سوت پايان بازي با نفت مسجدسليمان 

فكر دربي را از سر بيرون كنند. 
   بــازي مــس رفســنجان را ديديد؟ اغلب 
پيشكسوتان مي گويند خيلي به پرسپوليس 

اميدوار شدند.
پرسپوليس به نظر من تاكتيكي اين بازي را برد. 
مس رفسنجان يكي از تيم هاي خوب و هجومي 
فوتبال ماست اما مغلوب تجربه بيشتر سرمربي 
پرســپوليس و بازيكنانش شــد. ضمــن آنكه 
پرســپوليس به اين پيروزي نياز داشت و حالا به 

صدر جدول نزديك تر شده است. 
   خيلي ها مي گويند قهرمان اين فصل از ميان دو 
تيم استقلال و پرسپوليس انتخاب خواهد شد. 

موافقيد؟
من هم اين طور فكر مي كنم. از اينجا به بعد هر يك 
از دو تيم استقلال و پرسپوليس كه كمتر اشتباه 
كنند، مي توانند جام قهرماني را بالاي سر ببرند و 
من با احترام به تيم رقيب و هوادارانش اميدوارم 

اين تيم پرسپوليس باشد. 

   در تيم پرسپوليس عملكرد كدام بازيكن در 
يكي، دو بازي گذشته شــما را سورپرايز كرده 

است؟
همه بازيكنان پرسپوليس مقابل مس رفسنجان 
عالي بودند. مهدي عبدي 2 گل زد و مهدي ترابي 
هم نمايش خوبي داشــت. وحيــد اميري مثل 
هميشه در خدمت تيم بود. سيدجلال هم در دفاع 
فوق  العاده بود ولي من احســاس مي كنم رامين 
رضاييان خيلي خوب و زود در تيم جا افتاده است. 
اميدوارم همــكاري اين مدافع راســت رونده و 

انرژيك با پرسپوليس طولاني تر باشد. 
   اما لابد مي دانيد قرارداد رضاييان و پرسپوليس 

6 ماهه است؟
چرا 6 ماهه را نمي دانم امــا اين رامين رضاييان 
مي تواند خيلي به درد پرسپوليس بخورد. تمديد 
قرارداد ســاير بازيكنان هم اميدوارم در اولويت 
باشگاه باشد. اگر كار به آخر فصل بكشد، تمديد 
قرارداد مشكل تر خواهد شد چراكه پيشنهادات از 
راه مي رســد و حفظ بازيكن سخت است. مهدي 
ترابي، ميلاد سرلك، سعيد آقايي، احسان پهلوان 
و... همگي بازيكنان باتجربه و خوبي هســتند و 
اميدوارم فصل آينده هم آنها را در پرســپوليس 

ببينيم. 

مهــدي ترابــي ســتاره ملي پوش 
پرسپوليس يكي از بازيكناني است كه 
هنوز راضي نشده تا قراردادش با اين 
تيم را تمديد كند. شماره 9 پرسپوليس 
كه در تابستان سال گذشته با استناد 
به بندهاي مالي خود توانســت فسخ 
قرارداد كند. طبــق آن بند گنجانده 
شده در قرارداد اين هافبك ملي پوش 
اگر 9۰ درصد مبلغ قراردادش تا يك 
بازي قبــل از پايان ليگ بــه ترابي 
پرداخت نمي شد او حق فسخ داشت. 
با اين حال باشــگاه پرسپوليس 8۰ 
درصد اين قرارداد را پرداخت كرد اما 
او به خاطر مبلغ باقي مانده توانســت 

فسخ كند و به قطر برود. 
هر چند ترابي نتوانست در قطر 
دوام بياورد. او در العربي در چند نوبت 
مصدوم شــد و بــا وجــود گلزني و 
عملكردي متوسط در العربي، نتوانست 
رضايت هواداران و مديران باشــگاه را 
جلب كند و در نهايت مجبور به جدايي 
شد. ترابي به پرسپوليس بازگشت و بار 
ديگر در اين تيم احيــا و به تيم ملي 
دعوت شد. پيش تر درخصوص شروط 
مالي مهدي ترابي براي تمديد و طلب 
قديمي يك ميليــارد و 4۰۰ ميليون 

تومانــي اين بازيكن نوشــتيم. حالا 
شنيده مي شــود يكي از دلايل ديگر 
عدم تمديد قرارداد توسط ستاره خط 
مياني پرســپوليس، پيشــنهاداتي 
مي تواند باشــد كه از آن سوي مرزها 
رسيده است. اين ستاره ملي پوش از 
پرتغال، بلژيك و يونان پيشنهاداتي 
دارد اما يــك تيم متمول اماراتي نيز 
خواهان عقد قرارداد با او شــده است. 
پيشــنهاد تيم اماراتي ظاهراً بسيار 
سنگين و وسوسه انگيز است طوري كه 

شايد ترابي نتواند به آن »نه« بگويد!
هرچند شــماره 9 پرسپوليس 
تجربه تلخي از بازي در حاشيه خليج 
فارس و ليگ ستارگان قطر دارد اما 
امارات فرق مي كنــد. ترابي در تيم 
العربي قطر با بدشانســي نيز مواجه 
شــده و مصدوميت عامــل اصلي 
ديپورت او بود اما شماره 9 پرسپوليس 
مي تواند در امارات موفق تر ظاهر شود 
چراكه ليگ سبك تري است. ليگ 
امارات به نوعــي مي توان گفت 
بهشت بازيكنان تكنيكي است و 

بعيد نيست مهدي ترابي در 
پايان فصل جــاري دوباره 
هوس بازي در حاشيه خليج 

فارس بزند و اين بار به جاي قطر راهي 
دبي شود! فراموش نبايد كرد در حال 
حاضر دوست صميمي ترابي يعني 
احمد نوراللهي با قراردادي سنگين 
و مناسب در تيم شباب الاهلي بازي 
مي كند و بعيد نيست در آينده اي 
نزديك شماره 9 پرسپوليس نيز به 
همبازي ســابق خودش ملحق 

شود!

باشــگاه پرســپوليس به توصيه يحيي گل محمدي به 
تك تــك بازيكناني كــه در پايان ليگ بيســت ويكم 
قراردادشان به پايان مي رسد، براي تمديد قرارداد نامه 
زده است. شايد مديرعامل باشگاه پرسپوليس هرگز 
تصور نمي كرد تمديد قــرارداد بازيكنان مد نظر 
يحيي گل محمدي اينقدر ســخت باشــد. رضا 
درويش در حاشيه نشست پيشكسوتان باشگاه 
پرسپوليس با رئيس سازمان خصوصي سازي، 
در جمع خبرنگاران راجع به مذاكره با بازيكنان 
مد نظر يحيي براي تمديد قرارداد و اينكه گفته 
شد آنها شروطي براي باشــگاه گذاشته اند، 
عنوان كرد: »هر كسي سرمربي به ما اعلام كند و 
لازم به تمديد باشــد، انجام وظيفه مي كنيم. تاكنون 
هيچ كس شــرطي نگذاشته است.«  مديرعامل باشگاه 

پرســپوليس فكرش را نمي كرد مهدي ترابي پس از آن 
ماجراي تابســتان سال گذشــته، سفر به قطر و سپس 
ديپورت شدن از اين كشور باز هم شرط جديد بگذارد و 
طلب قديمي و يك ميليارد و 4۰۰ ميليون توماني  اش از 
دوران مديريت اســبق پرسپوليس را وسط بكشد اما... 
شايد جالب تر از شماره 9 آخرين جواب ميلاد سرلك به 
مديران باشــگاه پرسپوليس بوده باشــد:»نه، تمديد 
نمي كنم! مي خواهم فصل آينده خارج از كشور بازي كنم 
و لژيونر شوم و...« احتمالاً سرلك تصور مي كند به دليل 
علاقه دراگان اسكوچيچ به سبك بازي  اش مسافر جام 
جهاني  قطر خواهد شــد. او اين اميدواري را هم دارد كه 
در جام جهاني  2۰22 بازي كرده و توجه تيم هاي اروپايي 
يا حداقل كشورهاي حاشيه خليج فارس ) بخوانيد قطر و 
امارات( را به خود جلب كند. بنابراين بدون چك و چانه 

يا شرط گذاشتن به مديران باشگاه پيغام داده قصد تمديد 
با پرســپوليس نــدارد و مي خواهد لژيونر شــود. اين 
درحاليســت كه سرلك با بازي در پرسپوليس توانست 
خودش را بيشتر در فوتبال ايران مطرح كند و به واسطه 
درخشش در همين تيم به تيم ملي هم دعوت شد. از آن 
گذشــته با نظر يحيي گل محمدي پيراهن شماره 1۰ 
پرســپوليس به ميلاد ســرلك رســيد كه در گذشته 
اســطوره هايي همچون علي دايــي و زنده ياد همايون 
بهزادي در اين تيم آن را پوشــيده اند. به هر روي ميلاد 
هنوز زير بار تمديد قراردادش با پرسپوليس نرفته است. 
البته شنيديم اين احتمال هم وجود دارد كه شماره 1۰ 
با پرســپوليس تمديد كند اما  بندي در قرارداد جديد 
خودش بگذارد كه با رسيدن پيشنهاد خارجي بتواند با 

پرداخت مبلغ كمي جدا شود و برود!

ميلاد ســرلك در حالي بازي با صنعت نفت را از دســت داد كه در ديدار رفت 
تك گل پرســپوليس را در دقيقه 72 به تيم آباداني در تهران زده و عامل اصلي 
برد تيمش لقب گرفته بود. اين هافبك ملي پوش در جريان بازي پرسپوليس 
مقابل مس رفســنجان در هفته بيســت ويكم ليگ برتر كه با برتري ۳-يك 
سرخپوشان به اتمام رسيد، از ناحيه همسترينگ مصدوم شد. نكته قابل تأمل 
تشخيص زودهنگام اين مصدوميت از سوي ميلاد سرلك بود. اين بازيكن مطرح 
بلافاصله پس از ســفت شدن و گرفتگي همسترينگ متوجه شد و با اشاره به 
 MRI كادر فني پرسپوليس درخواست كرد تعويض شود. او روز سه شنبه گذشته

داد و نتيجه آن مشخص كرد با وجود كشيدگي همسترينگ، مصدوميت سرلك 
چندان حاد نيســت و شــايد بتواند دقايقي بازي كند. با اين وجود سرمربي 
پرسپوليس ريسك نكرد و ترجيح داد اين هافبك ملي پوش خودش را به آبادان 
نبرد. شايد تجربه تلخ تشديد مصدوميت اميد عاليشاه در ديدار سوپرجام باعث 
شد يحيي گل محمدي تصميم بگيرد به ميلاد سرلك استراحت داده و او را براي 
ديدارهاي حساس بعدي پرسپوليس حفظ كند. شنيديم اين احتمال وجود 
دارد در ديدار با صنعت نفت در آبادان، يحيي گل محمدي از كمال كاميابي نيا 

به عنوان تنها هافبك دفاعي تيمش استفاده كند. 

عبدي بايد تشنه آقاي گلي باشد پيوس: اين جوان همه فاكتورهاي مهاجم شش دانگ را دارد

 مهاجم ازبك 
را بايد در زمين 
 مسابقه ديد و 

سنجيد

 پرسپوليس 
در آبادان هم بايد مثل 
مس رفسنجان بازي 

کند

ترابي از امارات پيشنهاد دارد!
ستاره پرسپوليس تمديد مي كند؟

پرسپوليس نبايد نفت آبادان و نفت مسجدسليمان را فداي دربي کند
محمدخاني: اميدوارم همكاري رضاييان و تيم پرسپوليس طولاني تر باشد

هافبك ملي پوش در سوداي بازي در آن سوي مرزها
                            آخرين جواب سرلك به باشگاه پرسپوليس:  نه، تمديد نمي كنم! مي خواهم لژيونر شوم   

قاتل نفت 
غايب بزرگ 
پرسپوليس 
در آبادان
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فرکانس آبـــــــی 
 B l u e  F r e q u e n c y  

  جبهه  گيري هواداران عليه يزداني و مرادمند  
حق نداريد آرامش مجيدي را به هم بزنيد!

از اتفاقات جالب در ماجراي سرباز شدن سياوش يزداني و محمدحسين مرادمند، دوگانگي ايجاد شده بين هواداران در 
ارتباط با حمايت و انتقاد از اين دو بازيكن شد. در حالي كه تا 10 روز پيش، همه طرفداران استقلال به شدت بابت سرباز 
شدن اين دو بازيكن ابراز ناراحتي مي كردند و از مقامات مسئول در حوزه نظام وظيفه، وزارت ورزش و جوانان، فدراسيون 
فوتبال و باشگاه استقلال تقاضا داشتند كه شرايطي فراهم كنند تا اين دو بازيكن در استقلال بمانند و به فوتبال شان 
ادامه دهند، پس از مصاحبه افشاگرانه سياوش يزداني عليه فرهاد مجيدي و مديرعامل باشگاه، همچنين اتفاقاتي كه 
در اينســتاگرام رخ داد و اين دو بازيكن صفحه سرمربي تيم را آنفالو كردند، گروهي از هواداران استقلال در حمايت از 
اين تيم و ســرمربي محبوب شان به شدت نســبت به اين دو بازيكن موضع  گيري كردند.  اين طيف از هواداران بر اين 
اعتقادند كه هر اتفاقي افتاده، كســي نبايد آرامش اســتقلال و تمركز سرمربي تيم را بر هم بزند چون استقلال در راه 

رســيدن به قهرماني اســت. از اين رو موجي از انتقادات عليه اين دو بازيكن به راه افتاده و از آنها خواسته شده به 
هيچ وجه رفتاري نكنند كه آرامش تيم استقلال به هم بخورد. از طرفي اين گروه از هواداران، از سرمربي تيم شان 

خواستند به هيچ وجه جواب اين دو نفر را ندهد.  اين در حالي است كه تعداد ديگري از طرفداران استقلال كه 
آنها هم خودشان را نگران اين تيم معرفي مي كنند، اعلام كردند اين دو بازيكن حق داشتند چنين رفتاري 
بكنند و اشكال از طرف باشگاه استقلال است. آنها مجيدي و آجورلو را مقصر مي دانستند و به همين خاطر 

دودستگي عجيبي بابت موضوع سربازي يزداني و مرادمند بين طرفداران استقلال به وجود آمده است. 
     فشار بي دليلي كه آجورلو روي فرهاد وارد كرد     

مجيدي هنوز مي تواند ۷۵ امتيازي شود!
مصطفي آجورلو، مديرعامل باشگاه استقلال در نشست هم انديشي پيشكسوتان اين مجموعه براي 
واگذاري ســهام باشگاه و قيمت گذاري روي آن كه به دعوت سازمان خصوصي سازي انجام شده بود، 
لابه لاي صحبت هايش با اعلام رضايتمندي از وضعيت استقلال از صحبت هاي رد و بدل شده و قرارهايي 
كه او و فرهاد مجيدي )سرمربي تيم( بين خودشان گذاشته اند، پرده  برداشت.  آجورلو در اين باره اعلام 
كرد از فرهاد مجيدي خواسته ام ليگ امسال را با ۷۵ امتياز تمام كند. آن زمان استقلال با ۴۷ امتياز و 
19 بازي بايد از 11 بازي باقي مانده و ۳۳ امتيازي كه پيش روي اين تيم بود 9 برد و يك مســاوي به 
دست مي آورد تا با كسب ۲۸ امتياز، به عدد ۷۵ امتيازي مورد نظر مديرعامل باشگاه مي رسيد اما در 
اين مسير استقلال در اولين گام مقابل نساجي مساوي كرد تا ۲ امتياز از مجموع ۳۳ امتياز باقي مانده 
از دست برود.  حالا استقلال با ۴۸ امتياز براي رسيدن به عدد ۷۵ به ۲۷ امتياز ديگر نياز دارد. يعني 
بايد 9 بازي آينده خود را از مجموع 10 ديدار باقي مانده با برد پشت ســر بگذارد. در غير اين صورت 
استقلال به هيچ عنوان به امتياز ۷۵ نخواهد رسيد.  اگر استقلال ۸ بازي آينده خودش را هم ببرد و 
۲۴ امتياز كســب كند، اگر دو بازي ديگر را مســاوي كند به امتياز ۷۴ خواهد رسيد. بنابراين فرهاد 

مجيدي براي رســيدن به خواسته سردار آجورلو فقط بايد هر 9 بازي باقي مانده از 10 ديدار پيش روي 
تيمش را با برد پشت ســر بگذارد. قطعاً اين وضعيت تيم اســتقلال و فرهاد مجيدي را در فشار بيشتري قرار 

خواهد داد چراكه ۳ بازي پيش روي استقلال مقابل تيم هايي مانند گل گهر سيرجان، پرسپوليس و سپاهان از ديدارهاي 
حساس و 6 امتيازي اين تيم محسوب مي شوند كه خيلي ها نتيجه اين ديدارها را مساوي پيش بيني كرده اند. 

 پاتوق آبي هاي دورمانده از تهران  
گل گهر، شعبه دوم استقلال 

استقلال اين هفته به مصاف تيمی خواهد رفت كه عملاً مي توان آن را شعبه دوم آبي ها در رقابت هاي ليگ برتر قلمداد 
كرد. چهره آبي گل گهر پس از اينكه امير قلعه نويي سكان هدايت اين تيم را برعهده گرفت، هر روز پررنگ تر شده و 
اين روند همچنان ادامه دارد. جدا از خود امير، تعداد زيادي از بازيكنان سابق و اسبق استقلال هم حالا پيراهن گل گهر 
را بر تن كرده اند و حتماً براي رويارويي با شاگردان فرهاد مجيدي انگيزه بسيار زيادي دارند. محسن فروزان، ميلاد 
زكي پور، فرشيد باقري، سيداحمد موسوي، مرتضي تبريزي، آرمين سهرابيان، بهنام برزاي و امين قاسمي نژاد از جمله 
استقلالي هايی هستند كه حالا از جمع آبي ها دور مانده اند و شعبه دوم اين تيم را در سيرجان تشكيل داده اند. البته 
مقامات باشگاه گل گهر چنين ادعايي را قبول ندارند و معتقدند بازيكنان كاملًا براساس تفكرات امير قلعه نويي جذب 
شده اند اما هويت اين باشگاه كاملًا مستقل از استقلال است.  شرايط رقابت هاي اين فصل ليگ برتر به گونه اي است 

كه علاوه بر گل گهر، هوادار هم البته به شكلي كم رنگ تر حال و هواي استقلالي به خود گرفته است. 
 قاسمي نژاد در انديشه انتقام از مجيدي؟  

استقلال در فصل تابستان تكاپوي وسيعي را براي جذب امين قاسمي نژاد انجام داد و سرانجام توانست اين بازيكن 
را جذب كند. مهره اي كه فرهاد مجيدي اعتقاد فراواني به عملكردش داشت ولي در نيم فصل اول عملًا چهره موفقي 
از او نديديم و سرانجام تصميم گرفت براي ادامه دوران فوتبال خود از جمع آبي ها جدا شود. قاسمي نژاد، گل گهر 
سيرجان را مقصد بعدي انتخاب كرد و اتفاقاً در بازي هفته گذشته اين تيم مقابل صنعت نفت هم حضور داشت. اگر 
امين مجال بازي برابر استقلال پيدا كند، قطعاً انگيزه هاي فراواني خواهد داشت تا به شكلي غيرمستقيم از فرهاد 
مجيدي انتقام بگيرد و توانايي هاي خود را به رخ بكشد. البته انصافاً نبايد اين مسئله را هم فراموش كرد كه مجيدي 
به قاسمي نژاد در استقلال كم ميدان نداد ولي به هرحال اين بازيكن نتوانست خودش را با شرايط موجود منطبق 
كند و در نهايت تصميم به جدايي گرفت بنابراين سرمربي استقلال در ماجراهاي ايجاد شده مقصر تلقي نمي شود. 

  قرارداد يزداني و مرادمند تا آخرين بازي محاسبه مي شود  
سياوش يزداني و محمدحسين مرادمند از استقلال جدا شدند و حالا ديگر جزو بازيكنان اين تيم محسوب نمي شوند. 
اينكه آنها چه زماني مي توانند دوباره به استقلال بازگردند و آيا اصلًا فرصت مجددي براي آبي پوش شدن مجدد اين 
دو بازيكن سرباز فراهم خواهد شد يا خير، بحث ديگري است ولي آنطور كه مقامات باشگاه استقلال مي گويند، مبلغ 
قرارداد اين فصل آنها دقيقاً تا آخرين مسابقه اي كه مي توانستند براي فرهاد مجيدي وارد ميدان شوند محاسبه شده 
و با آنها به طور كامل تسويه مي شود. حتي اگر اين بازيكنان به خاطر پيروزي هاي استقلال پاداش هم طلبكار باشند، 
تمام و كمال به حساب آنها واريز مي شود. البته رابطه هر دو نفر در روزهاي پاياني و پس از قطعي شدن جدايي شان 

از استقلال با فرهاد مجيدي سرد شد و آنها سرمربي آبي پوشان را در فضاي مجازي آنفالو كردند.

يامگا: مسي بايد به من توصيه كند 

آقاي گـــــل شدن من 
شگفت انگيز است 

استقلال فردا در ورزشگاه آزادي به مصاف گل گهر سيرجان مي رود و بدون شك سياوش يزداني و محمدحسين مرادمند 
با ديدن اين مســابقه داغ دل شــان تازه خواهد شد. اين دو بازيكن كه حالا ديگر جايي در جمع آبي پوشان ندارند و بايد 
ملوان بندر انزلي را در ادامه پيكارهاي ليگ آزادگان همراهي كنند، آذر سال گذشته در سيرجان هنگام برگزاري جدال 
رفت دو تيم، جزو بازيكنان ثابت استقلال بودند و با تشخيص فرهاد مجيدي در ميدان حاضر شدند اما حالا ديگر نه تنها 
در زمين نيســتند بلكه پيراهن اســتقلال را هم اصلًا بر تن ندارند. البته شايد بتوان اين طور گفت كه استقلال نيز بابت 
نداشتن آنها حسرت مي خورد چون هر دو نفر نقش مؤثري در افزايش قابل ملاحظه ساختار دفاعي آبي پوشان در اين 
فصل داشــتند و فرهاد مجيدي حســاب ويژه اي روي آنها باز مي كرد اما حالا ديگر چاره اي ندارد جز اينكه با استفاده از 

تاكتيك هاي جديد و نفرات ديگر، جاي خالي يزداني و مرادمند را در استقلال پر كند.

فريدون زندي، بازيكن اسبق استقلال پس از پايان دوران فوتبال خود ترجيح داد وارد عرصه مربيگري شود و اين كار را به طور 
اصولي در ســاختار فوتبال آلمان فرا بگيرد. زندي كه به عنوان دســتيار در دينامو درسدن مشغول فعاليت است، پس از قطع 

همكاري اين باشــگاه با سرمربي قبلي، به صورت موقت سكان هدايت دينامو درسدن را در اختيار گرفت ولي طبق بيانيه 
رسمي منتشر شده، »گورينو كاپريني« به عنوان سرمربي جديد اين باشگاه انتخاب شد. البته مقامات دينامو اعلام كردند 
گزينش ســكاندار جديد به معناي پايان همكاري فريدون زندي با آنها تلقي نمي شود و او همچنان روي نيمكت باقي 
خواهد ماند و دستيار اول سرمربي است.  فريدون زندي در جام جهاني  ۲006 آلمان يكي از بازيكنان كشورمان بود و 
اوايل دهه 90 هم براي مقطعي در استقلال بازي كرد. او پس از حضور در ليگ قطر آسيب ديدگي بسيار شديدي داشت 

و به همين خاطر ترجيح داد خيلي زود براي دور نشدن از دنياي فوتبال، وارد عرصه مربيگري شود. 

 گل گهر
  و تازه شدن 
داغ دل سربازان 
استقلال 

 هافبك
 اسبق استقلال 
دوباره در آلمان 
دستيار شد 

51 4 0 0 /1 2 /1 4  شـــنبه
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آرتور كوين يامگا، دومين گلزن 
اين فصل ليگ برتر ايران است 
كه در همان هفته اول با زدن ۲ 
گل همــه را به وجــد آورد و 
توانســته اين فصل درخشش 
خوبي در استقلال داشته باشد. 
او در صحبت هايي درباره شرايط 
خود و استقلال صحبت كرده كه 

در زير آمده است. 
  در پاريس به دنيا آمديد اما 
تمام دوران ابتدايي خود را در 
ايتاليا گذرانديد. چطور خودتان 

را آنجا پيدا كرديد؟
من فوتبال را در مونتيني شــروع 
كردم سپس به ســنت آن لومون 
رفتــم و آنجــا بــود كه توســط 
استعدادياب هاي كيه وو ديده شدم. 
اين گونه بود كه در 1۴ ســالگي به ورونا 
آمدم. باشگاه جوانان را خيلي خوب آموزش 
داد، ما در سال ۲01۲-۲01۳ قهرماني زير ۲۳ 
ســال را به دست  آورديم. متأسفانه شانس حضور در 
تركيب اصلي نداشــتم. وقتي قهرمان زير ۲۳ سال 
مي شــويد، يعني يــووه، اينتر و ميلان را شكســت 
مي دهيد. با وجود اين، سال بعد هيچ بازيكني به تيم 
اصلي راه پيدا نكرد و همــه آنها به صورت قرضي به 

تيم هاي ديگر فرستاده شدند. 
  اولين باري كه فهميديد از ايران پيشنهاد داريد چه 

واكنشي نشان داديد؟
راستش من آنقدر علاقه نداشتم ولي سپس پرس وجو 
كردم. من اين فرصت را داشتم كه از قبل با كمك مربي 
ايتاليايي صحبت كنم. فهميدم اين باشــگاه در ليگ 

قهرمانان آســيا بازي مي كند و هواداران زيادي دارد. 
اين مسئله نظرم را تغيير داد و دلهره هاي من از بين 

رفت. مي خواستم چيز متفاوتي را تجربه كنم. 
  هواداران چطور هستند؟

خيلي استقبال مي كنند. روزي كه بايد 
به ايران سفر مي كردم، براي رسيدن 
به فرودگاه در ماشــين بودم و تلفنم 
بي وقفه شــروع به لرزش مي كرد، 
صدها و صدها پيام دريافت مي كردم. 

اينســتاگرامم را كــه بــاز مي كنم، 
طرفداراني را مي ديدم كه از من استقبال 

مي كردند در حالي كه من هنوز قرارداد امضا 
نكرده بودم. من هنوز در هواپيما نبودم! مجبور شدم 
همه نوتيفيكيشــن ها را خاموش كنم، تلفنم داشت 
خراب مي شد. بازي دوم من اينجا اتفاق عجيبي افتاد. 
ما قرار بود خــارج از خانه بازي كنيم و وقتي به هتل 

رسيديم، بايد حداقل يك ساعت در اتوبوس منتظر 
مي مانديــم تا بتوانيم بيــرون برويم زيرا 

طرفداران زيادي وجود داشتند. داشتم 
فيلم مي گرفتم، ديوانه كننده اما زيبا 
بود. در زندگي حرفه اي ام اين همه 

شور و شوق نديده بودم. 
  پس ايران سورپرايز خوبي براي 

شماست؟
يك سورپرايز بسيار دلپذير. تهران پر از 

مكان هاي زيباست و در نهايت تفاوت چنداني 
با زندگي در اروپا ندارد. من به چند شهر سفر كرده ام 
و واقعاً كشوري است كه در آن همه مناظر، هم دريا و 
كوه و هم صحرا را مي بينيد. اينجا خوب سازگار شده ام. 
باشگاه ها فقط اجازه دارند سه بازيكن خارجي داشته 
باشند بنابراين انتظارات زيادي وجود دارد. اگر آنها را 

راضي كنم چرا نتوانم براي مدت طولاني بمانم؟
  با اوقات فراغت خود چه مي كنيد؟

هــر از گاهي بيرون مي روم تا در شــهر قدم بزنم و با 
هم تيمي ها غذا بخــورم. مكان هاي خوب 
زيادي در شــهر وجود دارد. درست در 
كنار ايران مال، بزرگترين مركز خريد 
آســيا، يك درياچه كوچك با تعداد 
زيادي رستوران و كافه وجود دارد، 
وقتي در هتل هستم، گاهي اوقات با 
دوستانم پلي استيشن بازي مي كنم. 
  شــما در اين فصل 3 پنالتي به ثمر 
رسانده ايد و به نقل از ترنسفرماركت، هيچ 
پنالتي اي را از ابتداي دوران حرفه اي خود از دست 

نداده ايد. 
درست است، بله! سعي مي كنم دروازه بان را تماشا كنم 
تا ببينــم آيا او پيش بيني مي كند يا خير. لزوماً رازي 

وجود ندارد، بلكه آموزش است. 
  توصيه اي براي ليونل مســي داريد؟ 

)مي خندد(
فكر مي كنم بيشتر ليونل مسي است 

كه بايد نصيحتي به من بكند!
  به طــور منظم گلزني مي كنيد و 
براي عنوان قهرماني مي جنگيد، 
پس از مشكلاتي كه تجربه كرده  ايد، 

اين نشان دهنده چيست؟
اين يك چالــش هيجان انگيز براي زندگي 
است. اولين هدف من اين است كه مقام اول خود را تا 
پايان فصل حفظ كنيم و جام قهرماني ايران را بالاي 
سر ببريم. همچنين آقاي گلي يك امتياز مثبت خواهد 
بود. من در پاييز امسال مدافع بازي مي كردم، بنابراين 

شگفت انگيز است كه آقاي گل بشوم. 

 ابتدا علاقه اي 
به پيشنهاد 
 استقلال 
نداشتم

 موبايلم از 
پيغام هاي زياد 

 نزديك بود
 خراب شود

رويارويي استقلال و گل گهر يعني رقم خوردن اتفاقات حاشيه اي جديد و 
ورق زدن وقايع عجيب گذشته. شايد اگر سرمربيان ديگري روي نيمكت 
دو تيم حضور داشتند و ماجراهاي بازي رفت رخ نمي داد، شرايط تا اين حد 
حســاس نمي شد ولي حالا داستان تقابل فرهاد مجيدي با امير قلعه نويي 
كاملًا متفاوت شده است. حال ديگر جدال اين شاگرد و استاد قديمي اصلًا 
شبيه فيلم هاي هندي نيست و شايد در پايان آن دوباره حرف هايي را بشنويم 

كه بساط جنجال را براي مدتي در فوتبال ايران به راه اندازد. 
 رابطه استاد و شاگردي

فرهاد مجيدي با امير قلعه نويي در استقلال همبازي نبود. فرهاد تيرماه سال 
۷6 به جمع آبي ها پيوست و قلعه نويي دو ماه پس از آن تحت عنوان دستيار 
ناصر حجازي فقيد روي نيمكت استقلال نشست. اين دو نفر تحت عنوان 
استاد و شاگرد رابطه خوبي با هم داشتند و حتي قلعه نويي در تابستان سال 
۸۵ وقتي به عنوان سرمربي تيم ملي انتخاب شد، براي چند مسابقه مجيدي 
را دعوت كرد. آخرين قهرماني اســتقلال در ليگ برتر نيز بهار سال 9۲ در 
حالي به دست آمد كه قلعه نويي سرمربي اين تيم بود و فرهاد مجيدي براي 
آبي ها بازي مي كرد.  خداحافظي فرهاد در پاييز سال 9۲ رخ داد و قلعه نويي 
تحت عنوان ســكان دار استقلال شاهد اين ماجرا بود ولي پس از آن رابطه 

اين دو نفر در دنياي مربيگري دستخوش تحولات ديگري شد. 
 ماجراهاي سپاهان 

مجيدي وارد دنياي مربيگري شد و تابستان سال 99 طي كمتر از ۲0 روز، دو 
بار با سپاهان قلعه نويي در ورزشگاه آزادي مصاف داد. هر دو مسابقه با پيروزي 
استقلال خاتمه پيدا كرد و همان ماجراها نقش مهمي در پايان كار قلعه نويي 
و ســپاهان داشــت. امير بعداً طي مصاحبه اي مدعي شــد ضعف داوري در 

شكست هاي تابستان پارسال او مقابل استقلال نقش مؤثري داشته است. 
 دعواهاي گل گهر 

بدون شك مهم ترين عاملي كه باعث سرد شدن رابطه قلعه نويي و مجيدي 
شد، اتفاقاتي بود كه چند ماه قبل در جريان ديدارهاي استقلال و گل گهر 
رخ داد. اســتقلالي ها ابتدا شــاگردان قلعه نويي را در چارچوب ليگ برتر 
شكست دادند و پس از آن نيز طي يك مسابقه فوق  العاده جنجالي در مرحله 
نيمه نهايي جام حذفي از سد گل گهر گذشتند. امير قلعه نويي در پايان آن 
مسابقه بسيار عصباني بود و عملكرد داوران را عامل پيروزي استقلال دانست. 
حرف هاي قلعه نويي در آن گفت وگوي تلويزيوني برايش گران تمام شد و 
محروميتي سه ماهه براي اين مربي به ارمغان آورد. البته مجيدي ترجيح 
داد در آن مقطع پاسخ قلعه نويي را ندهد ولي كاملًا بديهي بود كه در جريان 

حرف هاي مربي اسبق خود قرار گرفته است. 
 جنجال بازي رفت 

فصل جاري آغاز شد و گل گهر در مسابقه رفت تحت عنوان ميزبان مقابل 
اســتقلال قرار گرفت. حدوداً دو ساعت قبل از آغاز بازي به فرهاد مجيدي 
اعلام كردند بازيكنان خارجي اســتقلال به خاطر تكميل نبودن مدارك 
نمي توانند برابر گل گهر به ميدان بروند و اين مســئله براي عصباني شدن 
فرهاد كافي بود به طوري كه پس از پايان مسابقه حرف هاي فوق  العاده تندي 
بر زبان آورد و در بخشي از آنها گفت: »قبل از سفر، مسئولان باشگاه از من 
پرسيدند چند بازيكن را با خودمان ببريم و من گفتم همه نفرات. گفتم هر 
تعداد بازيكن كه داريم را با خودمان مي بريم چون پيش بيني وقوع هر اتفاقي 

را كرده بودم و مي دانستم با چه كساني بازي داريم.«
 داستان بازيكن آفريقايي 

لحظاتي پس از اينكه سرمربي استقلال چنين كنايه سنگيني را مطرح كرد، 
باشــگاه استقلال نسبت به اســتفاده گل گهر از يك فوتباليست آفريقايي 
غيرمجاز شــكايتي را در اختيار فدراسيون گذاشت تا يكي از جنجالي ترين 
پرونده هاي فوتبال ايران باز شود. پرونده اي كه در نهايت موجب شد گل گهر 
ســيرجان نه تنها مقابل استقلال بلكه برابر ســپاهان و پيكان هم با حكم 
كميته هاي انضباطي و اســتيناف بازنده اعلام شــود. مجموعه اين عوامل 
دست به دست هم داده تا رابطه مجيدي با امير قلعه نويي ديگر مانند گذشته 
نباشد. البته آنها فردا قبل از شروع مسابقه يكديگر را خواهند ديد و احوالپرسي 

مي كنند ولي همه مي دانند شرايط ديگر مانند گذشته نيست. 

علي سامره، مهاجم كرماني اسبق استقلال در گفت وگو 
با خبر ورزشي، درباره شرايط اين روزهاي استقلال و 
غيبت مدافعان اين تيم، همچنين بازي پيش رو مقابل 
نماينده كرمــان صحبت هايي انجام داد كه آن را در 

ادامه مي خوانيد. 
   استقلال دوباره به گل گهر رسيد. پيش بيني  تان از 

اين بازي چيست؟
قطعاً يكي از ديدارهاي حساس باقي مانده تا پايان فصل 
براي استقلال همين ديدار است. يك بازي 6 امتيازي! 
چون عبور از گل گهر علاوه بر اينكه ۳ امتياز حساس را 
به امتيازات قبلي استقلال اضافه مي كند اعتماد به نفس 
ويژه اي هم به اين تيم مي بخشد تا در ادامه راه باقي مانده 

تا پايان مســابقات، با روحيه و انگيزه بهتري 
مقابــل حريفاني مثل پرســپوليس، 

 ســپاهان و يــا مس رفســنجان 
صف آرايي كنند. 

  وضعيــت اســتقلال بعد از 
مساوي با نســاجي را چطور 

مي بينيد؟
به نظرم استقلال يكي از مسابقات 

خيلي خوبش را در ديدار با نساجي 
انجام داد كه پيش از آن كمتر چنين 

فوتبالي را از استقلال ديده بوديم. فوتبالي 
روان و هجومي و همراه با خلق موقعيت كه باعث شد 
تيم نساجي به نوعي غافلگير شود. استقلال پيش از اين 
كمتر به اين روش بازي مي كرد و قطعاً ساكت الهامي 
انتظار مواجه شدن با چنين سبكي از فوتبال استقلال 
را نداشت. به همين خاطر استقلال خيلي زيبا تر بازي 

كرد ولي گلي نزد. 
  دليلش چه بود؟

فكر مي كنم آمادگي بالاي عليرضا حقيقي و بدشانسي 
بازيكنان استقلال باعث شــد توپ هاي شان يا به تير 
دروازه بخورد يا توسط دروازه بان نساجي مهار شود. با 
اين همه استقلال بيرون از خانه يك امتياز گرفت و اين 

را نبايد نتيجه بدي تلقي كرد چون نساجي تيم خيلي 
خوبي بود. 

  غيبت مدافعان استقلال شرايط را براي اين تيم تغيير 
نداده است؟

قطعاً زمان مي برد تا اســتقلال در خط دفاعي با 
سيستم و نفرات جديدش به هماهنگي كه در همه 
هفته هاي گذشته داشت دست پيدا كند. ولي با 
اين همه عارف  غلامي بازگشت خيلي خوبي داشته 
و روزبه چشمي هم از تجربياتش به خوبي در اين 
پست استفاده كرد. اميدوارم اين هماهنگي هرچه 
ســريع تر شــكل بگيرد تا در بازي بــا گل گهر و 
مسابقات سنگين پيش رو مشكلي از اين بابت براي 

استقلال به وجود نيايد. 
  از تيم گل گهر چقدر شناخت داريد؟

يكــي از تيم هاي پرمهــره و البته 
تهاجمي اين فصل فوتبال كشور 
است و در هر بخشي از زمين بيش 
از دو بازيكــن هم تراز در اختيار 
دارد. امير قلعه نويي شــناخت 
خوبي از اســتقلال دارد و البته 
بازيكنان انگيزه زيــادي دارند تا 
خودشان را به كادر فني اين تيم نشان 
بدهند. به ويــژه نفراتي كه تازه از اين تيم 
جدا شده اند، مثل امين قاسمي نژاد. در كل بازي خيلي 
سختي پيش روي استقلال است. يك بازي 6 امتيازي 
كه برد و باختش به شــدت روي عملكرد استقلال در 

هفته هاي آينده تأثير مي گذارد. 
  چه تأثيري؟

قطعاً اگر استقلال در اين بازي ببازد، وضعيت بدي 
در آستانه ديدار با صنعت نفت و البته پرسپوليس 
به دســت خواهد آورد ولي اگر برنده شود، ضمن 
ادامه روند بردهايــش اعتماد به نفس ويژه اي در 
نبود يزداني و مرادمند به كادر فني و بازيكنان تيم 

تزريق مي شود. 
ســياوش يزداني در فصل جاري مرد شماره يك 
خط دفاع استقلال محسوب مي شد و عملكرد خوب 
او كار را به جايي رســاند كه فرهاد مجيدي طي يك 
مصاحبه به شدت از دراگان اسكوچيچ بابت عدم استفاده 
از سياوش انتقاد كرد. البته سرمربي استقلال بعداً مواضع 
خود را به طرز قابل ملاحظه اي تعديل كرد و خود يزداني 
هم پس از اينكه متوجه شد اقدامات صورت گرفته توسط 
استقلال براي ماجراي سربازي او مؤثر واقع نشده و اين 
بازيكن ديگر نمي تواند در جمع آبي پوشــان باقي بماند، 
عليه مجيدي و آجورلــو در تلويزيون موضع گرفت. به 
موازات بحث سياوش يزداني، محمدحسين مرادمند نيز 
دقيقاً به خاطر سربازي مجبور به جدايي از استقلال شد 
و بــا توجه به پايان يافتن مهلــت نقل و انتقالات، فرهاد 
مجيدي تنها چاره كار براي تقويت خط دفاعي خود را در 
تغيير پست بازي برخي نفرات و البته جذب يك مدافع 
آزاد ديد. در رابطه با عوض كردن پســت بازي بازيكنان 
كنوني اقداماتي صورت گرفته ولي به نظر مي رسد زمينه 
براي جذب يك مدافع خارجي جديد هم فراهم شده باشد. 
بازيكني كه عصر ديروز وارد تهران شــد و حالا قرار است 
مذاكرات نهايي را در داخل كشــور انجــام بدهد و اگر 
آزمايشات پزشكي مشكلي نشان ندهد، احتمال استقلالي 

شدن اين مدافع اصلًا كم نيست. 
 رافائل، از برزيل تا عربستان 

چهره مورد نظر استقلال براي تقويت خط دفاعي اين تيم، 
رافائل سيلوا نام دارد. بازيكني كه مديران باشگاه استقلال 

مدعي اند ۲9 ساله است و 19۳ سانتي متر هم قد دارد. قد 
و قامتي كه براي يك مدافع )البته به شــرطي كه چالاكي 
لازم و قدرت سرزني بالا داشته باشد( كاملًا مناسب است. 
ايــن بازيكن از منطقه ريودوژانيرو بوده و فوتبال خود را از 
آكادمي باشگاه »ريو پرتو« آغاز كرده است. او پس از چند 
سال بازي در سطوح مختلف فوتبال باشگاهي برزيل، راهي 
اروپا شد و پيراهن تيم بوآويشتا پرتغال را بر تن كرد اما پس 
از آن دنياي فوتبال، رافائل را به سمت قاره آسيا كشاند تا 

تيم جديدش را در عربستان سعودي پيدا كند. 
 بازي براي الفيصلي

رافائل سيلوا در سال ۲019 پيراهن الفيصلي عربستان را 
بر تن كــرده و ۷۴ مرتبه براي اين تيم وارد ميدان شــد. 
قهرماني در جام حذفي عربستان و به دست آوردن سهميه 
حضور در ليگ قهرمانان آسيا از جمله موفقيت هايي بود كه 
مدافع برزيلي مورد نظر استقلال همراه با الفيصلي كسب 
كرد. رافائل در رقابت هاي اين فصل ليگ حرفه اي عربستان 
هم حضور داشــت و تا بهمن امسال براي الفيصلي نيز به 
ميدان مي رفت. حضور در 1۳ مسابقه اين فصل، كارنامه 
سيلوا را پررنگ تر مي كند. اين بازيكن روز اول بهمن امسال 
قراردادش را با باشگاه عربستاني خود فسخ كرد و از آن زمان 
به بعد مهره آزاد محسوب مي شود. رافائل عصر ديروز وارد 
تهران شــد و طبق ادعاي كانال رسمي باشگاه استقلال، 
دليل عزيمتش به ايران، انجام مذاكرات نهايي با اين باشگاه 

و پشت سر گذاشتن تست هاي پزشكي است. 
 معماي فسخ قرارداد 

تيم هاي عربستاني معمولاً به لحاظ مالي شرايط بهتري 
در قياس با استقلال و پرســپوليس دارند و كارشان با 
بازيكنان و مربيان خارجي هم كمتر به فيفا و دادگاه عالي 
ورزش كشيده مي شــود بنابراين اينكه يك بازيكن در 
ميانه راه ناگهان قراردادش را فسخ كند، عجيب به نظر 
مي رسد و اين دقيقاً همان سؤالي است كه مقامات باشگاه 
استقلال پيرامون رافائل سيلوا به آن پاسخ نداده اند. آنها 
مدعي اند اين بازيكن چون تــا ابتداي بهمن در كوران 
مسابقات قرار داشت، شرايط جسماني مناسبي دارد ولي 
نمي گويند چرا قرارداد همكاري ميان باشگاه الفيصلي و 

رافائل سيلوا ناگهان در ميانه راه فصل شده است؟ 

مدير عامل اسبق باشگاه استقلال گفت: »با 
توجه به رعايت نكردن اســتانداردهاي 
بين المللي از ســوي فدراسيون فوتبال و 
 AFC مســئولان برگزاري اين رقابت ها
مجبور شــد صدور مجوز حرفــه اي را به 
فدراسيون فوتبال خودمان واگذار كند.« 

سيدكاظم اوليايي مديرعامل اسبق 
باشــگاه اســتقلال در گفت وگو با خبر 
ورزشــي، درباره ديدار تيم هاي استقلال 
تهــران و گل گهر ســيرجان، همچنين 
تصميمات AFC براي معرفي نماينده هاي 
ايــران به ليــگ قهرمانان ۲0۲۳ آســيا 
اظهاراتي را مطرح كــرد. اوليايی درباره 
تصميم جديد كنفدراسيون فوتبال آسيا 
گفت: »بــه هرحــال AFC در نظر دارد 
شرايطي را فراهم كند كه سطح برگزاري 
مســابقات فوتبــال در ايران به ســطح 
بين المللي برســد و البتــه اين تدبيرش 

عمومي بوده و فقط براي ايران نيست«. 
وي افزود: »AFC تلاش دارد همواره 
با ســهميه بندي كشورها براي حضور در 

ليگ قهرمانان آسيا شرايطي ايجاد كند كه 
فدراســيون هاي عضو، ســال به ســال 
خودشان را با شرايط و استانداردهاي مورد 
نظرش هماهنگ تر كنند اما متأسفانه اين 
وضعيت در كشور ما سال به سال نزول پيدا 
مي كند و باشگاه هايي كه از دسته پايين تر 
به بــالا مي آيند، كمتــر از قبلي ها داراي 
استانداردهاي حرفه اي هستند. در واقع ما 
در جهــت عكس چيزي كــه AFC مد 

نظرش است، حركت مي كنيم«. 
اين مدير با ســابقه خاطرنشان كرد: 
»نمونه هــاي زيادي هم داريم. يكي از آنها 
پديده مشهد است كه هيچ كس نمي داند 
مالكش چه كسي است و چند نهاد همزمان 
ادعاي مالكيتش را دارند. ديگري باشــگاه 
مازندراني است كه با توجه به قرار گرفتن در 
يك استان زرخيز، فاقد يك زمين استاندارد 
براي برگزاري مسابقاتش است و فوتبالش 

را در يك استان ديگر انجام مي دهد«. 
اوليايي تأكيد كرد: »متأســفانه با 
وجود اين مســير، همچنان دولتمردان، 

سياســيون و مديران غير ورزشي اصرار 
دارند باشگاه هاي ما با چنين سطحي از 
استاندارد ليگ را برگزار كنند. در واقع يك 
ليگ باري به هر جهت برگزار مي شود تا 
آقايان به مقاصدشــان برسند. به همين 
خاطر است كه ما AFC را مجبور كرديم 
چنين تصميمي بگيرد كه به اعتقاد من 
تصميم درستي است. اينكه فدراسيون 
خودش با توجه به اســتانداردهاي لازم 
مجوز حضور در ليــگ قهرمانان را براي 
باشگاه هايي كه از هر نظر شرايط درستي 

دارند، صادر كند«. 
مديرعامل اسبق باشگاه استقلال در 
اين باره كه با اين شــرايط آيا استقلال و 
پرسپوليس در دوره بعد ليگ قهرمانان باز 
هم از آســيا حذف مي شوند يا نه، توضيح 
داد: »متأســفانه بــا شــرايطي كه براي 
استقلال و پرسپوليس در نظر گرفته شده، 
اين دو باشــگاه را به چاهي مي اندازند كه 
ديگر بيــرون آمدن از آن به اين راحتي ها 
نيســت. ديروز رســماً فرابورس و مدير 

محترم بخش خصوصي سازي اعلام كرد 
كه قرار است 10 درصد يكي از اين دو تيم 
به فرابورس واگذار شــود و 90 درصد در 
اختيار دولت بماند. ديگري 11/۵درصد از 
سهامش واگذار شــود و ۸۸/۵ درصد آن 
همچنان aكماكان در اختيار دولت باشد! 

بــا اين شــرايط هم مالكيــت به بخش 
خصوصي واگذار شده و هم مالكيت دولتي 
ادامه پيــدا مي كند اما بــا اين وضعيت 
مســيري كه انتخاب شــده نوعي از سر 
بازكــردن به نظر مي رســد. وقتي با اين 
شرايط دو باشگاه همچنان تحت مالكيت 

دولت باشــند، قوانين فيفــا درباره بحث 
حرفه اي گري رعايت نشده و حالا حالاها 
استقلال و پرسپوليس نمي توانند در ليگ 

قهرمانان حضور داشته باشند«. 
اوليايي درباره تقابل تيم هاي استقلال 
و گل گهر با توجه بــه حضور قلعه نويي و 
فرهاد مجيدي روي نيمكت دو تيم اظهار 
داشــت: »رســالت اصلــي در برگزاري 
مســابقات فوتبال، لذت بــردن مردم و 
سرگرمي است كه اميدوارم اين موضوع در 
اين ديدار رعايت شــود. گرچه افسوس 
مي خوريم كه ســطح مسابقات به قدري 
نازل شده كه همه معيارهاي ارزيابي تنها 
در كسب ۳ امتياز خلاصه مي شود! اما با اين 
حــال رويارويي تيم هاي امير قلعه نويي و 
فرهاد مجيــدي قطعاً بــراي طرفداران 
فوتبال جذاب خواهد بود. البته استقلال در 
صدر جدول است و تيم گل گهر در رده هاي 
پايين تر ولي به طور كلي اميدوارم فوتبالي 
از دو تيم شاهد باشيم كه همه از ديدنش 

لذت ببرند«. 

جدايي شاگرد از استاد 
به بهانه جدال فردا و رابطه فرهاد با امير

بازي با تيم قلعه  نويي 6  امتيازي است
سامره: نتيجه بازي با گل گهر روي دربي اثرگذار است

حالاحالاها استقلال و پرسپوليس به آسيا نمي روند اوليايي: با فرابورس سرخابي ها را به چاه مي اندازيد

جانشين سياوش از برزيل آمد 
رافائل، فرشته نجات دفاع استقلال



خبرهای کوتاه
B R E A K I N G  N E W S

رونالد كومان ســرمربي ســابق بارسلونا 
مدت ها بعد از اخراج از اين باشگاه بالاخره 
سكوت خود را شكست و حرف هاي مهمي 
در مورد اخراج خود زد. مربي هلندي در 
اين مصاحبه به شدت از مسئولان بارسلونا 
انتقاد كرد و مدعي شد به اندازه ژاوي به او 
زمان ندادند. كومان پس از گذشت فقط 
چنــد هفتــه از آغــاز فصل جــاري از 
سرمربيگري بارســا كنار گذاشته شد و 

جاي خود را به ژاوي داد. 
سرمربي ســابق بارسلونا در تازه ترين 
مصاحبه اش در ابتدا با تأكيد بر اينكه به او 
فرصت كافي داده نشد، گفت: »بارسلونا به 
اندازه ژاوي به من زمان نداد. هنوز يادآوري 
اتفاقات آن زمان برايم دردناك است. لاپورتا 
هزاران بار به من گفت ژاوي مربي بارسلونا 
نخواهد شد زيرا تجربه كافي ندارد. من را تا 
مدتي در نوكمــپ نخواهيد ديد زيرا هنوز 
نمي توانــم به آنجا بازگــردم و با مديريتي 
روبه رو شــوم كه وانمود مي كند اتفاقي رخ 

نداده است.«
كومان از مشكلات دوران حضور خود 
اين طور گفت: »با مصدومان زيادي كار كردم. 
الان پدري بازگشته و آمادگي خوبي دارد مثل 
عثمان دمبله، زمان من هر دو مصدوم بودند. 
شما همه چيز را حالا مي توانيد ببينيد. يك 
مربي از سوي هيئت مديره باشگاه به حمايت، 
زمان و صبر نياز دارد تا بتواند عملكرد خوبي 

داشته باشد.«
او انتقاد از مديريت باشــگاه و شخص 
خوان لاپورتا را اين طور ادامه داد: »به خاطر 
اصــرار مديريت بود كه مــن موافقت كردم 
بعضي بازيكنان تيم را به دليل مشكلات مالي 
ترك كنند اما شما اكنون مي بينيد كه تيم 
55 ميليــون يورو براي يــك بازيكن )فران 
تورس( خرج مي كند، آن هم مدت كوتاهي 
بعد از آنكه ليونل مســي به دليل مشكلات 
مالي باشگاه را ترك كرد! اينجاست كه تعجب 
مي كنيد چرا اتفاقات ديگــري نيفتاد. چرا 
مسي مجبور به رفتن شد؟ سؤال اينجاست 

كه چرا آنها اجازه دادند كه مسي باشگاه 
را ترك كند. من مربي انتخاب شده توسط 

لاپورتا نبودم و اين مســئله را از لحظه اول 
حضور او در باشــگاه احساس كردم. پس از 
اينكــه او در انتخابات 

رأي آورد، هيچ ارتباطي 
بين ما نبود و من نياز داشتم تا از هيئت 

مديره اعتماد كســب كنم. لاپورتا به دليل 
اينكه او مرا سر كار نياورده بود، مي خواست 

هر طور شده مرا اخراج كند.«
كومان در پايان گفــت: »الان براي 
باشگاه خوشــحالم چون مي بينم برخي 
چيزهــا حالا بهتر شــده اســت. خيلي 
خوشحالم كه مي بينم فرانكي دي يونگ به 
بازيكن خوبي تبديل شده است. او كيفيت 

بالايي دارد.«

W O R L D
S P O RT S

K H A B A R  V A R Z E S H I

T W I T T E R : K H A B A R _ V A R Z E S H I ورزش جهـــان

انتقاد شديد کومان از لاپورتا و بارسلونا
چرا مسي را مجبور به جدايي كرديد؟

خداحافظي مخيتاريان از فوتبال ملي
هنريخ مخيتاريان بازيكن تيم رم و هافبك سابق منچستريونايتد و آرسنال پس از انجام ۹5 بازي ملي براي ارمنستان كه هرگز 
به جام جهاني  يا قهرماني اروپا راه نيافته اســت، به دوران حرفه اي خود در تيم ملي كشورش پايان داد. مخيتاريان با ۳۲ گل 
ركورددار گلزني براي تيم ملي اســت. او در شــبكه هاي اجتماعي با انتشار پيامي از خداحافظي خود از اين تيم خبر داد. اين 
بازيكن ۳۳ ساله نوشت: »من مي خواستم در هر مرحله از دوران حرفه اي ام پيروز شوم، مهم نيست كه چقدر سخت باشد. اين 
افتخاري بود كه در ۱5 سال گذشته براي تيم ملي كشورم بازي كردم و حتي بيشتر از آن افتخار براي بستن بازوبند كاپيتاني 
بود. پس از ۹5 بازي ملي تصميم گرفتم از دوران حرفه اي بين المللي خود با تيم ملي ارمنســتان بازنشسته شوم. او در ادامه 
گفت:  »من پس از آخرين بازي ام مقابل آلمان در نوامبر به اين تصميم رسيدم. فكر مي كنم زمان مناسبي است. من هر آنچه 
را كه بتوانم به تيم ملي ام بدهم، داده ام. بنابراين در ســال هاي آينده، كاملًا روي خودم متمركز خواهم شــد. براي هميشه از 
تك تك افرادي كه از من حمايت كردند، مربي من بودند، با آنها بازي كردم و به رشد من به عنوان يك فوتباليست و به عنوان 

يك شخص كمك كردند، سپاسگزار خواهم بود.«

 توخل:
 با وجود 
شايعات 

 موجود
حفظ تمركز 

بسيار مهم بود
توماس توخل سرمربي چلسي در پي 

برتري ۳-۲ شاگردانش مقابل لوتون تاون 
دســته اولــي  در مرحله يك هشــتم نهايي 
جام حذفي انگليس و صعود به دور بعد رقابت ها 
گفت: »در طول روز مسابقه شايعاتي در مورد 
آينده باشگاه )اشاره به احتمال فروش باشگاه 
توسط آبراموويچ( وجود داشت، بنابراين حفظ 
تمركز كار چندان آساني نبود اما ما خيلي خوب 
كار كرديــم. با وجود اينكــه گل زودهنگامي 
دريافت كرديم اما پس از آن فرصت هاي بزرگي 
روي دروازه لوتــون خلق كرديم و نه تنها براي 
رسيدن به گل تســاوي، بلكه شايسته جلو 
افتادن در نتيجه هم بوديم. متأسفانه پس از 
گل تساوي، دروازه مان براي بار دوم باز شد. 
نيمه دوم بيشتر پيشروي كرده و بي امان به 
حريف فشار آورديم اما هرگز بي تاب نبوديم 
و در نهايت شايسته برد بوديم. بازي بسيار 

فروتنانــه اي را به شــكلي جــدي به نمايش 
گذاشتيم. تيمو ورنر خيلي خوب بازي كرد كه 
از اين بابت خوشــحالم و روملو هم به گل خود 
رسيد. ما مي خواهيم آنها با تمركز كامل بازي 
كنند و اين را جــدي بگيرند چون در چنين 
بازي هايي اســت كه اعتماد بــه نفس خود را 

مي توانند افزايش  دهند.« 

راموس شايد به گلكسي فروخته شود
لئوناردو، مدير ورزشي باشگاه پاري سن ژرمن در خصوص آينده راموس با رسانه ها صحبت كرد. تابستان امسال 
پس از اينكه راموس و رئال مادريد بر سر تمديد قرارداد به توافق نرسيدند، اسطوره رئالي ها با قراردادي سه ساله 
راهي پاريس شد تا براي فرانسوي ها بازي كند. اوضاع اما براي مدافع ۳4 ساله اسپانيايي خوب پيش نرفت و 
او نتوانست در تركيب پاريس به دليل مصدوميت حاضر شود. لئوناردو در اين رابطه گفت: »وقتي ما او را 
خريداري كرديم، راموس در شــرايط فيزيكي خوبي قرار داشت. متأسفانه اتفاقات براي او خوب پيش 
نرفت اما هنوز فصل تمام نشده و او مي تواند به تركيب بازگردد. روزي كه مشخص شود او ديگر نمي تواند 
بازي كند، ما به صورت شــفاف به همه خواهيم گفت. الان چنين موضوعي صحت ندارد. راموس 
بازي برگشت مقابل رئال مادريد را نيز به دليل مصدوميت از دست داد تا شايعات فروش اين بازيكن 
در رسانه ها دست به دست شود. برخي مدعي شدند كه ستاره اسپانيايي به ليگ آمريكا خواهد 

رفت تا براي تيم گلكسي بازي كند. 

سرمربي بارسا شخصاً دست به کار شد  
ملاقات خصوصي ژاوي و هالند در آلمان

روزنامه آلماني بيلد مدعي شده ژاوي ارناندس سرمربي بارسلونا در مونيخ با ارلينگ 
هالند ستاره نروژي دورتموند ملاقات داشته است. ستاره نروژي با درخششي كه 
در دو، ســه سال اخير در فوتبال اروپا داشته به شدت مورد توجه تيم هاي بزرگ 
اروپايي قرار گرفته است و يكي از سوژه هاي اصلي نقل و انتقالات تابستان آينده 
خواهد بود. مبلغ فسخ قرارداد هالند با دورتموند در پايان فصل، 75 ميليون يورو 
است و هر باشگاهي كه بتواند با اين بازيكن به توافق دست يابد، مي تواند با پرداخت 
اين مبلغ را به خدمت بگيرد.  هالند روز سه شنبه در مونيخ ديده شد و رسانه هاي 
آلماني از جمله بيلد، اعلام كردند كه با توجه به بن بست در مذاكرات لواندوفسكي 
با بايرن مونيخ، احتمال دارد هالند براي مذاكره با باواريايي ها وارد شهر مونيخ شده 
باشد و با مسئولان اين باشگاه ديدار كرده باشد. اما روز پنج شنبه روزنامه اسپانيايي 
اسپورتيو كاتالونيا و نشريه آلماني بيلد هر دو در گزارش هايي نوشتند كه هالند 
به خاطر مصدوميتش به مونيخ سفر كرده و در حاشيه اين سفر با ژاوي ارناندس 
ســرمربي بارســلونا و جوردي كرايوف ديداري داشته اســت. در واقع سرمربي 
آبي واناري پوشان از فاصله بين مسابقات استفاده كرده و شخصاً تلاش هايي انجام 
داده تا توجه ستاره نروژي را به پروژه اش جلب كند و او را به نوكمپ بياورد.  سه 
تيم رئال مادريد، بارسا و منچسترسيتي جدي ترين مشتريان براي هالند به حساب 
مي آيند. هفته گذشته برخي رسانه هاي اسپانيايي از چراغ سبز نشان دادن هالند 
به رئال مادريد نوشتند و شايد به همين دليل است كه ژاوي خودش دست به كار 

شده تا نظر ستاره نروژي را به سمت بارسلونا تغيير دهد. 
سوپرليگي ها دوباره جنجال به پا كردند  

يوفا به تصميم احتمالي ۱0 باشگاه بزرگ اروپايي براي تشكيل دوباره سوپرليگ 
واكنش نشــان داد. سال گذشته سوپرليگ با حمايت ۱۲ باشگاه آغاز شد و تنها 
48 ساعت زمان نياز داشت تا با اعتراض هواداران و فشار رسانه ها و يوفا اين پروژه 
زمين بخورد. در ادامه برخي  تيم ها ابراز تأسف كرده و از اين رقابت بيرون رفتند 
ولي رئال مادريد به همراه بارسلونا و يوونتوس در اين رقابت ماند و براي آغاز دوباره 
اين ليگ برنامه ريزي كرد. حالا ۱0 باشــگاه برتر اروپا قصد دارند سوپرليگ را با 
فرمتي جديد آغاز كنند و دوباره آن پروژه را از سر بگيرند. باشگاه هاي رئال مادريد، 
بارسلونا، اتلتيكومادريد، منچســتريونايتد، منچسترسيتي، چلسي، ليورپول، 
يوونتوس، ميلان و اينتر در اين رقابت حضور خواهند داشت و همين مسئله باعث 
شده تا يوفا در اين رابطه واكنش نشان بدهد. هنوز از كم و كيف كار خبري نيست 
و انتظار مي رود آنيلي، رئيس باشگاه يوونتوس از پروژه جديد سوپرليگ رونمايي 
كند. يوفا در واكنش به احتمال آغاز دوباره سوپرليگ اظهاراتي تند به ثبت رساند 
و باشگاه ها را تهديد كرد كه اگر وارد اين رقابت شوند براي هميشه از ليگ قهرمانان 
اروپا كنار گذاشته خواهند شد. الكساندر چفرين گفت: »سال گذشته آنها در ميانه 
پاندمي كرونا تصميم گرفتند كه ســوپرليگ را آغاز كنند و الان در ميانه جنگ 
دوباره مي خواهند اين رقابت را شروع كنند. فكر مي كنم آنها در يك جهان موازي 
زندگي مي كنند. بايد بگويم سوپرليگ با فوتبال كاملًا متفاوت است و من خسته 
شــده ام اين قدر در خصوص اين پروژه كاملًا دور از فوتبال حرف زدم. اگر تيمي 
بخواهد در سوپرليگ بازي كند، ديگر نمي تواند در ليگ قهرمانان اروپا حاضر شود. 
يكي از اعضاي تشكيل دهنده سوپرليگ در آن زمان با من تماس گرفت و شخصاً 

عذرخواهي كرد ولي اكنون دوباره قصد دارد آن را آغاز كند. 
ديدار اوكراين- اسكاتلند به تعويق مي افتد  

اتحاديه فوتبال اوكراين با ارسال درخواستي به فدراسيون جهاني فوتبال 
)فيفا( و اتحاديه فوتبال اروپا )يوفا( خواهان تعويق بازي تيم ملي اين كشور 
برابر اسكاتلند در مرحله پلي آف جام جهاني  ۲0۲۲ شد. مسابقه اسكاتلند 
و اوكراين طبق برنامه قرار است 4 فروردين ۱40۱ در گلاسكو برگزار شود. 
برنــده اين بازي به مصاف برنده ولز و اتريش مي رود تا در نهايت يك تيم 
راهي جام جهاني  ۲0۲۲ در قطر شــود. اتحاديه فوتبال اسكاتلند در حال 

گفت وگو با فيفا و يوفا درباره پيشنهاد ارائه شده از سوي اوكراين است. 
يوفا، بلاروس را هم تحريم كرد  

اتحاديه فوتبال اروپا )يوفا( پس از روسيه، بلاروس را هم از ميزباني تمامي 
بازي هاي ملي و باشــگاهي محروم كرد. بدين ترتيب، تمامي ديدارهاي 
بين المللي نمايندگان بلاروس در زمين بي طرف و بدون حضور تماشاگران 
برگزار خواهد شــد. فيفا و يوفا چند روز قبل روســيه را نيز به طور كلي از 

تمامي رقابت هاي خود تا زمان نامعلومي كنار گذاشتند. 
بتيس حريف والنسيا در فينال جام حذفي اسپانيا   

در دومين بازي از دور برگشت مرحله نيمه نهايي جام حذفي اسپانيا، تيم بتيس 
در ورزشگاه ويامارين برابر تيم رايووايكانو به تساوي يك- يك بسنده كرد. ببه در 
دقيقه 80 رايو وايكانو را پيش انداخت اما بورخا ايگلسياس در دقيقه دوم وقت هاي 
تلف شــده نيمه دوم كار را براي شاگردان مانوئل پيگريني به تساوي كشاند. با 
وجود اين تساوي، بتيس به لطف پيروزي ۲- يك بازي رفت در خانه حريف در 
مجموع دو بازي رفت و برگشــت، با نتيجه ۳-۲ پيروز شد و به فينال مسابقات 
صعود كرد. فينال جام حذفي اسپانيا روز سوم ارديبهشت در ورزشگاه كارتوخاي 

سويا برگزار مي شود كه اين موضوع به نفع سبزوسفيدپوشان آندلس است. 

يورگن كلوپ ســرمربي ليورپول كه شاگردان او 
نوريچ را با نتيجه ۲- يك در خانه شكست داده و 
جواز صعود به مرحله يك چهارم نهايي جام حذفي 
انگليس را كســب كردند، پس از اين بازي گفت: 
»بازي سختي بود چون بازي مقابل يك تيم ليگ 
برتري بود. به دليل بازي ۱۲0 دقيقه اي به علاوه 
40 دقيقه ضربات پنالتي كه يك شــنبه شب در 
فينال جام اتحاديه مقابل چلسي داشتيم، مجبور 
شــديم براي اين بازي ۱0 تغيير در تركيب مان 

ايجاد كنيم. بازي با چلسي از نظر روحي و جسمي 
خســته كننده بود، بنابراين بايــد تغييراتي در 
تركيب مــان براي اين بــازي ايجاد مي كرديم تا 
شانس صعود داشته باشيم. ما به چند دقيقه زمان 
نياز داشتيم تا در جريان بازي قرار بگيريم، نوريچ  
دوبــاره شــروعي مانند آن بازي كــه ليگ برتر 
مقابل مان انجام داده بود، داشت اما از يك لحظه 
خاص به بعد، بازي را كنترل و آن طور كه بايد بازي 
 كرديم. ما پاس هاي آسان و ساده داديم تا بازيكنان 

حريف را كمي از لاك دفاعي بيرون بكشيم، سپس 
شكاف ها و  فضاهاي نصفه و نيمه را براي نفوذ پيدا 
كرديم. ما براي نوريچ  مشكلات جدي ايجاد كرده 
و لحظات خوبي داشتيم و دو گل فوق  العاده به ثمر 
رسانديم. نيمه دوم تقريباً شرايط مشابه بود و بايد 
گل سوم را مي زديم و كار نوريچ را تمام مي كرديم 
اما اين اتفاق نيفتاد. در ادامه آنها به گل رسيدند و 
ما بايد مي جنگيديم تا از خط خارج نشويم، اين 

كاري است كه ما به خوبي انجام داديم«. 

فدراسيون فوتبال روسيه در واكنش به حذف 
تيم هاي اين كشور از مسابقات بين المللي به 
صورت رســمي بــه دادگاه حكميت ورزش 
)CAS( شكايت كرده و خواهان لغو حكم فيفا 
و يوفا مبني بر محروميت موقت تيم هاي ملي 
و باشگاهي روسي از تمامي رقابت ها شده  است. 
پس از آغاز عمليات نظامي روسيه در اوكراين، 
فيفا و يوفا تيم هاي ملي و باشگاهي روسيه را 
از حضــور در تمامي رقابت هــاي فوتبالي به 

صورت موقت محروم كردند. فدراسيون فوتبال 
روســيه پس از اطلاع از اين حكم، با انتشــار 
بيانيه اي آن را غيرعادلانه و مغرضانه عنوان كرد 
و از ايــن گفته كه اين فدراســيون به دادگاه 
حكميت ورزش شــكايت خواهد كرد. حالا 
فدراسيون روسيه وعده خود را عملي كرده و 
به صورت رســمي به دادگاه حكميت ورزش 
شــكايت كرده و خواهان لغو حكم فيفا و يوفا 
شده است. همچنين آرتم زيوبا، كاپيتان تيم 

ملي فوتبال روسيه و مهاجم زنيت سن  پترزبورگ، 
با انتشار پيامي به اين موضوع واكنش نشان داده 
و از يوفا و فيفا خواســته تا ورزش را با سياست 
دخيل نكنند. او گفته: »من مخالف جنگ هستم 
اما نمي دانم چرا ورزشــكاران بايد از اين ماجرا 
لطمــه بخورند. مــن مخالــف تبعيض بين 
ورزشكاران و همچنين استانداردهاي دوگانه 
در برخورد با موضوعات مشابه هستم. به روس 

بودن خودم افتخار مي كنم.«

كلوپ: تيم ما بعد از بازي با چلسي از نظر روحي خسته بود شكايت فدراسيون فوتبال روسيه از فيفا و يوفا

سلبريتي هايي که مي خواستند  ورزشكار حرفه اي شوند

از همسر شاهزاده تا بازيگران محبوب
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ليگ برتر انگليس
شنبه 14 اسفند

كينگ پاورلسترسيتي - ليدزيونايتد۱6:00
ويلا پاركاستون ويلا - ساوتهمپتون۱8:۳0
تورف موربرنلي - چلسي۱8:۳0
سنت جيمز پاركنيوكاسل - برايتون۱8:۳0
كرو رودنوريچ - برنتفورد۱8:۳0
مولينكسولورهمپتون - پالاس۱8:۳0
آنفيلدليورپول - وستهم۲۱:00

لاليگاي اسپانيا
شنبه 14 اسفند

ال ساداراوساسونا - ويارئال۱6:۳0
RCDEاسپانيول - ختافه۱8:45
مستاياوالنسيا - گرانادا۲۱:00
برنابئورئال مادريد - سوسيه داد۲۳:۳0

سري A ايتاليا
شنبه 14 اسفند

داسيااودينزه – سامپدوريا۱7:۳0
المپيكورم - آتالانتا۲0:۳0
يونيپالكالياري - لاتزيو۲۳:۱5

بوندس ليگاي آلمان
شنبه 14 اسفند

آليانتسبايرن مونيخ - لوركوزن۱8:00
وونوويابوخوم - گريترفورت۱8:00
المپياهرتابرلين - فرانكفورت۱8:00
ردبوللايپزيش - فرايبورگ۱8:00
فولكس واگنولفسبورگ - يونيون۱8:00
مرسدساشتوتگارت - گلادباخ۲۱:00

ليگ يك فرانسه
شنبه 14 اسفند

بولارلانس - برست۱۹:۳0
ريويرانيس - پاري سن ژرمن۲۳:۳0

برنامه بازی ها
FIXTURES  

 لوئيس تاملينسون )فوتبال(
در سال ۲0۱۳ وقتي كه گروه پاپ »وان 
را  جهــان  قله هــاي  دايركشــن« 
درمي نورديد، لوئيس تاملينسون سعي 
مي كرد فوتباليستي مشهور باشد. ۹ سال 
پيش با باشگاه شــهر خود »دانكاستر 
راورز« قرارداد امضا كرد. آن زمان در اين 
مورد گفت: »واقعاً باورنكردني است. من 
هميشــه طرفــدار فوتبال بــوده ام و 
بازي هــاي زيادي را از نزديك تماشــا 
مي كردم. الان عضو اين باشگاه هستم و 
اين فوق  العاده است.« اما تاملينسون تنها 
توانست در تيم ذخيره حضور پيدا كند 
و 5000 نفر براي تماشاي او مي آمدند.

رومن آبراموويچ پس از تقريباً ۱۹ سال 
كه مالكيت چلسي را در دست داشت، 
آبي ها را براي فروش گذاشته است. بر 
اساس گزارش ها، اين ميلياردر 55 ساله 
روسي در پي حمله روسيه به اوكراين، 
سايه تحريم هاي دولت بريتانيا را روي 
سرش احساس مي كند. اكنون آماده است تا به 
رابطه عاشقانه خود با باشگاه لندني كه در سال 
۲00۳ خريده بود پايان دهد و در صورت دريافت 
پيشنهاد مناســب، ظرف چند روز آينده آن را 
بفروشــد. اما چه كسي آماده است كه راه رومن 
آبراموويچ را كه با به دســت آوردن ۲۱ جام، از 
جمله پنج عنوان ليگ برتر و دو ليگ قهرمانان، 
ميراثي چشمگير از خود به جاي گذاشته را دنبال 
كند؟ نشــريه »سان« شما را با نامزدهايي آشنا 
مي كند كه شايد خواهان سرمايه گذاري در غرب 

لندن باشند. 
سِر جيم رتكليف

دارايي خالص: 6٫33 ميليارد پوند
ثروت رتكليف، ثروتمندترين مرد بريتانيا در سال 
۲0۱8، در سال هاي اخير به ميزان قابل توجهي 
كاهش يافته است. در آن زمان او ۱۲ ميليارد پوند 
دارايي داشــت و در صدر فهرســت ثروتمندان 
»ساندي تايمز« قرار داشت اما در سال ۲0۲۱ به 
رتبه ۲5 سقوط كرد و دارايي او به 6٫۳۳ ميليارد 
پوند كاهش يافت. او از يك مهندس شــيمي به 
سرمايه گذار و صنعتگر تبديل شد و ميلياردها 
دلار به دست  آورد.  رتكليف بنيانگذار، رئيس و 

 Ineos بزرگ ترين ســهامدار نيروگاه شيميايي
Group است. اينئوس، كه حدود ۱۹هزار نفر از 
سراســر جهان اســتخدام مي كند، سوخت و 
روان كننده، بســته بندي مــواد غذايي و مواد 
ساختماني را كه بخش بزرگي از زندگي روزمره 
هستند، توليد مي كند. در سال ۲0۱8، اينئوس 
گردش مالي 45 ميليارد پوندي داشت و ارزش 
آن ۳5 ميليارد پوند بود اما »ساندي تايمز« اين 
تجارت پربدهي را در ســال گذشــته تنها ۱0 
ميليــارد پونــد ارزيابي كرد. رتكليــف هوادار 
مادام العمر منچستريونايتد است كه زماني قصد 
خريد اين باشگاه را داشت. با اين حال، او در سال 

۲0۱۹ به تايمز فاش كرد كه آنها را به مجموعه 
سازمان هاي خود اضافه نخواهد كرد. رتكليف در 
حال حاضر يك مجموعه ورزشي دارد. در سال 
۲0۱۹، او ۹۱ ميليون پوند براي باشــگاه نيس 
فرانسه خرج كرد و صاحب تيم دوچرخه سواري 
حرفه اي Ineos Grenadiers است كه هفت بار 
برنده »تور دو فرانس« شــد. او كه با نام مستعار 
شخصيت شرور جيمز باند »دكتر نو« شناخته 
مي شود، يك قايق تفريحي فوق  العاده به طول 
۲57 فوت به نــام Hampshire II دارد كه ۱۳0 
ميليون پوند مي ارزد و مي تواند ۱4 مهمان و ۲۳ 

خدمه را در خود جاي دهد. 

تاد بوهلي
دارايي خالص: 4 ميليارد پوند

طبق گزارش ها، سرمايه دار 46 ساله آمريكايي در 
ســال ۲0۱۹ علاقه مند به خريد چلســي بود اما 
پيشنهاد ۳ ميليارد پوندي او كمتر از ارزش گذاري 
آبراموويچ بود. بوهلي رئيــس و مديرعامل فعلي 
صنايع الدريج )يك شركت سرمايه گذاري خصوصي 
مســتقر در ساحل شرقي( اســت. او رگ و ريشه 
آلماني دارد و پدربــزرگ و مادربزرگش به آمريكا 
مهاجرت كردند. در مدرسه در تيم كشتي بود و در 
سال هاي ۱۹۹0 و ۱۹۹۱ عناوين مسابقات دولتي 
را به دست  آورد. نقش بوهلي در تيم بسيار كليدي 
بود، تا جايي كه مدرسه امكانات كشتي خود را بر 
اساس او نام گذاري كرد و آن را »اتاق كشتي خانواده 
بوهلي« ناميد.  بوهلي قبلًا در ورزش لس آنجلس 
ســرمايه گذاري هايي انجــام داده بــود. او مالك 
»لس آنجلس ليكــرز« و »لس آنجلس داجرز« و 
همچنين تيم موفق WNBA به نام »لس آنجلس 
اسپاركس« اســت. عليرغم اينكه بسيار سرگرم 
تجارت هايش است، زمان زيادي را صرف كارهاي 
خيريه مي كند. او عضو هيئت مديره Faces )يافتن 
 ،Brunswick درماني براي صرع و تشنج( و مدرسه
يك مدرسه خصوصي در كانكتيكات است. بوهلي 
همچنين در كمك به بنياد ســرطان پروستات، و 
همچنين بنياد فرزندخواندگي ديو توماس )تنها 
مؤسسه خيريه غيرانتفاعي در آمريكاي شمالي كه 
به يافتــن خانه هاي دائمي بــراي كودكان تحت 

سرپرستي اختصاص دارد(، مشاركت دارد. 

هانس يورگ ويس
دارايي خالص: 4 ميليارد پوند

ويس كه مســن ترين سرمايه گذار بالقوه با 86 
سال سن است، با ادعاي اينكه آبراموويچ به او 
پيشنهاد خريد باشــگاه را داده است، جريان 
فروش چلسي را فاش كرد. او همچنين گفت 
كه بايد در مورد ارزش باشــگاه صحبت شود 
چراكه باشــگاه ۲ ميليارد پونــد به آبراموويچ 
بدهكار اســت. او افزود: »آبراموويچ به دنبال 
فــروش عمارت خــود در انگليس اســت، او 
همچنين مي خواهد به سرعت از چلسي خارج 
شود. من و سه نفر ديگر پيشنهاد خريد چلسي 
را در روز سه شنبه از آبراموويچ دريافت كرديم 
اما بايــد 4،  5 روز صبر كنــم. در حال حاضر 
درخواست آبراموويچ خيلي بالاست. مي دانيد 
كه چلسي ۲ ميليارد پوند به او بدهكار است اما 
چلسي اين پول را ندارد. امروز ما قيمت دقيق 
 Synthes فروش را نمي دانيم.« ويس بنيانگذار
USA، بزرگ تريــن توليد كننــده تجهيزات 
پزشكي در جهان است كه پيچ و ديسك براي 
استخوان هاي شكسته مي سازد. بخش بزرگي 
از ثروت او با فروش شــركتش به جانسون  اند 
جانسون به مبلغ ۱4 ميليارد پوند به دست آمد. 
اخيــراً »فوربس« ويس را بــه عنوان »يكي از 
بشردوست ترين افراد جهان« ناميد. او به طرز 
شــگفت آوري مبلغ 8۹ ميليــون پوند به دو 
دانشگاه زوريخ )دانشگاه زوريخ و ETH زوريخ( 

كمك كرده است. 

استيون راس
دارايي خالص: 6 ميليارد پوند

شايد بحث برانگيزترين انتخاب همين مورد باشد ؛ 
راس آمريكايي 8۱ ساله، كه به شدت درگير ايده 
سوپرليگ اروپا بود. پيش از اين، او جام قهرمانان 
بين المللي را ايجاد كرد ؛ يك تورنمنت پيش فصل 
كه بهترين تيم هاي اروپا را در طول تابستان در برابر 
يكديگر قرار مي دهد.  راس ميلياردها دلار خود را 
به عنوان توسعه دهنده املاك و مستغلات به دست 
 Related Companies آورد و مالك اكثريت سهام
اســت كه در سال ۱۹7۲ تأســيس كرد. دو تا از 
معروف ترين ســاختمان هاي او افق نيويورك را 
تزئين مي كنند ؛ مركز دويچه بانك، جايي كه او در 
آنجا كار و زندگي مي كند و همچنين هادسون يارد. 
سرمايه گذاري هاي او شامل SoulCycle هاليوود 
 Equinox و گروه تناســب اندام لوكس آمريكايي
است. راس همچنين مالك تيم فوتبال آمريكايي 
»ميامي دلفينز« و ورزشگاه »هارد راك« آنهاست 
كه مجموعاً 8۳0 ميليون پوند در سال ۲00۹ براي 
او هزينه دربر داشت.  اما به نظر مي رسد اين فوتبال 
اســت كه اين مــرد آمريكايــي را مجذوب خود 
مي كند. يكــي ديگر از شــركت هاي راس به نام 
Relevent Sports Group، حــق پخــش ليگ 
قهرمانان اروپا را در ايالات متحده به دســت  آورد. 
راس در گذشــته هرگز تمايلي به خريد چلسي از 
خود نشان نداد اما وسوسه داشتن يك باشگاه در 
رقابتي كه شركت رسانه اي خودش تبليغ مي كند، 

ممكن است او را مجاب به خريد كند. 

از ثروتمندترين مرد سابق بريتانيا تا مالك لس آنجلس ليكرز  خريداران احتمالي باشگاه چلسي
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خيلي از ورزشكاران مشتاق در نهايت موفق نمي شوند به عنوان يك حرفه اي 
در رشته مربوطه به كار خود ادامه بدهند. اين شامل تعدادي از چهره هاي 
معروفي مي شود كه مي خواستند ورزشــكار حرفه اي شوند اما به شيوه 
ديگري براي خود نامي دست و پا كردند. نشريه »سان« هفت  فرد مشهور 

را معرفي مي كند كه در رشته هاي ورزشي مختلف تقريباً موفق بوده اند. 
 گوردون رمزي )فوتبال(

رمزي قبل از اينكه سرآشپز مشــهوري بشود، رؤياي فوتباليست 
حرفه اي شدن را دنبال مي كرد. در ۱5 سالگي پيشنهاد پيوستن به 
رنجرز را داشت اما در نهايت به دليل چندين مصدوميت مجبور به 
كناره گيري از اين ورزش شــد. با وجود اينكه نتوانســت به عنوان 
فوتباليست كار كند، از توانايي هاي آشپزي خود استفاده كرد و در 
ميزباني مســابقات Soccer Aid )مسابقات خيريه سالانه بريتانيا( 
جايگاهي براي خود دست و پا كرد. رستوران او ۱6 ستاره ميشلين 

)استاندارد رتبه بندي رستوران ها( را دارد. 

 دواين جانسون 
)فوتبال آمريكايي(

دواين جانسون ملقب به »راك« يكي از 
مشهورترين كشــتي گيران WWE در 
تمام دوران هاست. راك كه ۱0 بار قهرمان 
جهــان شــده، دشــمني نمادينــي با 
ســتاره هايي مانند اســتون كلداستيو 
آستين، تريپل اچ و جان سينا داشت اما 
قبل از اينكه پا بــه داخل رينگ بگذارد 
فوتبــال آمريكايي بازي مي كــرد. او در 
دانشگاه ميامي به عنوان تكل دفاعي بازي 
مي كرد و عضو تيم قهرمان كشور در سال 
۱۹۹۱ بوده اســت و براي مسابقات سال 

۱۹۹5 ثبت نام كرد اما انتخاب نشد. 

 جيسون استتهم 
)شيرجه(

اين مورد ممكن اســت خيلي ها را 
شگفت زده كند. قبل از اينكه استاتهم 
هاليوودي شــود بخشي از تيم ملي 
شيرجه بريتانيا بوده است. و موفق هم 
بــود! در اوايل ۲0 ســالگي نماينده 
انگليس در بازي هاي مشترك المنافع 
۱۹۹0 بود و رتبه دهم را كسب كرد. 
علاوه بر اين، استاتهم با ويني جونز 
بزرگ شد كه براي ويمبلدون بازي 
مي كرد و سپس در كنار استاتهم در 
فيلم »قفل، انبار و دو بشكه باروت« 

به ايفاي نقش پرداخت. 
 كيت ميدلتون 

)هاكي(
شايد كيت ميدلتون الان يكي 
از اعضــاي اصلــي خاندان 
ســلطنتي بريتانيا باشــد اما 
زماني ورزشكاري پرشور بود. 
دوشــس كمبريج براي تيم 
هاكي روي چمن دبيرستان 
خود بازي مي كرد و در دانشگاه 
هم به ايــن ورزش ادامه داد. 
پــس از ملاقات با شــاهزاده 
ويليام، با تيم هاكي المپيك 
زنــان در لندن ۲0۱۲ در يك 

جلسه تمريني شركت كرد. 

 تري كروز )فوتبال 
آمريكايي(

تري كروز، ســتاره بروكلين ناين-
ناين، به خاطر بازي در نقش ستوان 
تري جفوردز در نمايشــي كمدي 
آمريكايي معروف است اما اين بازيگر 
عضلانــي و خوش هيــكل زماني 
فوتبال آمريكايي بــازي مي كرد و 
خيلي بيشــتر از »راك« در زمين 
فوتبال موفق بود. در ســال ۱۹۹۱، 
تيم لس آنجلس رامز او را به خدمت 
گرفت و در مجموع ۳۲ بازي در سه 
فصل براي رامز، سن ديگو چارجرز و 

واشنگتن ردسكينز انجام داد. 

 جيجي حديد 
)واليبال(

جيجي حديد با حرفه مدلينگ 
خود را به يك ســتاره جهاني 
تبديل كــرده اســت اما در 
نوجواني كاپيتان تيم واليبال 
دبيرســتان خود بود و زماني 
اميدوار بود كه واليباليســت 
حرفه اي شود. وقتي در برنامه 
جيمي فالون در سال ۲0۱۹ از 
او در مــورد روزهــاي بازي 
پرسيده شد، گفت: »احتمالاً 
اگر آن موقع من را مي ديدي 

از من مي ترسيدي.«



پرونده اولين دوره ليگ هاكي روي 
يخ در حالي بســته شــد كه تيم 
آنلاين تاير با قهرماني در دوره اول، 
نام خود را جاويدان كرد. در ميان 
نفرات اين تيم پرســتاره فاطمه 
اسماعيلي، در جريان ليگ ۴۴ گل 
به ثمر رساند و بهترين گلزن فصل 
شد. از سوي ديگر او ۳۱ پاس گل 
بــه هم تيمي هايــش داد. بدين 
ترتيب فاطمه اسماعيلي روي ۷۴ 
گل زده آنلايــن تاير – حدود ۵۰ 
درصــد گل هاي اين تيــم – اثر 
مستقيم داشــته است. اين عدد، 
چيزي در حدود ۲۷ درصد تمام 
گل هاي به ثمر رسيده ليگ ۱۴۰۰ 
اســت. ســتاره يخي در جريان 
ديدارهاي حساس آنلاين تاير برابر 
رقبايش در راه قهرماني هم با گل 
و پاس گل درخشيد تا نشان دهد 
توانمندي هايش مرزي ندارد و در 
بازي هاي حساس نيز تيمش را از 
گرفتاري بيرون مي كشد. آنلاين 
تاير در اين فصل همه آمارها را از 
آن خود كرد. ۱۴۲ گل زده و تنها 
۸ گل خــورده اين تيم را صاحب 
بهترين خــط آتــش و بهترين 

عملكرد دفاعي كرد. 
ملي پوش تيم ملي اسكيت 
هاكي روي يخ در خصوص ليگ 
و قهرماني آنلاين تاير مي گويد: 
»ليگ بســيار خوب و جذابي 
برگــزار شــد. هرچنــد تعداد 
پيست هاي اسكيت هاكي روي 
يخ براي انجام تمرينات و حضور 
در رقابت هاي ليگ كم است. تيم 
ما هم خيلي خوب تمرين كرد و 
چون اغلب بازيكنان ما ملي پوش 
هســتند، بــراي رســيدن به 

قهرماني خيلي تلاش كرديم و 
خدا را شكر اول شديم.«

اسماعيلي ســاكن ورامين 
اســت اما محل تحصيــل، كار و 
تمرينش در تهران قــرار دارد و 
تأكيد مي كنــد كه حتي همين 
حالا هم بــراي اينكه در تمرين 
حضور يابد ۲ ســاعت رفت و ۲ 
ساعت برگشت را متقبل می شود: 
»اجــازه نــدادم چيــزي مانع 
پيشرفت مسير من شود. در سال 
۹۱ بود كه براي اولين بار به تيم 
ملي اينلاين هاكي دعوت شدم و 
در آن سال، همراه با تيم ملي به 
كره جنوبي رفتم و تيم ما ســوم 
آسيا شد. روي سكو رفتن با تيم 
ملي، بهترين احساس دنيا بود و 
فكر مي كردم خوشــحال ترين 
دختــر روي زمين هســتم. آن 
مسابقات براي من يك جهش بود 
و به مــن كمك كرد كه با انگيزه 

بيشتري مسيرم را ادامه دهم.«
ملي پوش اسكيت هاكي روي 
يخ همچنين از شرايط فعلي تيم 
ملي صحبت مي كند: »تلاش ما بر 
اين اســت كه بتوانيــم در اولين 

حضور رسمي قاره اي عملكرد 
موفقي ارائه دهيم. ارديبهشــت 
۱۴۰۱ از اين نظر براي ما و هاكي 
روي يخ ايران تاريخي است كه در 
مسابقات كاپ آسيا در فيليپين 
مســابقه خواهيم داد و اين يك 

تجربه خاص است.«
اســماعيلي تأكيــد مي كند: 
»مهمترين نياز كنوني بازيكنان ملي 
فقط تمرين است چرا كه تنها از اين 
طريق به نقاط ضعف و قوت خود پي 
مي بريــم. فاصلــه مــا بــا رقباي 
آسيايي مان زياد است. از آنجا كه در 
گذشــته همه بازيكنــان حاضر در 
اردوي تداركاتــي تيم ملي اينلاين 
هاكي بازي مي كردند از نظر آمادگي 
در شــرايط خوبي هستيم اما براي 
رســيدن به حريفــان بايد تلاش و 

تمرين بيشتري داشته باشيم.«
او عقيــده دارد كــه حتي 
تماشاي مسابقه آيس هاكي هم 
براي ملي پوشان مفيد است: »اگر 
پشتيبان ما باشند و تيم ما بتواند 
اعزام شــود و ميدان ببيند هاكي 
روي يخ ايران با سرعت بيشتري 

رشد مي كند.«

بازي هاي دوستانه تيم مظفر در بلاروس
شهرزاد مظفر، سرمربي سابق تيم ملي فوتسال 
كشــورمان به همراه تيم ملي كويت راهي بلاروس 
شده است. او كه چهار سالي است هدايت تيم ملي كويت 
را بر عهــده دارد براي برپايــي اردوي تداركاتي و انجام 
بازي هاي دوستانه به اين كشور اروپايي سفر كرده است. 
شــاگردان مظفر خــود را براي شــركت در بازي هاي 
كشورهاي عربي آماده مي كنند. مظفر همچنين به دنبال 
فراهم كردن شرايطي براي ميزباني از تيم ملي فوتسال 

در كشور كويت مي باشد. 

آنا بهشتيان، بازيكن ايراني– اوكرايني تيم گروه 
بهمن به فينال ليگ برتر بسكتبال رسيد. او كه به 
دليل مصدوميت مدتي از صحنه رقابت ها دور بود 
با درخواست فريناز طائر پور، سرمربي گروه بهمن قرار 
اســت اين تيم را در فينال ليگ برابر شــيميدر قم 
همراهي كند. مدافع عنوان قهرماني با شكست تيم 
اكســون جواز ديدار پاياني را گرفته و آنها به غير از 
بهشتيان شوماري هريس بازيكن آمريكايي را نيز در 

اختيار دارند. 
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فوتبال ايتاليــا 9- چكيده - پول 
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- برج داستاني - مدافع در فوتبال 11- 
انتهــاي جهنــم - تيمي در فوتســال كشــورمان - جام 
ورزشي 12- سمت چپ - مدافع سابق تيم ملي فوتبال 
آرژانتين - آينده 13- از حروف فرنگي - بالاي فرنگي 
- مدافــع ســابق و نيجريــه اي كايزرســاترن آلمان - 
ورزش مــادر - مايه حيات 14- باشــگاهي در ايتاليا - 
سرمربي سابق تيم ملي فوتبال استراليا 15- تيمي در 

فوتبال روسيه
  عمودي:

1- بازيكن تيم ملي فوتبال كشورمان در دهه شصت 
2- تيــم دوم برليــن - باشــگاه توپچي هــا در فوتبال 
انگليس 3- سرخود - گوشت آذري - جاي دور از خطر 
- ويتاميــن جدولي - رفتار 4- مهاجم ســابق تيم ملي 
فوتبال اســتراليا - ســرمربي پيشــين رئال مادريد - 
ظرفــي كــه در آن مــي  را صــاف مي كننــد 5- حيوان 
مسابقه اي - باشگاهي در اسلووني - برنج آبكش شده 
6- عدد سوتي - زينت رو - عدد فوتبال - درياي عرب 
7- درخــت اعدام - نــام دالاس داور ســابق فوتبال 
اســكاتلند 8- از مربيان فقيد فوتبال كشورمان - گاز 
دستي خودروهاي قديمي 9- حاجت و نياز - ابزار 10- 
نشــاط توخالي - حرف دهان كجــي - عامت مفعولي - 
بازيكن فقيد فوتبال كامرون 11- عددي كمتر از هزار 
و دويست - مهاجم ســابق تيم ملي فوتبال انگليس و 
باشگاه منچستر يونايتد - تله 12- نامي براي دختران 
- مهاجم اسبق اســپانيا - نام مه ير داور سابق فوتبال 
ســوئيس 13- همراه بيماري مي آيد - عامت مفعولي 
- شــماره سابق پيراهن علي پروين اما به زبان فرنگي 
- نيم تنه مردانه - سرسلســله اعداد 14- اســطوره 
يوونتوس - بازيكن سابق تيم ملي فوتبال برزيل 15- 
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  افقی:
1- باشگاهي در فوتبال انگليس 2- مدافع سابق تيم 
ملــي فوتبال نيجريه - چهره مورد نظر ما 3- رود آرام 
- صفحــه مجــازي - خودروي كــره اي - نــام آذري - 
شالوده 4- پول آسيايي - تنها قهرمان فرانسوي ليگ 
قهرمانــان اروپا - نام كانتونا ســتاره ســابق فوتبال 
فرانســه 5- مرگ - ســرمربي پردردسر پرتغالي! - 
اتصــال ايمن كننده لــوازم برقي 6- پول ســرزمين 
آفتــاب - بــه دنيا آوردن - برابر - ضمير فرانســوي 
7- هــوا بــه زبــان بــكام - مــردم قرآنــي 8- مربي 
دروازه بان هــاي ســپاهان - ســتاره ســابق تيم ملي 

تماشای شبانه جدال ليورپول - وستهام 
در ادامه رقابت های ليگ برتر انگليس، 
ليورپول امشب ســاعت ۲۱ به مصاف 
وستهام خواهد رفت. اين بازی به صورت 
زنده از شــبكه ورزش پخش می شود و 
راديو ورزش هم نتايج ديدارهای امروز و 
امشــب اروپايــی را لحظه بــه لحظه 

اطلاع رسانی می كند.
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کاظمي پور: 4 رشته تيمي بانوان به عربستان مي روند
تيم هاي ملي بسكتبال سه نفره، كبدي، هندبال و واليبال بانوان به بازي هاي كشورهاي 
اسلامي اعزام مي شوند. مريم كاظمي پور، معاون توسعه ورزش بانوان با تأكيد بر اين اعزام ها 
مي گويد: »رشته هاي تيمي بانوان روند توسعه اي خود را حفظ كرده اند و با نگاه حمايتي 
ســتاد عالي بازي هاي آسيايي مواجه شدند و در اين بين تيم هاي ملي كبدي، هندبال، 
واليبال و بسكتبال سه نفره به عربستان مي روند. اميدوارم حضور موفقي را سپري كنند 

اما براي اعزام به بازي هاي آسيايي اولويت هاي فرهنگي و فني مورد توجه قرار دارد.«

کامراني: دليل منطقي نداشتند
مهدي كامراني، ملي پوش نسل طلايي بسكتبال ايران از نحوه برخورد كادر فني تيم ملي 
نسبت به كنار گذاشتنش از ليست تيم ملي براي بازي برابر سوريه ناراحت است. او با توجه 
به صحبت هاي مصطفي هاشــمي، سرمربي تيم ملي كه گفته او مصدوم است، مي گويد: 
»حقيقت اين است كه ۸ شب بود، آقاي حاتمي به من زنگ زدند و پس از احوالپرسي گفتند 
شما براي بازي فردا در تركيب نيستيد. دليل منطقي هم ارائه ندادند. كاش به من مي گفتند 

دليل اين تصميم چيست؟ به من گفتند زانوي تو درد مي كند كه گفتم نه دردي ندارد!«

رجبلو و سرمربيگري رکابزنان عراق
محمد رجبلو، سرمربي تيم هاي ملي دوچرخه سواري عراق شد. پس از برگزاري نشست 
مشترك دو فدراسيون دوچرخه سواري ايران و عراق رجبلو به عنوان سرمربي عراقي ها 
انتخاب شد و ديروز با حضور وزير ورزش و رئيس كميته ملي المپيك عراق مراسم معارفه 
او انجام شد. او كه از مدال آوران تيم ملي كشورمان است براي آموزش در سطح پايه و 
هدايت تيم بزرگســالان راهي اين كشور شد: »به توافقات خوبي رسيديم و اميدوارم 

بتوانم به رشد و توسعه اين رشته در عراق كمك كنم. كار زيادي پيش رو دارم.«

i r a n
S P O RT S

ورزشايران
71 4 0 0 /1 2 /1 4  شـــنبه
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هندبال در انتظار سرمربي خارجي
ظهرابي:بازيهايکشورهاياسلامييكتدارکاتفوقالعادهاست

تيم ملي هندبال بازي هاي كشورهاي اسلامي، آسيايي 
و قهرماني جهان را پيــش رو دارد اما با رفتن فرناندز 
سرمربي اسپانيايي  اش هنوز كادر فني براي اين تيم 
مشخص نشده است. مسعود ظهرابي مربي تيم ملي 
هندبال در مورد صحبت هايي كه فدراســيون براي 
جــذب مجدد ســرمربي خارجي كــرده، مي گويد: 
»فدراســيون چند گزينه را انتخاب كرده و در حال 
بررسي است تا بهترين مربي كه بتواند به هندبال ايران 
كمــك كند را به خدمت بگيرد. ايــن مربي بايد هم 
شــناخت خوبي از تيم ما داشته باشد و هم شناخت 
كافي از آسيا داشته باشد. فدراسيون در حال رايزني 

است و بايد ببينيم چه اتفاقي رخ خواهد داد.«
او درباره زمان نهايي شــدن قــرارداد هم بيان 
مي كند: »با تشــخيص رئيس فدراسيون سرمربي 
انتخــاب مي شــود. در حال رايزني هســتند و هر 
گزينه اي كه به شــرايط تيم ملي نزديك تر باشــد 
انتخاب خواهد شــد. فكر مي كنم سياست رئيس 
فدراسيون اين است كه تا قبل از سال جديد سرمربي 

را انتخاب كنند تا او بتواند مرحله نهايي ليگ را براي 
انتخاب بازيكن بررسي كند.«

مربي تيم ملي همچنين اميدوار است به  زودي 
اردوها آغاز شود: »به نظر من همين امروز هم شروع 
كنيم خيلي دير اســت اما با توجــه به اينكه ميزبان 
مسابقات ســاحلي قهرماني آسيا هستيم، همچنين 
هنوز ليگ برتر هندبال در جريان است و هنوز سرمربي 
تيم ملي مشخص نيست فكر نكنم اردوهاي تيم ملي 
زودتر از ارديبهشت استارت بخورد. تا آن زمان درگير 

ليگ خواهيم بود.«
ظهرابي از سختي رقابت ها در بازي هاي كشورهاي 
اســلامي هم صحبت مي كند: »اين مسابقات قبل از 
بازي هاي آسيايي تورنمنت خيلي سخت و خوبي براي 
تيم  ملي مردان است، چون از كشورهاي مصر، تونس، 
الجزاير، تركيه و كشورهاي آفريقايي در اين مسابقات 
شركت مي كنند. يك بازي تداركاتي فوق   العاده براي 
تيم ملي اســت. البته با سرمربي خوب و برنامه ريزي 

مي توانيم جزو بهترين ها باشيم.«

ديدارهاي معوقه مرحله دوم ليگ برتر بسكتبال 
از پنج شنبه ۱۱ اسفند در تهران آغاز شد. بعد از 
وقفه يك ماهه اي كه در برگزاري اين بازي ها به 
دليل اردوهاي ملي و پنجره دوم انتخابي جام 
جهاني  به وجود آمد، ليگ برتر بسكتبال با انجام 
سه بازي پيگيري شد كه در مسابقه اول آويژه 
صنعت پارساي مشهد با نتيجه ۹۰ – ۷۹ از سد 
خانه بسكتبال خوزستان گذشت. مهرامي ها در 
يك بــازي نزديك ۷۹- ۷۱ مس كرمان بدون 
خارجــي را در دقايق پاياني بردند. نفت آبادان 

هم ۸۹- ۸۵ از سد صنايع هرمزگان گذشت اما 
در اين سه مسابقه درخشش نويد خواجه  زاده و 
اصغر كاردوســت نفراتي كه از ليست تيم ملي 
براي بازي با روسيه خط خوردند قابل توجه بود. 
البتــه خواجه  زاده بازيكن تيــم آويژه صنعت 
پارساي مشهد در مرحله دوم رقابت ها و پس از 
بازگشت ســرجان ايوانوويچ به مشهد يكي از 
بهترين نفرات اين تيم بود. سرجان ايوانوويچ كه 
براي چهارمين سال پياپي قرارداد مربيگري  اش 
را با مشهدي ها به مدت يك  سال ديگر تمديد 

كرد، در خصوص بــازي خواجه  زاده مي گويد: 
»اين بازيكن بسيار باهوش و خلاق است. اعتماد 
به او مي تواند تيمت را برنده كند. البته بايد بگويم 
من به همه بازيكنانم تبريك مي گويم چرا كه 
نقش خودشان را به خوبي ايفا كردند و اين براي 
من بســيار مهم است.« او با توجه به برد مقابل 
خانه بسكتبال هم بيان مي كند: »خوشحالم 
برديم. آخر بازي افت و خيز زيادي داشتيم اما 
هر چه از بازيكنان پيش از مسابقه خواستم انجام 
دادند. همچنين به حريف تبريك مي گويم چون 
تيم خوبي هستند و مربي خوبي دارند. واقعاً از 
اين ديدار لذت برديم چون هر دو تيم عالي بازي 
كردند.« سرجان همچنين از تمديد قراردادش 
راضي به نظر مي آيد: »با وجود رابطه خوبي كه 
بين مسئولان باشگاه آويژه و من وجود دارد كه 
اعتماد طرفين را نشان مي دهد، راضي به تمديد 
يك ساله قراردادم شــدم. اميدوارم با اين تيم 
بتوانيم روزهاي خوبي را تجربه و با رفتن روي 

سكو شادي را به مردم مشهد تقديم كنيم.«
سرمربي صربســتاني آويژه صنعت 
پارساي مشهد در ضمن آن برد را كادوي 
تولدش مي داند: »كاش ۲۸ ســاله بودم و 

مي رفتم بازي مي كردم.«

ســعيد محمدپور دارنده مــدال طلاي 
بازي هاي المپيك ۲۰۱۲ لندن كه پس از 
چند ســال دوري از مســابقات به علت 
آسيب ديدگي از ناحيه كتف، يك بار ديگر 
قصد بازگشــت به رقابت هاي اين رشته 
ورزشي به همراه تيم فولادين ذوب آمل در 
ليگ وزنه  بــرداري باشــگاه هاي ايران را 
داشت، باز هم آسيب ديد. او در اين خصوص مي گويد: 
»از يك  سال پيش و پس از مشورت با بزرگان اين رشته 
ورزشي و با توجه به آمادگي ام قصد داشتم با حضور در 
تيم فولادين ذوب آمل كه هدايت آن را بهداد سليمي 
برعهده داشت در ليگ شركت كنم، ولي متأسفانه اين 
بار از ناحيه كمر دچار مصدوميت شدم و نتوانستم در 
ليگ وزنه بزنم.« او ادامه داد: »با گذشــت دو ماه از اين 
مصدوميت و انجام فيزيوتراپي، تمرينات سبك را شروع 
كردم و در صورتي كه از بند اين مصدوميت نجات پيدا 
كنم، بار ديگر شانس خود را براي پوشيدن دوبنده تيم 
ملي امتحــان مي كنم، در غير اين صــورت از دنياي 
قهرماني كنار مي روم.« محمدپور با ابراز تأسف از عدم 
كسب قهرماني ليگ وزنه  برداري توسط تيم فولادين 
ذوب آمل بيان كرد: »براي سليمي متأسفم كه با وجود 
داشــتن چنين وزنه برداراني كه پس از بازگشــت از 
رقابت هاي جهاني ازبكســتان مصدوم شــده بودند 

نتوانســت قهرماني را به دســت  آورد. مصدوميت در 
وزنه  برداري هميشه وجود داشته و خواهد داشت ولي 
نــه به اين تعداد. مطمئناً ايرادي در تمرينات تيم ملي 
وجود دارد كه بيشتر وزنه برداران دچار مصدوميت هاي 
شديده شده اند. مطمئناً اگر آيت شريفي، علي بيگلري، 
محمد زارعــي و... دچار مصدوميت نمي شــدند تيم 
فولادين ذوب آمل بالاتر از تيم ذوب آهن روي ســكو 
مي ايستاد.«  ملي پوش سابق با ابراز تأسف از بلاتكليفي 
فدراسيون وزنه  برداري پس از صدور حكم بازنشستگي 
علي مرادي گفت: »براي مسئولان دستگاه ورزش كشور 

متأسفم كه با گذشت چند ماه هنوز سرپرستي براي اين 
فدراسيون انتخاب نكرده اند و اين فدراسيون همچنان 
در بلاتكليفي به ســر مي برد. اين امر نشان مي دهد كه 
وزارت ورزش بهايي به وزنه  برداري كه يكي از رشته هاي 
مــدال آور ورزش ايران در عرصه هاي قاره اي، جهاني و 
المپيك است، نمي دهد. آنها بايد به اين امر توجه داشته 
باشند كه زمان خيلي سريع مي گذرد و به  زودي به زمان 
برگزاري بازي هاي آســيايي نزديك مي شويم و ديگر 
زماني براي آمادگي ملي پوشــان براي حضور در اين 

رويداد مهم قاره اي نداريم.«

مسابقات كشتي آزاد انتخابي جام جهان پهلوان تختي 
در تهران برگزار و با معرفي نفرات برتر به پايان رسيد. 
اين پيكارها به عنوان مرحله دوم چرخه انتخابي تيم 
ملي كشتي  آزاد روزهاي چهارشنبه و پنج شنبه گذشته 
با شــركت ۱۸۹ كشــتي گير از ۲۸ تيم در سالن فتح 
دانشگاه  آزاد اســلامي تحقيقات و فناوري برگزار و با 
معرفي نفرات برتر به پايان رسيد. بر اساس اعلام قبلي 
6 نفــر برتــر اوزان ده گانــه مجوز شــركت در جام 
جهان پهلوان تختي )سومين مرحله چرخه انتخابي 
تيم ملي( را به دست  آوردند. به  رغم معافيت مدال آوران 
كشــورمان از بازي هاي المپيك و مسابقات قهرماني 
جهان ۲۰۲۱ ژاپن و نروژ در اين پيكارها، بعضي حوادث 
و اتفاقات رقم خورد كــه گرمابخش رقابت مدعيان 

كسب مجوز حضور در جام تختي شد. 
وزن 6۵ كيلو با ۳۳ مدعي، شلوغ ترين و اوزان ۵۷ و 
۱۲۵ كيلو هر كدام با ۱۱ كشــتي گير، خلوت ترين اوزان 

اين رقابت ها بودند. استان تهران با ۳۱ آزادكار و مازندران 
با ۲۸ كشتي گير، بيشترين نفرات و استان هاي خوزستان 
با يك، خراســان شمالي و يزد نيز هر كدام با دو نماينده، 
كمترين شركت كننده را داشــتند.  بازگشت عليرضا 
كريمي دارنده مدال هاي طلا، نقره و برنز اوزان ۸6، ۹۲ 
و ۹۷ كيلوي مســابقات قهرماني  جهــان، بازي هاي 
آسيايي و قهرماني آسيا به روي تشك قهرماني، بعد از 
ماه ها دوري از مسابقه و تمرين به دليل مصدوميت و 
استراحت اجباري ناشــي از جراحي، يكي از اتفاقات 
شيرين و دلگرم كننده براي كادر فني و تيم ملي كشتي 
آزاد كشورمان بود. حضور كريمي در وزن ۸6 كيلو يكي 
ديگر از حوادث و رخدادهاي مهم، حســاس و دور از 
انتظار اين مســابقات بود كه ديدارهــاي اين وزن را 
جذاب تر از هميشه كرد.  عليرضا كريمي در شرايطي 
تصميم به بازگشت و حضور مجدد در وزن قبلي خود 
گرفته كه اكنون حســن يزداني با ۷ مدال طلا، نقره و 

برنز المپيك و جهان، صاحب اصلي اين وزن محسوب 
مي شود و كريمي براي رسيدن به دوبنده تيم ملي، قطعاً 
كار بسيار سخت و دشوارتري نسبت به گذشته خواهد 
داشت. البته شــايد حضور جوانان پرانرژي، جسور، 
جنگنده، توانمند و آينده داري مثل كامران قاسم پور، 
احمد بذري، مجتبي گليج، محمدحسين محمديان 
و... در اوزان ۹۲ و ۹۷ كيلو، كريمي را وادار ســاخته تا 
پيــه رقابت با يك قهرمان نامدار و پرافتخار را به تنش 
بمالــد اما مجبور به رويارويي بــا جمع كثير جوانان 
پرانگيزه يكي از دو وزن قبلي نباشد.  قطعاً رقابت براي 
كريمي با يزداني، فوايد و محســنات ديگري، حتي در 
صورت قبول شكست هم خواهد داشت. به طور مثال 
اگر كريمي از سد همه حريفان ۸6 كيلو بگذرد و فقط 
مغلوب يزداني شود، اين شانس را دارد كه براي رسيدن 
به دوبنده تيم ملي در بازي هاي آســيايي يا قهرماني 
جهــان ۲۰۲۲ به عنوان يكي از دو نفر اصلي اين وزن، 
مسافر چين يا صربستان شود اما اگر در دو وزن ۹۲ يا 
۹۷ كيلو اســير يك حادثه يا اتفاق بشود، شايد چنين 
شانســي نصيبش نشــود. يكي ديگر از اتفاقات مهم 
ديدارهاي انتخابي جام تختي، كسب مقام نخست رضا 
اطــري در وزن جديدش بود كه به رغم كســب مقام 
نخست 6۱ كيلو اما گويا ديگر او به پايان كار در تيم ملي 
نزديك شده كه كادر فني او را حتي به اردوي تيم ملي 

)كه از امروز شروع مي شود( نيز دعوت نكرده است. 
در پايان ديدارهاي چرخه دوم انتخابي تيم ملي 
كشتي  آزاد، عرفان آئيني، رضا اطري، محمدرضا باقري، 
اميد خدمتي، اميرحســين حســيني، علي غلامي، 
عليرضا كريمي، ارشــك محبي، دانيال شريعتي نيا و 
محمد علي تبار در اوزان ۵۷، 6۱، 6۵، ۷۰، ۷۴، ۷۹، ۸6، 
۹۲، ۹۷ و ۱۲۵ كيلو عنوان نخست را به دست  آوردند. 

فدراســيون واليبال درخواست ميزباني هفته سوم 
ليگ ملت ها را به فدراســيون جهاني ارائه داد. به دنبال 
برپايي جنگ ميان كشورهاي روسيه و اوكراين بسياري 
از فدراسيون هاي جهاني تيم هاي ملي روسيه را از شركت 
در رويدادهاي مختلف قهرماني جهان، اروپا و بازي هاي 
پارالمپيك زمســتاني محروم كرده اند. در اين راســتا 
ورزشكاران اسكي روسيه در بازي هاي ۲۰۲۲ پارالمپيك 
زمستاني ابتدا قرار شد تحت پرچم المپيك شركت كنند 
ولي با بدتر شــدن وضعيت جنگ، كميتــه بين المللي پارالمپيك 
خواســتار خروج روس ها شده اند. از طرف ديگر فيبا تيم هاي ملي و 
باشــگاهي بسكتبال اين كشور را از انتخابي جام جهاني  و ليگ اروپا 
خارج كرد، فيفا تيم هاي فوتبال آنها را محروم كرد و فدراسيون جهاني 
واليبال FIVB نيز ميزباني قهرماني جهان و هفته سوم ليگ ملت ها 
را از روســيه گرفت. به دنبال آن ايران درخواست ميزباني داد تا در 
صورت پذيرش آن شاگردان بهروز عطايي در تهران به ميدان بروند. 
سرمربي تيم ملي در اين خصوص مي گويد: »آقاي داورزني، رئيس 
فدراسيون اين درخواست را به FIVB داده است و به  زودي پاسخ آن 
را دريافت مي كنيم. به نظرم اين ميزباني مي تواند كمك شاياني به 

تيم ملي بكند.«
امــا او ميزباني قهرماني جهان را در حال حاضر براي ايران غير 
ممكن مي داند: »براي قهرماني جهان حداقل چهار شهر ايران بايد 
امكانات ميزباني را به  طور كامل داشته باشند اما متأسفانه به جز دو 
شهر شرايط ميزباني ندارد، پس نمي توان پذيراي اين همه تيم بود.«

البته سرمربي تيم واليبال هراز آمل ميزباني از جام باشگاه هاي 
آسيا را زياد درخور كشورمان نمي داند: »از آنجا كه اين جام از اهميت 
زيادي برخوردار نيســت و تيم هاي باشگاهي كشورمان هميشه در 
سكوي قهرماني مي ايستند، بهتر بود اين ميزباني ها در سطح پايين 

درخواست نشود و براي ملي و كلان برنامه ريزي شود.«
در ادامه بهروز عطايي در خصوص فصل جاري ليگ برتر واليبال 
صحبت مي كند: »ليگ خيلي فشــرده اي را پشــت  سر گذاشتيم. 

بازي هاي سختي را هم ديديدم. به رغم كرونا سازمان ليگ و فدراسيون 
توانســت با مديريت خوب بازي هاي مقدماتي را به  نحو  احسن انجام 

داده و مرحله پلي  آف را نيز متمركز در تهران برگزار كند.«
او همچنين تأكيد مي كند: »هشــت تيــم مرحله پلي  آف نيز 
تيم هــاي قابل قبولي بودند كه حتــي دو بازي آخر آن بين تيم هاي 
لبنيات هراز آمل – فولاد ســيرجان و مقاومت شــهداب يزد- مس 
رفسنجان برگزار شد، كيفيت بسيار بالايي داشت و تمام علاقه مندان 

از آن لذت بردند طوري كه كيفيت و هيجان آن كم سابقه بود.« 
بهروز عطايي حذف برخي تيم هاي خوب چون شهرداري اروميه 
و هراز آمل را جزو اتفاقات غير قابل پيش بيني مي داند: »پلي  آف گل 
بازي هاست و مسلماً اتفاقات پيش بيني نشده اي در آن مي افتد. سه، 
چهار تيم صاحب نام كه با استراتژيك خاصي از همان ابتدا وارد ليگ 
شدند و بعضي از تيم ها هم با جذب نيروهاي جديد در نهايت كيفيت 
بازي هايشان را بالاتر بردند و توانستند باعث حذف شاخص ها شوند.«
سرمربي تيم لبنيات هراز عدم جذب خارجي ها را در فصل جاري 
منوط به نوســان ارز مي داند: »از آنجا كه به دلايل شرايط اقتصادي 
حاكم نوسان ارز و دلار بسيار بالا بود، تيم ها تمايل زيادي به جذب يار 
خارجي نداشتند و اندك تيم هايي هم كه قرارداد بستند بازيكن تراز 
اولي را به ايران نياوردند اما خوشبختانه ليگ توانست شاهد درخشش 

بازيكنان جوان و مطرح خود باشد.«
بهرزو عطايي نســبت به اينكه فشــار زياد بازي هاي ليگ روي 
عملكرد ملي پوشان در اردوها تأثيرگذار خواهد بود نيز بيان مي كند: 
»بخش جدانشدني هر ليگ خوب فشار بازي هاست. هميشه بايد آماده 
بود كه به هر حال مصدوميتي پيش مي  آيد ولي فضاي كاري اردوها و 
تيم ملي تفاوت بسياري با ليگ و باشگاه ها دارد اما نمي توان تصميمي 
را كه در همان مراسم قر عه كشي گرفت تغيير داد و با اظهار نظر هاي 
جديد شكل و شــمايل برگزاري را تغيير داد. هر تيمي با همان فرم 
تمريناتش را استارت مي زند و بازيكنان دعوت شده به تيم ملي هم با 
فرمت ديگري در اردوها تمرين مي كنند. اين مسئله موردي است كه 

هر كادر فني به آن دقت خواهد كرد.«

ايرانخواستارميزبانيهفتهسومليگملتهايواليبالشد

عطایي: ميزباني ها باید در 
سطح کلان برنامه ریزي شود
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بازگشت کریمي به وزن سابق براي رقابت با قهرمان المپيك و جهان
حذفازاردوحتيباقهرمانيدرانتخابي،پايانکاراطريدرتيمملي؟!
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داوران تجهيزات استاندارد رادیویی ندارند آن وقت توقع VAR داریم

آقاكریم رابط كادر فني و مهاجم ازبك شد   
باشگاه پرســپوليس بعد از كش و قوس هاي فراوان موفق شد با مهاجم 
خارجي مد نظر خود قرارداد ببندد و شــيرزد تميروف مهاجم 23 ساله 
ازبكســتاني با پشت  سر گذاشتن تست هاي پزشكي و عقد قرارداد، چند 
روزي است كه در تمرينات پرسپوليس شركت مي كند و در صورت نياز 
كادر فني، مي تواند در بازي يك شنبه مقابل صنعت نفت آبادان اين بازيكن 
به ميــدان برود و اولين بازي خود را براي تيم جديدش انجام دهد. نكته 
جالب اما در خصوص تميروف اين است كه اين بازيكن نمي تواند به زبان 
انگليسي با اعضاي كادر فني و بازيكنان پرسپوليس صحبت كند و همين 
موضوع به يك مشكل براي مهاجم جديد پرسپوليس تبديل شده است. 
تميروف كه به سختي مي تواند به زبان انگليسي صحبت كند، تقريباً به 
زبان هاي روسي، تركي و البته زبان مادري خود يعني ازبكستاني مسلط 
است و مي تواند به اين زبان ها حرف بزند. همين موضوع باعث شده تا كريم 
باقري كه به زبان تركي مسلط است، با اين بازيكن ازبكستاني ارتباط برقرار 
كند و نكات لازم را در تمرين به تميروف منتقل كند. در واقع آقاكريم رابط 
بين كادر فني و مهاجم جديد پرسپوليس است. همچنين وحدت هنانوف 
و منوچهر صفروف دو بازيكن تاجيكستاني پرسپوليس كه به زبان روسي 
تسلط دارند، به خوبي توانستند با تميروف ارتباط برقرار كنند و با مهاجم 

ازبك رفيق شوند. 
تأكيد گل محمدي به تمدید قرارداد 8 پرسپوليسي  

يحيي گل محمدي تأكيد خاصي بر تمديد قرارداد 8 بازيكن تيمش دارد. 
قرارداد 10 بازيكن پرسپوليس در پايان فصل تمام مي شود كه از آن جمله 
مي توان به سيدجلال حسيني اشــاره كرد. گل محمدي تأكيد دارد كه 
قرارداد 8 نفر از اين بازيكنان تمديد شود و شايد براي فصل آينده قيد دو 
بازيكن را بزند و قرارداد آنها تمديد نشــود. سرمربي پرسپوليس هنوز از 
عملكرد باشگاه در فصل نقل و انتقالات راضي نيست و طبعاً مي خواهد در 
ابتداي فصل آينده خريدهاي زيادي انجام بدهد. در ليست تمديدي هاي 
پرسپوليس نام بازيكناني چون اميري، پهلوان، ترابي، سعيد آقايي، ميلاد 
سرلك، سيدجلال و... ديده مي شود.  گل محمدي اين روزها ببشتر نگران 

ماجراي تمديد قرارداد مهدي ترابي است. 
حضور تماشاگران    

در دیدار كره جنوبي - ایران در ابهام  
فدراسيون فوتبال كره جنوبي هنوز درباره حضور تماشاگران در ديدار با ايران 
تصميم گيري نكرده اســت. به نقل از ســايت اسپورتس كره جنوبي، ديدار 
تيم هاي ملي كره جنوبي و ايران در مرحله نهايي انتخابي جام جهاني  2022 
در گروه A قاره آسيا به احتمال فراوان در ورزشگاه جام جهاني  سئول برگزار 
خواهد شد. تاريخ برگزاري اين بازي 4 فروردين 1401 است. يك مقام رسمي 
فدراسيون فوتبال اين كشور درباره زمان و مكان ديدار با ايران گفت: اين بازي 
به احتمال فراوان در ورزشــگاه جام جهاني  سئول برگزار مي شود. هنوز اين 
موضوع قطعي نشده اما سئول گزينه محتمل محل برگزاري اين بازي است. 
وي درباره زمان اين بازي و حضور تماشــاگران اظهار داشــت: زمان دقيق 
مشخص نيست اما احتمال مي دهيم كه ساعت 19 يا 20 به وقت محلي باشد 
و براي پخش تلويزيوني آن بايد گفت وگو كنيم. هنوز دستورالعملي درباره 
قرنطينه و حضور تماشاگران در ورزشگاه وجود ندارد. پس از تأييد ورزشگاه 
درباره اين موضوع هم تصميم مي گيريم. اين در حالي است كه سايت فيفا 
زمان برگزاري ديدار كره و ايران را ساعت 20 به وقت محلي )15:30 به وقت 

ايران( و محل آن را ورزشگاه جام جهاني  شهر سئول اعلام كرده بود. 
غيبت قطعي 3 بازیكن نفت مقابل پرسپوليس  

غيبت سه بازيكن تيم آباداني در بازي با پرسپوليس قطعي است و طالب 
ريكاني به دليل محروميت و همچنين حسين بغلاني و محمد اهل شاخه 
مصدوم نمي توانند در اين مسابقه براي تيم نفت به زمين بروند. البته حسين 
ســاكي هم پس از رفع مصدوميت به تازگي در تمرينات تيمش شركت 
مي كند و بايد ديد آيا عليرضا منصوريان روي اســتفاده از وي در ديدار با 

پرسپوليس ريسك خواهد كرد؟
سردار مورد توجه سایت یوفا  

ســتاره ايراني لوركوزن قبل از ديدار اين تيم با آتالانتا در ليگ اروپا مورد 
توجه سايت »يوفا« قرار گرفت. قرعه كشي مرحله يك هشتم نهايي ليگ 
اروپا هفته گذشته برگزار شد و تيم ها رقباي خود را در اين مرحله شناختند. 
بايرلوركوزن كه به تازگي سردار آزمون ستاره ايراني را به خدمت گرفته در 
اين مرحله با تيم آتالانتا رقيب شــد. در همين رابطه ســايت »يوفا« در 
گزارشــي به تقابل هاي اين دو تيم و اقدامــات اين دو تيم را براي تجديد 
قواي شان پرداخت. در بخشي اين گزارش آمده است: باشگاه بايرلوركوزن 
براي تقويت خط حمله با وجود پاتريك شــيك گلزن كه دومين مهاجم 
خطرناك بوندس ليگا بعد از لواندوفسكي است، سردار آزمون ستاره ايراني 
زنيت ســن پترزبورگ را به خدمت گرفت. يوفا در ادامه به تاريخ پربار اين 
باشگاه آلماني در ليگ اروپا پرداخت و نوشت: لوركوزن بيش از هر باشگاه 
آلماني ديگر در ليگ اروپا، از مرحله گروهي تا فينال، بازي هاي بيشتري 
)49( انجام داده و تعداد بردهاي بيشتري )28( به ثبت رسانده است. آنها 

همچنين گل هاي بيشتري )96( به ثمر رساندند. 

خبرگردی
NEWS BROWSING

نوشتن از فضاي مجازي تلخ و زجرآور است، تلخ از اين 
بابت كه تو مي داني چه بلايي ســر جوانان مي آورد و 
زجــرآور از اين بابت كه با تكرار مكررات هم باز عده اي 
هستند كه در دام كلاهبرداران مجازي بيفتند. فضايي 
كه اسمش خود گوياست   ؛ مجازي، يعني حقيقي نيست 

و واقعيت ندارد!
در دوره زمانه اي كه همه اغلب آدم ها نقاب به چهره 
دارند و ظاهر و باطن شان يكي نيست، چشم در چشم 
با كســي حرف مي زني و دســت مي دهــي و قرارداد 
مي نويسي و به قول و قرارشان پايبند نيستند، حساب 
كنيد در فضاي مجازي كه همه چيزش قلابي اســت 

انتظار چه حقيقتي بايد داشت؟
از عكس پروفايل شــروع مي شود و با شگرد هاي 
فتوشاپ همه كار مي كنند! اما چرا دوباره تكرار مكررات؟ 
فضاي فوتبال ما آلوده به فضاي مجازي بود، مديران و 
مربيان با فالوور انتخاب مي شوند و ادمين هاي تلگرامي 
تصميم سازان و سياست گذاران ورزش كشور شده اند، 

بچه هاي 12 تا 15 ساله!
دلمان خوش بود كه اين فوتبال داخلي اســت اما 
حالا پهلوان كشور كه قرار است با نام ايران در يك مبارزه 
شركت كند هم از اين فضا مي  آيد! چشم همه پهلوانان 

روشن!
قهرمانان واقعي ما آنها هستند كه در سرما و گرما 

از شــرف و ناموس مملكت دفاع مي كنند اما اينجا به 
كمك فتوشــاپ و چند دلال بين المللــي از »هيچ« 
بادكنك مي سازند و به نام ايران به اين طرف و آن طرف 
مي فرســتند تا فردا آن را در بوق و كرنا كنند و بگويند 

پهلوان ايران را زمين زديم...  
يعني واقعاً يك نفر قصه »دان كينگ« را نشنيده؟ 
مردي كه در دهه 60 ميلادي با ابداع روشــي جديد به 
ثروتمند ترين مسابقه گذار بوكس جهان تبديل شد. او 
كسي بود كه محمدعلي كلي و جو فريزر و جورج فورمن 
را در كنفرانس هاي مطبوعاتي مقابل يكديگر و مقابل 
دوربين ها با ديالوگ هاي از پيش تعيين شده- مثل يك 
فيلم- به جان هم مي انداخت تا به قول خودش مسابقه 

را داغ كرده باشد!
به اين ترتيب عطش مردم براي تماشاي آن مسابقه 
بيشــتر مي شــد، بليت ها گران تر فروش مي رفتند و 
كمپاني هــاي پخــش تلويزيوني پول بيشــتري به 
برگزاركننده مي دادند و آقاي كينگ ثروتمندتر مي شد. 
روش كينگ گويــا هنوز اينجا و بــراي جوانان 
احساساتي ما آن هم در فضاي مجازي جواب مي دهد! 
درست مثل برخي حقه هاي سيدمهدي بليغ كه پس 
از نيم قرن سال هنوز عده اي را به خاك سياه مي نشاند. 
آرسن لوپن ايراني در سال 1360 اعدام شد. واقعاً كي 

قرار است چشم هايمان را باز كنيم؟

بادكنك مجازي 
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28
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1399/6/4 تراكتور - نفت مسجد سليمان  

1399/6/5 پرسپوليس - استقلال 

1399/6/24 الوحده امارات- استقلال  

1399/6/25 پرسپوليس - التعاون عربستان 

1399/6/25 سپاهان  - النصر عربستان 
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1400/12/26 سپاهان - گل گهر 

1400/12/26 پرسپوليس - استقلال 

1401/1/4 كره جنوبی- ایران 

1401/1/9 ایران- لبنان 

1401/8/30 آغاز جام جهانی فوتبال 2022 قطر 

روز روزشمار رقابت های ورزشی 

 پاشازاده: خود من هم اذيت شدم 
و 3 سال طول كشيد تا پايان خدمت بگيرم

فوتباليست هاي 
اروپايي فقط 6 ماه 

سربازي مي روند
بالاخره پس از كش و قوس هاي فراوان، سياوش 
يزداني و محمدحسين مرادمند سرباز شدند و بايد 
خــود را به يگان هاي خدمتي معرفي كنند. اين 
اتفاق ناراحتي شديد سياوش يزداني را به دنبال 
داشت كه نقشه هاي زيادي براي همراهي تيم ملي 
در جام جهاني  كشيده بود و با ناراحتي هم اعلام 
كرد : »در استقلال سر او كلاه گذاشتند تا در اين 
مقطع حساس مجبور شود به خدمت سربازي 
برود و...« در همين ارتباط بد نديديم دقايقي با 
مهدي پاشازاده مدافع و كاپيتان سابق استقلال 

هم كلام شويم  .
  بدون مقدمه اضافي مي خواهيم نظر شما را در 
خصوص سرباز شدن دو مدافع استقلال به ويژه 

سياوش يزداني بپرسيم؟
واقعيت امر اين اســت كه يك مقدار قوانين در اين 
رابطه گُنگ به نظر مي رســد. يكي آن طرف معاف 
مي شود و دو نفر هم اين طرف بايد به خدمت سربازي 
برونــد. مرادمند و يزداني از بازيكنان ســطح بالاي 
فوتبال ما هستند. من فكر مي كنم سياوش يزداني 
در حال حاضر يكــي از آماده ترين مدافعان فوتبال 
ماست كه شانس حضور در جام جهاني  قطر را دارد 

اما...  
  اتفاقاً خودش هم به شدت از اين مسئله ناراحت 
و به هم ريخته بود. برنامه فوتبال برتر و صحبت هاي 

سياوش يزداني را ديديد؟
هم ديدم و هم تأسف خوردم. جام جهاني  ويترين 
زندگي يك فوتباليست است. سياوش يزداني 20 
سال بعد براي بچه هايش چه چيزي را تعريف كند؟ 

اينكه در 30 سالگي و در اوج مجبور شد تيم 
ملي و جام جهاني  را از دســت بدهد. به 

نظر من پوشيدن پيراهن تيم ملي و 
خدمــت به پرچم ايران هم يك نوع 
سربازي است. من خودم در آلمان و 
اتريش مي ديدم چگونه همبازيانم با 

حســرت از بازي در جــام جهاني  و 
حضــورم حرف مي زدنــد. اين فرصت 

اميدوارم با نقش پدرانه اسكوچيچ از يزداني 
گرفته نشود. 

  يعني چــه؟ بيشــتر توضيح 
مي دهيد؟

من به عنوان يك پيشكســوت يا 
فوتباليستي كه پيراهن پرافتخار تيم 

ملي را در جام جهاني  پوشيده است از 
دراگان اسكوچيچ خواهش مي كنم نگاه 

پدرانه اي به سياوش يزداني داشته باشد. او يك 
مدافع معمولي نيست و حتي اگر در ليگ دسته اول 
و ملوان بازي كند مي تواند به تيم ملي دعوت شود 

و كمك كند. 

  شما از بازي در جام جهاني  
گفتيــد در حالي كه مي دانيم 
خدمت سربازي هم رفته و در 

تيم پاس حضور داشتيد؟
بله، خدمت سربازي من 3 سال طول 

كشيد!
  3 سال؟!

بله، 3 سال طول كشيد تا پايان 
خدمت بگيرم و اذيت شدم. از 
اين پادگان به آن پادگان براي 
گرفتــن امريه و بــازي كردن 
مي دويدم! در پاس و مسابقات 
ارتش هاي جهان بازي كردم ولي آن 
زمان شرايط فرق مي كرد. جنگ تازه تمام 
شــده بود و بايد ما به خدمت ســربازي مي رفتيم. 
شــرايط الان فرق كرده اســت و انتظــار مي رود 
نمايندگان محترم مجلس شوراي اسلامي قانون 

جديدي در اين راســتا وضع كنند. در اروپا خدمت 
سربازي براي فوتباليست ها 6 ماه است. چرا در ايران 
بازيكنان فوتبال در سطح ملي اين مدت به سربازي 
بروند؟ من شــرايط امروز سياوش يزداني را درك 
مي كنم. او سال ها زحمت  كشيده تا شانس حضور 
در جام جهاني  پيدا كند و ممكن است اين شانس را 
از دســت بدهد يا فوتبالش نابود شود. همين طور 
محمدحسين مرادمند كه در اوج فوتبالش بايد از 
اســتقلال جدا شــود. از آن طــرف مي بينيم در 
پرسپوليس بازيكن معاف مي شود و توضيح خاصي 

هم ارائه نمي شود. 
  با اين وضعيت فكر مي كنيد تيم استقلال ضرر 

كند؟
باشگاه استقلال ضرر مي كند اما من تعجب مي كنم 

چرا دوستان اجازه جدايي به عارف آقاسي دادند؟!
  شــايد فكرش را نمي كردند سياوش يزداني و 
محمدحسين مرادمند سرباز شوند وگرنه به آقاسي 

در نيم فصــل رضايتنامه 
نمي دادند؟

به هر حال تيمي كه مي خواهد 
قهرمان شود بايد باهوش باشد و همه 

موارد را لحاظ كند. استقلال تا جايي 
كه من شنيدم جاي خالي هم داشت اما 

براي گرفتن مدافع مياني اقدام نكرد. با اين 
وجود من يك حرف با دوستان دارم. 

  بفرماييد.
هر چند جدايي ســياوش يزداني و محمدحسين 
مرادمند تلخ و عجيب بوده اما اين تيم روزبه چشمي 
و عارف غلامي را دارد. هر تيمي در ليگ برتر آرزوي 
داشــتن اين مدافعان را دارد. استقلال بايد با اين 
نفرات ليگ را ادامه بدهد و بهتر است به اين نفرات 
روحيه بيشتري داد تا با دلگرمي عنوان بهترين خط 
دفاع ليگ برتر را با كمك سيدحســين حسيني تا 

پايان فصل حفظ كنند. 

از اسكوچيچ 
خواهش مي كنم 

نگاه پدرانه به یزداني 
داشته باشد

تعجب مي كنم چرا 
دوستان اجازه جدایي 

به آقاسي دادند؟!

مهدي طارمي مهاجم ايراني تيم فوتبال پورتو 
در اوج آمادگي به سر مي برد و با درخشش در 
هفته هاي اخير، يكي از ســوژه هاي جذاب 
رسانه هاي پرتغالي و همچنين ايتاليايي )به 
دليل درخشــش مقابل لاتزيو( بوده اســت. 
عملكرد طارمي در اين شرايط باعث شده است 
تا حتي بحث پيشنهادات ساير تيم ها از جمله 
باشگاه هاي ليگ برتر انگليس به او هم به ميان 
بيايد  ، آن  هم در حالي كه اين مهاجم تا سال 

2024 با پورتو قرارداد دارد. 
انتقال »لوئيس دياز« بازيكن سابق پورتو 
و هم تيمي طارمي به تيم ليورپول انگليس در 
نقل و انتقالات زمســتاني نشان داد كه پورتو 
كاملًا از ســوي تيم هاي بــزرگ اروپا رصد 
مي شــود و انتقال مهاجم ايران به تيم هاي 
بزرگ تر چندان دور از دســترس نيســت. 
روزنامه OJogo پرتغال در شــماره امروز 
خود گزارشــي را از شرايط طارمي در 

پورتو منتشــر كرد و به پيشنهادات تيم هاي 
ليگ برتر انگليس به مهاجم ايراني پرداخت. 
اين روزنامه تأكيد دارد كه طارمي به چند دليل 
فعلًا در پورتو مي ماند و قصد جدايي از اين تيم 

را ندارد. 
در اين گزارش با تيتر »مهدي جام ها را به 
جك پات مالي ترجيح مي دهد« آمده است: 
»شرايط ارائه شده توسط پورتو، شانس جدي 
بــراي كســب جام هــا و حضــور منظم در 
بزرگ ترين رقابت باشگاه هاي اروپا مطابق با 
برنامه حرفه اي مهاجم اســت. فقط چيزي 
مشابه با اين وضعيت باعث مي شود او پورتو را 
ترك كند. نشان دادن نماد پورتو براي هواداران 
با هر گلي كه به ثمر مي رساند، به علامت خاص 
و ويژه طارمي تبديل شده است  ؛ بازيكني كه 
در داخل و خارج از زمين در حال اثبات تعهد 
كامل به باشــگاه است.« در ادامه اين گزارش 
آمده است: »طارمي كه فصل گذشته در كانون 

توجه فوتبال اروپا قرار گرفت، در نقل و انتقالات 
تابســتاني و ژانويه پيشنهاداتي را از تيم هاي 
نيمــه دوم جدول ليگ برتر انگليس دريافت 
كرده اما ترجيح داده است آنها را ناديده بگيرد. 
او با وجود اينكه مي دانست انتقال به انگليس 
يك جك پات اقتصادي )برد بزرگ مالي( براي 
او به همراه خواهد داشت، آن را ناديده گرفت.«

طارمي كــه در ايران آخريــن بار براي 
پرســپوليس بازي كرده است، به نوشته اين 
روزنامــه پرتغالي حضور در تيــم پورتو را به 
تيم هاي ديگر ترجيح مي دهــد و اولويتش 
مسائل مالي نيست: »استقلال مالي كه طارمي 
در زمان حضور در ايران )پرسپوليس( به دست  
آورده اســت، به او اين امكان را مي دهد كه در 
مورد برنامه شــغلي خود عاقلانه عمل كند. 
مهدي در مرحله اي است كه براي بردن جام ها 
و حضور منظم در رقابت هاي برتر اروپا بيشتر 
از پيوستن به تيمي در ليگ برتر كه فقط براي 

ميانه هاي جــدول بازي مي كند يا بدتر از آن 
سقوط نكردن، ارزش قائل است.«

در بخش ديگري از گزارش OJogo آمده 
اســت: »در ورزشــگاه دراگائو )ورزشــگاه 
اختصاصي پورتو( طارمــي مي داند كه تمام 
شــرايط را براي دستيابي به اين اهداف بدون 
تأثيرگذاري بر محبوبيتش در ايران، در اختيار 
دارد  ؛ حداقل تا زماني كه بــه اين روند ادامه 
مي دهد و در چند هفته اخير، اين كاري است 
كه او بيش از همه انجام داده اســت. در چهار 
بازي اخير او هميشه يك اقدام تعيين كننده 
انجام داده است. او در حال حاضر 29 بازي در 
اين فصل دارد، شــش بــازي كمتر از فصل 
2021-2020 و در دو مســابقه توانست يك 
گل را بــا يك پاس گل تركيب كند.« )مقابل 

لاتزيو و اسپورتينگ ليسبون(
مطلب روزنامه پرتغالي به شرايط دشوار 
طارمي در پورتو، نيمكت نشيني و دور بودن او 
از تيم ملي ايران هم اشــاره كــرده و در پايان 
نوشته اســت: »دربي مقابل اسپورتينگ در 
آلوالاده، تنها آخرين نمونه از تأثير طارمي بر 
عملكرد هجومي پورتو بود كه باعث شد او به 
طور كامل نقشي را كه لوئيس دياز با جدايي از 
پورتو و پيوستن به ليورپول بر جا گذاشته بود، 
بر عهده بگيرد. جالب اينجاست كه او اين كار را 
پس از يك دوره نيمكت نشيني انجام داد كه با 
يك دوره آشفتگي ناشي از سوءتفاهم با دراگان 
اسكوچيچ، سرمربي تيم ملي ايران ايجاد شد. 
مهدي اكنون در حال صعود است. او به آينده 
نگاه مي كند و احساس مي كند بيش از هر زمان 
ديگري به كســب عناويني كــه مي خواهد 

نزديك است  ؛ نه فقط به خاطر پول.«

پاي پرسپوليس در ميان است
دستردطارميبهپیشنهاداتلیگبرترانگلیس

صحنه اي كه بعد از 7 سال براي طارمي تكرار شد 
مهدي طارمي ستاره ايراني پورتو در هفته هاي اخير بسيار آماده نشان داده و يكي از دلايل خوب نتيجه گرفتن تيمش در رقابت هاي اين 
فصل است. مهدي بعد از درخشش مقابل لاتزيو در ليگ اروپا، در بازي بامداد جمعه تيمش مقابل اسپورتينگ ليسبون در جام حذفي پرتغال 
هم درخشيد و باعث برتري پورتو شد. مهدي در اين بازي گل اول تيمش را به ثمر رساند و پاس گل دوم را هم به هم تيمي خود داد تا پورتو 
در يك ديدار بيرون از خانه به پيروزي برسد. جدا از واكنش مهدي بعد از باز كردن دروازه اسپورتينگ كه طرفداران حريف را دعوت به 
سكوت كرد، او روي گل دوم تيمش، كيفيت بي نظيرش را به نمايش گذاشت و با يك پاس رؤيايي، اوانيلسون را در موقعيت گلزني قرار داد 
تا مهاجم برزيلي پورتو چاره اي جز گل كردن آن توپ نداشــته باشد. طارمي و اوانيلسون به قدري با يكديگر هماهنگ هستند كه روي 
صحنه گل، مهدي بدون آنكه نگاهي به اطرافش كند، با يك پاس پشــت پاي فوق   العاده، توپ را به هم تيمي اش رساند. پاسي كه سوژه 
توئيت هاي هواداران پورتو درباره كيفيت فوق   العاده مهاجم ايراني تيمشان شده است. نكته جالب اينكه، طارمي پيش از اين هم سابقه 
دادن چنين پاسي داشته است. در فصل 2015 ليگ قهرمانان آسيا و در مرحله گروهي بود كه پرسپوليس در ورزشگاه آزادي موفق شد با 
3 گل لخويا را شكست دهد. گل دوم آن بازي روي پاس طارمي به هادي نوروزي فقيد به دست آمد كه پاس ديشب طارمي به اوانيلسون، 

بي شباهت به آن پاس نبود و اتفاقاً در توئيت هايي كه درباره مهاجم ايراني پورتو زده شده، به اين نكته هم اشاره شده است. 

ليگ قهرمانان آسيا از 18 فروردين 
سال پيش رو به ميزباني عربستاني ها 
آغاز مي شــود و دو تيــم فولاد و 
سپاهان به عنوان نمايندگان ايران 
در ايــن رقابت ها حضــور دارند. 
ســپاهاني ها از گــروه چهارم اين 
رقابت ها بايد به مصاف الدحيل قطر، 
پاختاكور ازبكستان و برنده پلي آف 
التعاون عربستان و الجيش سوريه 
بروند. به دليل مشخص نبودن تيم 
چهارم اين گروه و بدون احتساب 
ديدار پلي  آف، سه تيم قطعي اين 
گروه را با هم مقايسه خواهيم كرد. 

سپاهان ايران؛ 
باسابقه ترين و باتجربه ترين

طلايي پوشــان بــا وجــود اينكه 
ارزان تريــن تيم از لحــاظ ارزش 
بازيكنان بيــن ديگر تيم هاي اين 
گروه هستند اما باشگاه سپاهان از 
لحاظ قدمت و تجربه نسبت به دو 
تيم ديگر شــرايط بهتــري دارد. 
قدمت باشگاه سپاهان به 68 سال 
مي رسد. طلايي پوشان همچنين 
در ليگ قهرمانان آســيا عملكرد 
بهتــري را از خــود بــه نمايش 
گذاشته اند. سپاهاني ها توانسته اند 
در سال 2007 به فينال رقابت هاي 
ليگ قهرمانان آسيا راه پيدا كنند و 

در جام باشــگاه هاي جهان حضور 
پيدا كنند و همين مســئله تجربه 
ســپاهاني ها را در مقابــل ديگر 
تيم هاي اين گروه نشان مي دهد. 
ارزش ســپاهاني ها 9.63 ميليون 
يورو تخمين زده شده است كه از دو 

تيم ديگر پايين تر است. 
 الدحيل قطر؛ گران ترين 

تيم
شاگردان لوييز كاسترو گران ترين تيم 
اين گروه هستند. آنها نزديك به 29 
ميليون يورو ارزش گذاري شده اند و با 
توپ پر در اين مسابقات حضور پيدا 
خواهند كرد. الدحيل فصل گذشته 
نتوانست از مرحله گروهي صعود كند 
و اميدوار است در اين فصل از رقابت ها 
عملكرد متفاوت تــري را از خود به 
نمايــش بگذارد.  الدحيل در ســال 
2009 تأسيس شده است و قدمت 
چنداني ندارد اما با بازيكناني از جمله 
توبي آلدروايرلد، ادميلسون، نام تائه 
هــي و اولونگا )آقاي گل فصل پيش 
ليــگ قهرمانان آســيا( پــا به اين 
مســابقات مي گذارند و در شرايط 

ايده آلي قرار دارند. 
 پاختاكور ازبكستان؛ غير 

قابل پيش بيني
قهرمــان فصل گذشــته ليگ 

ازبكســتان همواره در سال هاي 
مختلف گربه سياه حريفان خود 
بوده است و تيم هاي مختلفي را 
به دردسر انداخته است. آنها هر 
چند شــانس كمتري نسبت به 
الدحيل و سپاهان دارند و فصل 
گذشته نيز نتوانستند از مرحله 
گروهي صعــود كنند اما حريف 
دســت و پا بســته اي نيستند و 
دست كم گرفتن اين تيم به منزله 
شكســت خواهد بــود. قدمت 
پاختاكور به 66 ســال مي رسد و 
ارزش اين تيم 9.98 ميليون يورو 
تخمين زده شده است. سرمربي 
آنها پيتر هيوســترا اســت و با 
بازيكناني از جمله ارن درديوك، 
دراگان چران، سردار رشيدوف و 
ايگور كريمتس در اين رقابت ها 

حضور خواهند يافت. 
  نكته مهم: سپاهاني ها با وجود 
عملكرد نامطلوب در ليگ برتر به 
ليگ قهرمانان آسيا چشم دوخته اند. 
تنها راه نجات نويدكيا براي فرار از 
بحــران، حضور موفــق و صعود از 
مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا 
است و طلايي پوشان براي رسيدن 
به اين هــدف در حال برنامه ريزي 

هستند. 

عضو هيئت مديره باشگاه استقلال گفت: 
استقلال در واقع يك باشگاه خصوصي 
است كه به سختي امور مالي  اش را اداره 
مي كند ولي بايد به جنگ تيم هايي برود كه 
ماه به ماه پول به حساب شان واريز مي شود. 
بازيكن اسبق و عضو  محمد مؤمني، 
هيئت مديره باشگاه استقلال در گفت وگو 
با خبرورزشي، درباره رويارويي استقلال و 
گل گهر سيرجان و همچنين تصميمات 
اخير گرفته شده از سوي كنفدراسيون 
فوتبال آسيا براي معرفي تيم هاي برتر 
جهت شركت در ليگ قهرمانان بعدي آسيا 

اظهاراتي را مطرح كرد. 
ديدار استقلال و گل گهر را چطور    

پيش بيني مي كنيد؟
بازي با گل گهر مسابقه بسيار سختي است. 
قطعاً پيروزي در اين بازي مي تواند سكوي 
به  را  ما  و  باشد  استقلال  براي  پرتاب 
صدر  مسير  ادامه دهنده  انديشه هاي 
جدولي مان نزديكتر كند. از طرفي ما نيز 

منتظر لغزش رقبا هستيم تا از اين نظر 
شرايط مان بهتر هم بشود و در صدر جدول 

با خيال راحت تر به كارمان ادامه دهيم. 
  از گل گهر چقدر شناخت داريد؟

به هر حال مربياني كه تا ديروز در استقلال 
كار مي كردند و مي كنند دوست دارند 
توانايي هايشان را به رخ هواداران استقلال 
بكشند. از طرفي بازيكناني هم كه پيش از 
اين عضو تيم استقلال بودند مي خواهند به 
نوعي خودشان را مقابل هواداران و سرمربي 
اين  كه  كنند  تثبيت  استقلال  امروز 
شرايطي  چنين  در  اما  است  حق شان 
تلاش  استقلال  بازيكنان  كه  مي طلبد 

بيشتري كنند. 
  بيشتر در اين باره توضيح مي دهيد؟

از  بيشتري  ظرفيت هاي  بايد  حتماً  ما 
بازيكنان مان در اين بازي ببينيم. استقلال 
بايد در نيمه اول كار را تمام كند تا در نيمه 
دليل  و  برتري  بازي  اداره  با  دوم 
صدرنشيني  اش در همه هفته هاي گذشته 

را ثابت كند. 
  با توجه به حضور استقلالي هاي زيادي 
در تيم سيرجاني برخي ديدار اين دو تيم 
استقلال ب  و  الف  استقلال  را مصاف 

مي دانند؟
اصلًا چنين چيزي نيست! هرگز 

استقلال ب وجود نداشته و 
ندارد. آقاي قلعه نويي مربي 
مستقل  كاملًا  تيم  يك 
استقلال  با  كه  است 
تفاوت هاي زيادي دارد به 
ويژه از نظر مالي. آنها هرگز 

دغدغه و مشكل مالي ندارند 
در حالي كه استقلال يك تيم 

با زور بازوي  كاملًا خصوصي است كه 
خودش اداره مي شود. 

  مطمئنيد استقلال خصوصي است؟
بله! اگر كسي توانست ثابت كند ما از وزارت 
ورزش پولي مي گيريم حرف ما غلط است. 
فرق ما با باشگاه هاي تحت پوشش گروه 
فلزات مانند فولاد، آهن و مس مثل سپاهان، 
ذوب آهن، فولاد، گل گهر و خيلي هاي ديگر 
اين است كه آنها از جيب خودشان خرج 
نمي كنند بلكه ماه به ماه پول به حساب شان 

واريز مي شود. 
  پس شما با مشكلات مالي زيادي دست 

و پنجه نرم مي كنيد؟
ما با مشكلات مالي دست و پنجه نرم 
نمي كنيم، بلكه با تفكرات خودمان و با 
تلاش شبانه روزي، زحمت مي كشيم و 
همين  براي  مي آوريم.  دست  به  پول 
در  تلاش ها  اين  نتيجه  مي خواهيم 

مسابقات جلوه كند. 
  فيفا شرايط ويژه اي براي فوتباليست هاي 
روسيه و اوكراين در نظر گرفته است. در 

شرايطي كه استقلال مدافع كم دارد، 
روسيه  و  اوكراين  از  دارد  احتمال 

فوتباليست به خدمت بگيريد؟
اين بستگي به نظر سرمربي تيم مان دارد. 
قطعاً با توجه به خروج مرادمند و يزداني، 
نياز داريم تيم را ترميم كنيم اما اينكه 
به چه صورت و چه ترتيبي باشد 
مالي  شرايط  به  بستگي 
باشگاه و خواست كادر فني 
دارد. هدف اصلي ما اين 
است كه با اتكا به همين 
نفراتي كه در اختيار داريم، 
به روند رو به رشدمان ادامه 
دهيم و مقابل آنهايي كه دائم 
دوست دارند درباره استقلال حرف 
ما  باشيد  مطمئن  بايستيم.  بزنند 
نمي گذاريم حق مان ضايع شود. تا جايي 
دفاع  استقلال  از  مي رسد  زورمان  كه 
لابد  ديگر  نرسيد  هم  اگر  مي كنيم، 

نمي رسد. 
باشگاه  هيئت مديره  عنوان عضو  به    
استقلال، نظرتان درباره تصميم AFC براي 
معرفي نماينده هاي ايران به ليگ قهرمانان 
بعدي آسيا چيست؟ خبر داريد كه معرفي 
نماينده هاي ايران براي ليگ قهرمانان بعدي 

به فدراسيون واگذار شده؟
اين يك بحث عبث و بي فايده است. پس اگر 
اينچنين است ديگر براي چه ليگ برگزار 
مي كنيم؟ اين كار كارشناسي نشده بوده. 
البته مشخصاً به خاطر مسائل مالي است كه 
AFC چنين تصميمي گرفته اما اگر قرار 
باشد تيمي به آسيا برود تا از كيان فوتبال 
اين مملكت دفاع كند قطعاً بايد استحقاقش 
را هم داشته باشد. به نظر من اين حرف ها 
پخته نيست و تا آن زمان تغيير خواهد كرد. 

مجيدي بخواهد از اوكراین بازیكن مي گيریم AFCمؤمني:بااینتصمیم
دیگرچرالیگبرگزارميکنیم؟

استقلال یك 
باشگاه كاملًا 
خصوصي است

سپاهان باتجربه ترین تيم گروه D ليگ قهرمانان آسيا

شايد بتوان حساس ترين بازي هفته بيست ويكم را 
ديدار دو تيم استقلال و گل گهر سيرجان ناميد. اين 
ديدار در حالي روز يك شنبه آينده از ساعت 17 و 
30 دقيقه برگزار مي شود كه نتيجه بازي رفت با 
حكم كميته انضباطي به سود آبي پوشان عوض شد. 
حالا شاگردان امير قلعه نويي قصد دارند ثابت كنند 
ماجراي بازيكن گابني را فراموش نكرده و قصد 

تلافي دارند!
از رقابت ويژه سرمربيان استقلالي دو تيم كه 
بگذريم بايد به يك بازيكن خاص اشاره كنيم  ؛ امين 
قاسمي نژاد! گل گهر سيرجان بازيكنان زيادي با 
سابقه استقلالي در اختيار دارد اما يكي جديد و 
خاص تر است. امين قاسمي نژاد در حالي در تابستان 
گذشته استقلال را به پرسپوليس ترجيح داد كه فرزاد 
مجيدي برادر سرمربي آبي ها اين اتفاق را پيروزي در 

دربي نقل و انتقالات خواند!
با اين وجود فرهاد مجيدي از امين قاسمي نژاد 

در نيم فصل اول زياد بازي نگرفت تا در نهايت اين 
مهاجم مازندراني راهي گل گهر سيرجان شود. حالا 
امين قاسمي نژاد با انگيزه هاي خاصي برابر فرهاد 
مجيدي و استقلالي ها بازي مي كند و پيش بيني 
مي شود يكي از نفرات اصلي تيم قلعه نويي باشد. شايد 
يكي از تفاوت هاي امير قلعه نويي و فرهاد مجيدي را 
نيز بايد در سياست اين دو مربي تعريف كرد  ؛ امير 
قلعه نويي در زمان سرمربيگري در استقلال به راحتي 
اجازه جدايي به بازيكنانش نمي داد حتي اگر قرار بود 

روي نيمكت بنشينند!
گل گهر  فعلي  و  استقلال  سابق  سرمربي 
سيرجان معتقد بود اين بازيكنان در صورت جدايي 
برابر تيم سابق خود ) بخوانيد استقلال( از انگيزه 
فراواني برخوردار شده و تيم او را اذيت مي كنند! 
اين در حالي است كه به نظر مي رسد فرهاد 
مورد  در  را  قلعه نويي  امير  سياست  مجيدي 

بازيكنان نداشته باشد. 

سياستي كه قلعه نویي داشت و مجيدي ندارد
قاسمينژادباانگیزهايمتفاوتوبالاروبهروياستقلال
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